



မန္တလေးနေ့စဉ်

The Mandalay Daily

၁၉၉၇ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၃၀ ရက်၊ စတင်ထုတ်ဝေသည်။

အတွဲ(၂၇)၊ အမှတ်(၁၈၅)၊ ၁၃၈၆ ခုနှစ်၊ နယုန်လဆန်း ၁ ရက်၊ ၇-၆-၂၀၂၄၊ သောကြာနေ့။

မြတ်ဗုဒ္ဓ၏ အဆုံးအမတရား

ရတနာသုံးပါးတည်းဟူသော ဤကိုးကွယ်ရာ သည်သာလျှင် ဘေးကင်းစေနိုင်သော ကိုးကွယ်ရာ၊ မြတ်သော ကိုးကွယ်ရာမည်၏။ ဤရတနာသုံးပါးကို ဆည်းကပ်ကိုးကွယ်သည့်အတွက် ဆင်းရဲအားလုံးမှ လွတ်၏။

(ဓမ္မပဒ)

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် (၅) ရပ်

- ၁။ လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေး ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်း၍ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိလာအောင် အလေးထားဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၂။ တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံးနှင့်အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးကို အခြေခံသည့် ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများအား မြှင့်တင်၍ နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးနှင့် ပြည်သူ့လူထုတစ်ရပ်လုံး၏ လူမှုစီးပွားဘဝမြှင့်တင်ရေး ဆက်လက်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၃။ နိုင်ငံတော်၏ ပကတိအနှစ်သာရဖြစ်သော ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် ရရှိထားသည့် ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးရလဒ်များ တည်ငြိမ်မှုရှိစေရေးအတွက် (NCA)ပါ သဘောတူညီချက်များအတိုင်း ဖြစ်နိုင်သမျှ အလေးထား လုပ်ဆောင်သွားမည်။
- ၄။ စစ်မှန်စည်းကမ်းပြည့်ဝသည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၅။ ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူအားလုံး၏ အခွင့်အရေးများနစ်နာမှုမရှိစေရေးနှင့် နည်းလမ်းကျန် မှန်ကန်မှုရှိသည့် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတစ်ရပ်ဖြစ်စေရေး ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အရေးပေါ်ကာလဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ခြင်းတို့ပြီးစီးပါက လွတ်လပ်စွာ တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကျင်းပ၍ ထွက်ပေါ်လာသည့်အစိုးရအား နိုင်ငံတော်တာဝန်လွှဲအပ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။

ပဏ္ဍမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော်ကျင်းပနိုင်ရေး ကြိုတင်ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇွန် ၆
ပဏ္ဍမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် ကျင်းပနိုင်ရေး ကြိုတင်ညှိနှိုင်း အစည်းအဝေးကို ယနေ့မနက်လွှဲပိုင်းတွင်နေပြည်တော် ရှိပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမင်းသိန်းစံ ပဏ္ဍမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် ကျင်းပနိုင်ရေး ကြိုတင်ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးတွင် အမှာစကားပြောကြားစဉ်။

တက်ရောက် အစည်းအဝေးသို့ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်အုန်း၊ အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမင်းသိန်းစံ၊ ဆောက်လုပ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမျိုးသန့်၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်ကိုလေး၊ ဦးရဲတင်၊ ဒေါ်နုမြ၊ ဒေါက်တာအောင်စေတီ၊ ဦးထိန်လင်း၊ ဦးစင်မင်းထက်၊ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဦးဝင်းကျော်အောင်၊ ဌာနဆိုင်ရာ အကြီးအကဲများ၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်အုန်းက ပဏ္ဍမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော်ကို ဒီဇင်ဘာ ၉ ရက်မှ ၂၀ ရက်အထိ ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားကွင်းတွင် နိုင်ငံတော်အဆင့်ခမ်းခမ်းနားနား ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပြီး ယနေ့အစည်းအဝေးတွင် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော်နှင့် ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များကို သုံးသပ်ဆွေးနွေးသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယခင်ကျင်းပခဲ့သည့် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော်နှင့် ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပခဲ့သည့် အရှေ့တောင်အာရှ အားကစား

ပွဲတော်ကြီးတစ်ခု ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မျိုးချစ်စိတ်ကို ဖော်ထုတ်သည့် တစ်နိုင်ငံလုံး ပါဝင်ဆင်နွှဲမည့် ပွဲတော်တစ်ခုဖြစ်ပြီး မြန်မာလူမျိုး ဖြစ်ရသည်ကို ဂုဏ်ယူသည့်စိတ် ဖြစ်အောင် အရှေ့တောင်အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲတွင် ကြည့်ရှုခံစားခဲ့ရသည့် စိတ်ခံစားမှုမျိုး ပြန်လည်ရရှိအောင် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဖွင့်ပွဲတွင်မူတည် ပွဲတော်တစ်ခု၏ အနှစ်သာရ သည့် ဖွင့်ပွဲတွင် မူတည်ပါကြောင်း၊ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ကြည့်ရှုပြီး မျိုးချစ်စိတ်၊ စည်းလုံးမှု၊ နိုင်ငံအတွက် တိုးတက်အောင်ကြိုးစားလိုသည့် အားမာန်များ ရရှိစေမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ တစ်နိုင်ငံလုံး၊ တစ်မျိုးသားလုံးအားလုံး ပူးပေါင်းပါဝင်သည့် ပွဲတော်ဖြစ်သည့်

အတွက် အဓိပ္ပာယ်လေးနက်ပါကြောင်း၊ ပဏ္ဍမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေး ပိုမိုကောင်းမွန်သော အကြံပြုချက်များကို ဆွေးနွေးကြစေလိုပါကြောင်း ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမင်းသိန်းစံက နိုင်ငံဂုဏ်ဆောင်ပွဲတစ်ခုတွင် အဓိကကျသည်မှာ ဖွင့်ပွဲနှင့်ပတ်သက်ပြီး ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား အစီအစဉ် (မူကြမ်း)ကို တင်ပြသွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ပဏ္ဍမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် ဖွင့်ပွဲတွင် နိုင်ငံတော်အလံကို Free Fall လေထီးဖြင့် ကွင်းအတွင်းသို့ သယ်ဆောင် လွှင့်တင်မည်ဖြစ်ပြီး အဖွင့်သီချင်းကို အနုပညာရှင်များ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက သီဆို ကပြဖော်ပြမည်ဖြစ်ပါ

ကြောင်း၊ ပွဲတော်၏ ဖွင့်ပွဲနှင့်ပတ်သက် တွင် ဆောင်ရွက်မည့် Performance ဖျော်ဖြေတင်ဆက်မှုများကို နိုင်ငံတကာအဆင့်မြစ်စေလိုပါကြောင်း၊ မိမိတက်ရောက်ခဲ့သည့်ပွဲတော်များ၏ Performance များ၊ Stage အပြင်အဆင်များ၊ မီးအလင်းအမှောင် ဒီဇိုင်းများကို တင်ပြသွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မြန်မာ့ဂုဏ်ဆောင် အားကစားပွဲတော်ကြီးအဖြစ် ရသပေါ့လွင်အောင် ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပြီး အကြံပြု ဆွေးနွေးကြစေလိုပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ရှင်းလင်းတင်ပြ ဆက်လက်၍ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေး ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်က ဖွင့်ပွဲ၊ ပိတ်ပွဲ အစီအစဉ်များဆွေးနွေးရာတွင် အဓိက အခြေခံရမည့်အချက်၊ အစီအစဉ် လျာထားချက်များ၊ ဖွင့်ပွဲနှင့် ပိတ်ပွဲအခမ်းအနားတွင် သရုပ်ပြသီဆို ဖျော်ဖြေတင်ဆက်မည့် တေးသီချင်း၊ တေးသရုပ်ဖော်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ အနုပညာရှင်အတတ်ပညာရှင်များနှင့် တက်ရောက်လာသူများက ပဏ္ဍမအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေး ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးက ဆွေးနွေးတင်ပြကြရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများက ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်အုန်းက နိဂုံးချုပ်အမှာစကား ပြောကြားသည်။

သတ်စဉ်

မိုးအသင့်အတင့် ထစ်ချန်းရွာမည်

နေပြည်တော်နှင့် အနီးတစ်ဝိုက်အတွက် မနက်ဖြန်ဖွန်းတည့်ချိန်အထိ ခန့်မှန်းချက်မှာ မိုးတစ်ကြိမ်၊ နှစ်ကြိမ် ထစ်ချန်းရွာမည်။ ရွာရန်ရာနှုန်းပြည့် ဖြစ်ပါသည်။

ရန်ကင်းမြို့နှင့် အနီးတစ်ဝိုက်အတွက် မနက်ဖြန်ဖွန်းတည့်ချိန်အထိ ခန့်မှန်းချက်မှာ မိုးတစ်ကြိမ်၊ နှစ်ကြိမ် ထစ်ချန်းရွာမည်။ ရွာရန်ရာနှုန်းပြည့် ဖြစ်ပါသည်။

မန္တလေးမြို့နှင့် အနီးတစ်ဝိုက်အတွက် မနက်ဖြန်ဖွန်းတည့်ချိန်အထိ ခန့်မှန်းချက်မှာ မိုးအသင့်အတင့် ထစ်ချန်းရွာမည်။ ရွာရန်ရာနှုန်းပြည့် ဖြစ်ပါသည်။ မိုး/မလ

၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဇွန် ၇ ရက် ၊ သောကြာနေ့ ။

မန္တလေး

သစ်ပင်သစ်တောများ၏ အကျိုးကျေးဇူးကို သိရှိနားလည်ပါ

သီးပင်၊ စားပင်၊ ပန်းပင်၊ သစ်ပင်စိုက်ပျိုးခြင်း၊ တံတားခင်းခြင်း၊ ရေအိုးစင်၊ ရေတွင်း၊ ရေကန်တည်ဆောက်ခြင်းတို့သည် ထာဝရ ကုသိုလ်ဖြစ်သည်ဟု တရားတော်တွင် ဖော်ပြထားသည်။

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ တာဝန်ယူခဲ့သည့် ၂၀၂၁ ခုနှစ်မှစတင်ပြီး နှစ်စဉ်သစ်ပင်စိုက်ပွဲများ ကျင်းပလာခဲ့သည်မှာ ယခုအခါနေပြည်တော်တွင် သစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲ ၈ ကြိမ်၊ ပျိုးပင်ပေါင်း ၁၂၄၅၅၀၀၊ တပ်မတော်(ကြည်း) ရေ လေ) စီးနားစုများက သစ်ပင် စိုက်ပျိုးပွဲ ၈ ကြိမ် ပျိုးပင်ပေါင်း ၃၀၀၅၄ ပင်ကို အောင်မြင်စွာ စိုက် ပျိုးနိုင်ခဲ့သည်။ သစ်ပင်သစ်တောများ၏ အကျိုးကျေးဇူးကို သိရှိနား လည်ပြီး ပြည်သူများအားလုံး ပူးပေါင်းပါဝင်စေရန်ရှည်ရွယ်ပြီး သစ်ပင် စိုက်ပျိုးပွဲများစဉ်ဆက်မပြတ်ကျင်းပလျက်ရှိသည်။

ယခုနှစ် မိုးရာသီတွင် နိုင်ငံပိုင်သစ်တောစိုက်ခင်းများ အပါအဝင် တစ်နိုင်ငံလုံးသစ်ပင်ပေါင်း ၂၂ ဒသမ ၃၃၂ သန်း စိုက်ပျိုးတည်ထောင် သွားမည်ဖြစ်သည်။ ထို့ပြင် ကျေးရွာ၊ မြို့ပြပတ်ဝန်းကျင်နေရာ အသီးသီးတွင်လည်း ဒေသအလိုက် သင့်တော်သည့် အရိပ်ရပင်များ၊ လေကာပင်များကို စဉ်ဆက်မပြတ် စိုက်ပျိုးရန် သစ်ပင်သစ်တောများ ထိန်းသိမ်းမှု ဖြစ်၊ ချောင်းတစ်လျှောက် သစ်ပင်များ စိုက်ပျိုးထိန်းသိမ်း ရန်၊ ဒီရေတောအပင်များ စိုက်ပျိုးတည်ထောင်ရန်စသည့် သစ်ပင် သစ်တော စိုက်ပျိုးထိန်းသိမ်းရေး အာဆီလ်လမ်းမကြီးများ ဘေးဝဲ၊ ယာ၊ အမြန်လမ်းမကြီးဘေးဝဲ၊ ယာနှင့် ရထားလမ်းများ ဘေးဝဲ၊ ယာ များတွင် လှည့်သစ်ပင်များစဉ်ဆက်မပြတ် စိုက်ပျိုးထိန်းသိမ်းနိုင်ရန် စီမံဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ ကုလသမဂ္ဂစားရေကြိုကွန်ဒို စိုက်ပျိုးရေးအဖွဲ့ (FAO)၏ အစီရင်ခံစာအရ ကမ္ဘာ့သစ်တောဖုံးလွှမ်းမှုသည် ကမ္ဘာမြေ မျက်နှာပြင်၏ သုံးပုံတစ်ပုံဖြစ်သည် ဧက ၁၀ ဒသမ ၀၃ တီလီယံနီး ပါရှိကြောင်း သို့သော် ၁၉၉၀ မှ ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ်အတွင်း တစ်နှစ်လျှင် ဧက ၁၀ ဒသမ ၅၁ သန်း၊ ၂၀၀၀ မှ ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်အတွင်း တစ်နှစ် လျှင် ဧက ၁၂ ဒသမ ၈၅ သန်းနှင့် ၂၀၁၀ မှ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်အတွင်း တစ်နှစ် လျှင် ဧက ၁၁ ဒသမ ၆၁ သန်း လျော့နည်း ကျဆင်းသွား သည်ကို လေ့လာသိရှိရသည်။

အာဆီလ်ဒေသ၏ သစ်တောဖုံးလွှမ်းမှု ပမာဏအနေဖြင့် ဧက ၅၂၈ ဒသမ ၅၉ သန်းကျော်ရှိပြီး ၁၉၉၀ ပြည့်နှစ်မှ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် အထိ နှစ်ပေါင်း ၃၀အတွင်း စုစုပေါင်းသစ်တောများ၏ ခြောက်ပုံ တစ်ပုံခန့် ဧက ၉၂ ဒသမ ၉၁ သန်း ပြုန်းတီးလျော့နည်းခဲ့သည်ကို လေ့လာသိရှိရသည်။ အာဆီလ်အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများအတွင်း၌ မြန်မာနိုင်ငံ သည် သစ်တောဧရိယာ ခုတ်ယူမှုများဆုံးပိုင်ဆိုင်သည့် နိုင်ငံဖြစ်ပြီး ကုလသမဂ္ဂစားရေကြိုကွန်ဒို စိုက်ပျိုးရေးအဖွဲ့၏ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် အစီရင် ခံစာအရ သစ်တောဖုံးလွှမ်းမှုသည် နိုင်ငံဧရိယာ၏ ၄၂ ဒသမ ၁၉ ရာခိုင်နှုန်းရှိသည်။

ယခုအခါ ၂၀၂၄ ခုနှစ် သစ်တောသယံဇာတ ဆန်းစစ်လေ့ လာခြင်း အစီရင်ခံစာထုတ်ပြန်နိုင်ရန် ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ ရာတွင် ပဏာမလေ့လာဆန်းစစ်မှုများအရ ပင်လယ်ကမ်းရိုးတန်း ဒေသများတွင် ပေါက်ရောက်သည့် ဒီရေတောဧရိယာသည် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်မှာ ဧက ၁ ဒသမ ၀၇ သန်း၊ နိုင်ငံဧရိယာ၏ ၀ ဒသမ ၆၄ ရာခိုင်နှုန်းရှိပြီး ယခုအခါတွင် ဧက ၁ဒသမ ၁၃သန်း နိုင်ငံဧရိယာ ၏ ၀ ဒသမ ၆၇ ရာခိုင်နှုန်းထိ တိုးတက်လာခဲ့သည်။

မြန်မာနိုင်ငံသစ်တောများ ပြန်လည်တည်ထောင်ရေးစီမံကိန်းနှင့် မပျက်စီးအောင် ထိန်းသိမ်းကာကွယ်စောင့်ရှောက်နိုင်ခြင်း၏ အကျိုး ရလဒ်များပင်ဖြစ်သည်။ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ တာဝန်ယူ ခဲ့သည့် ၃ နှစ်ကျော်ကာလအတွင်း ကြီးပြင်ကာကွယ်တော ၄၁၁ ဧရိယာဧက ငါးသိန်းခြောက်သောင်းကျော် (၅၆၀၇၉၇ ဒသမ ၅၇ ဧက)နှင့် သဘာဝထိန်းသိမ်းရေးနယ်မြေ ၁၄ ခု၊ ဧရိယာဧက ငါးသိန်းကိုးသောင်းကျော် (၅၉၀၀၁၅ ဒသမ ၁၃ ဧက) စုစုပေါင်း ဧရိယာဧက ၁ ဒသမ ၁၅ သန်းကျော် (၁၁၅၀၀၁၂ ဒသမ ၇ ဧက)ကို တည်ထောင်ပို့စည်းနိုင်ခဲ့သည်။ သစ်ပင်သစ်တောများ၏ အကျိုးကျေးဇူးကို သိရှိနားလည်ပြီး သစ်တောထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်း များ အရှိန်အဟုန်မြှင့်တင် ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ကြောင်း ရေးသားလိုက် ရပေသည်။

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကုန်သည်များနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း လန်ချန်းခရိုင် သွင်းကုန်၊ ထုတ်ကုန်အဖွဲ့အား တွေ့ဆုံဆွေးနွေး



မန္တလေး ဇွန် ၆ မန္တလေး၊ ချမ်းအေးသာစံ မြို့နယ်၊ ၇၈လမ်း၊ ၃၃လမ်းနှင့် ၃၄လမ်းထောင့်၊ ရတနာပူစုပါ

ယမန်နေ့ မွန်လွဲ ၃နာရီက အသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းဌေးက အသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းဌေး၊ ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်စိုးစိုး၊ ဒေါ်မြင့် မြင့်သန်း၊ ဒေါ်ခင်လှလှနှင့် အလုပ် အမှုဆောင်များအား တရုတ်ပြည် သွသမ္မတနိုင်ငံ၊ ယူနန်ပြည်နယ်၊ လန်ချန်းခရိုင်မှ သွင်းကုန်၊ ထုတ်ကုန် ကုန်လုပ်ငန်းရှင်များအသင်းမှ အဖွဲ့ဝင်များက လာရောက်တွေ့ ဆုံခဲ့သည်။

စင်တာ စတုတ္ထထပ်ရှိ မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီး ကုန်သည်များနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များ အသင်း ပတ္တမြားခန်းမတွင် တွေ့ဆုံပွဲတွင် မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီး ကုန်သည်များနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များ အသင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းဌေးက ကြိုဆိုနှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြော ကြားပြီး တရုတ်ပြည်သွသမ္မတ နိုင်ငံ၊ ယူနန်ပြည်နယ်လန်ချန်း ခရိုင်မှ သွင်းကုန်၊ ထုတ်ကုန် လုပ်ငန်းရှင်များအသင်းအဖွဲ့ ခေါင်းဆောင်က စီးပွားရေးပူး ပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးနှင့် နှစ် နိုင်ငံကုန်သွယ်ရေးစနစ် ပိုမို ကောင်းမွန်စေရေး၊ နယ်စပ်ကုန် သွယ်မှုဆိုင်ရာများ ဆွေးနွေးခဲ့ ကြသည်။ (အပေါ်ပုံ) (၀၄၅)

ရေစီးရေလာကောင်းမွန်ရေး ရေနုတ်မြောင်းများ ဆယ်ယူရှင်းလင်း

မန္တလေး ဇွန် ၆ မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင် သာယာရေးကော်မတီနယ်ဒိုမိတ် အတွင်းရှိ ချောင်းကြီး၊ မြောင်း ကြီးများ ရေအညံ့အသွေးကောင်း မွန်ရေး၊ ရေစီးရေလာကောင်း မွန်ရေးနှင့် သန့်ရှင်းသာယာရေး အတွက် လုပ်ငန်းကော်မတီဖွဲ့ စည်း၍ အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်နှင့် သန့်ရှင်းရေးဌာနမှ ရေနှင့် သန့်ရှင်း မှုဌာန၊ စည်ပင်သာယာမြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများပါဝင်သည့် အဖွဲ့သည် သက်ဆိုင်ရာဌာနများ မှ လူအင်အား၊ စက်ယန္တရား များအသုံးပြု၍ ရေစီးရေလာ ကောင်းမွန်ရေးလုပ်ငန်းများကို နေ့စဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ထိုသို့လုပ်ငန်းများဆောင် ရွက်ရာတွင် ယမန်နေ့က အောင် မြေသာစံမြို့နယ် သန့်ရှင်းရေးဌာန မှ တာဝန်ရှိသူများသည် ဒေါန ဘွားရပ်ကွက် ရေစီးရေလာကောင်း မွန်ရေးအတွက် ၁၂လမ်းတောင် ဘက်ခြမ်းမြောင်းအတွင်းမှ အမှိုက် နှင့် မြောင်းစားများကို လုပ်သား များက ၆၃လမ်းနှင့် ၆၄လမ်း ကြား၌ ဆယ်ယူရှင်းလင်းခြင်းနှင့် ရေနီမြောင်း ရေစီးရေလာကောင်း မွန်ရေးအတွက် ၁၇လမ်းနှင့် ၁၉လမ်းကြားတွင် တပ်ဆင် ထားသည့် အမှိုက်စစ်ဆန်းခါများ မှ ဒိုက်နှင့်အမှိုက်များကို လုပ် သားများက ဆယ်ယူရှင်းလင်း ခြင်းနှင့် ရေတချောင်းမြောင်း ရေစီးရေလာကောင်းမွန်ရေး အတွက် ၁၅လမ်းနှင့် ၁၇လမ်း ကြား၌ မြောင်းအတွင်းမှ အမှိုက် နှင့် ဒိုက်များကို လုပ်သားများ

က ဆယ်ယူရှင်းလင်းဆောင်ရွက် ခဲ့ကြသည်။

ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ် သန့်ရှင်းရေးဌာနမှ တာဝန်ရှိ သူများသည် အောင်နန်းရိပ် သာအရှေ့ရပ်ကွက် ရေစီးရေ လာကောင်းမွန်ရေးအတွက် ၃၃ လမ်းတောင်ဘက်ခြမ်း မြောင်း အတွင်းမှ အမှိုက်နှင့်မြောင်းစား များကို လုပ်သားများက ၈၃လမ်း နှင့် ၈၄လမ်းကြား၌ ဆယ်ယူ ရှင်းလင်းခြင်းနှင့် ချမ်းအေးသာစံ အရှေ့ရပ်ကွက် ရေစီးရေလာ ကောင်းမွန်ရေးအတွက် လမ်း၈၀ အနောက်ဘက်ခြမ်း မြောင်း အတွင်းမှ ကြက်စာနှင့် အမှိုက် များကို လုပ်သားများက ၂၆ လမ်းနှင့် ၂၇လမ်းကြား၌ ဆယ် ယူရှင်းလင်းခြင်းနှင့် စိတ္တရမ္မဗီ ရပ်ကွက် ရေစီးရေလာကောင်းမွန် ရေးအတွက် ၇၄လမ်း အရှေ့ဘက်

ခြမ်းမြောင်းအတွင်းမှ အမှိုက် နှင့် မြောင်းစားများကို E-35ဘက် ဟိုးစက်အသုံးပြု၍ ၂၆လမ်းနှင့် ၂၇လမ်းကြား၌ ဆယ်ယူ ရှင်းလင်းခြင်းနှင့် ငွေတချောင်း မြောင်း ရေစီးရေလာကောင်း မွန်ရေးအတွက် ၆၈လမ်းနှင့် ၇၁ လမ်း တံတားထိပ်မြောင်းအတွင်း မှ အမှိုက်နှင့်ဒိုက်များကို လုပ်သား များက ဆယ်ယူရှင်းလင်းဆောင် ရွက်ခဲ့ကြသည်။

မဟာအောင်မြေမြို့နယ် ၃၆ လမ်း တောင်ဘက်ခြမ်းမြောင်း ရေစီးရေလာကောင်းမွန် ရေး အတွက် မြောင်းအတွင်းမှ အမှိုက်နှင့် မြောင်းစားများကို လုပ် သားများက ၈၂လမ်းနှင့် ၈၃လမ်း ကြား၌ ဆယ်ယူရှင်းလင်းဆောင် ရွက်ကြပြီး မြို့နယ်အလိုက် ဆယ် ယူထားသည့် အမှိုက်နှင့် မြောင်း စားများကို မော်တော်ယာဉ်များ ဖြင့် သိမ်းဆည်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြ ကြောင်း သိရသည်။ (အောက်ပုံ) (မန္တလေးနေ့စဉ်-၃)



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာညွန့်ဖေ ရန်ကုန်မြို့ရှိ ဒဂုံတက္ကသိုလ်၊ ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်နှင့် အခြေခံပညာကျောင်းများသို့ သွားရောက်၍ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ အေးချမ်းစွာပညာသင်ကြားနေမှု လှည့်လည်ကြည့်ရှုအားပေး

ရန်ကုန် ဇွန် ၆

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာညွန့်ဖေသည် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)ရှိ ဒဂုံတက္ကသိုလ်သို့ ရောက်ရှိပြီး စာသင်ဆောင်များ ဥပစာရပ်ကောင်းမွန်ရေး၊ ကျောင်းဝင်းအတွင်း သန့်ရှင်းသာယာရေး ဆောင်ရွက်ထားမှုနှင့် ကျောင်းဝင်းလုံခြုံမှုရှိစေရေး ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုတို့ကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးကာ လိုအပ်သည်များ ဖွဲ့စည်းပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ပေးသည်။



ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် ဝိဇ္ဇာခန်းမတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မြို့နယ်ပညာရေးမှူးများ၊ အထက်တန်းကျောင်းအုပ်ကြီးများနှင့် တွေ့ဆုံပြီး ကျောင်းနေအရွယ်ကလေးအားလုံး စာသင်ခန်းအတွင်း ရောက်ရှိရေးသည် ဆရာ ဆရာမများနှင့် ဝန်ထမ်းများအားလုံးတွင် တာဝန်ရှိကြောင်း KG+9 (အခြေခံပညာအလယ်တန်းအဆင့်) ပြီးမြောက်စေရေး ပိုင်းဝန်းကြီးပစ်ဆောင်ရွက်ပေးကြစေလိုကြောင်း၊ အခြေခံပညာအလယ်တန်းအဆင့် အောင်မြင်ပြီး မြောက်သူများအတွက် ခရိုင်အလိုက်ဖွင့်လှစ်ထားရှိသည့် စက်မှု၊ စိုက်ပျိုး၊ မွေးမြူရေးအထက်တန်းကျောင်းများတွင် မိမိတို့စိတ်ပါဝင်စားရာ ဘာသာရပ်အလိုက် တက်ရောက်သင်ယူနိုင်ရန်အတွက် ဆရာ ဆရာမများအနေဖြင့် အလယ်တန်းအဆင့် ကျောင်းသားများကို ရှင်းလင်းပြောကြားကြရန် လိုအပ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

တွေ့ဆုံ

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ဒဂုံတက္ကသိုလ် ဘွဲ့နှင်းသဘင်ခန်းမ၌ ပါမောက္ခချုပ်၊ ဒုတိယပါမောက္ခချုပ်၊ ပါမောက္ခများ၊ တွဲဖက်ပါမောက္ခများနှင့် တွေ့ဆုံသည်။

ထိုသို့တွေ့ဆုံစဉ် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက နိုင်ငံတော်၏ ပညာရေးကဏ္ဍတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေကြစဉ်အတွင်း ပညာရေးကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန်အတွက် အားသွန်ခွန်စိုက် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကြစေလိုကြောင်း၊ ဘာသာရပ်များအားလုံးရှိ ဆရာဆရာမများ၏ အရည်အသွေးမြှင့်တင်ရန် မွမ်းမံသင်တန်းများပေးရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ ဆရာ ဆရာမများအနေဖြင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို သင်ကြားရာတွင် မိမိတို့၏ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှုများသာမက ဆက်စပ်ဘာသာရပ်များကိုပါ ကျွမ်းကျင်မှုရှိစေရန်အတွက် စာအုပ်စာပေများကို အမြဲမပြတ် ဖတ်ရှုလေ့လာနေကြရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ အရည်အသွေးရှိသော ပညာရေးကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရာတွင် ဝန်ထမ်း

အချင်းချင်း မေတ္တာတရားရှေ့ထားပြီး စည်းလုံးညီညွတ်စွာ လုပ်ငန်းတာဝန်များကို ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြစေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ဒဂုံတက္ကသိုလ်တွင် ရုက္ခဗေဒဘာသာရပ်နှင့် ဖိစာတူဗေဒဘာသာရပ်များကို အေးချမ်းပျော်ရွှင်စွာ ပညာသင်ယူနေကြသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုပြီး အားပေးစကားပြောကြားသည်။

ရရှိမှုများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။ ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)ရှိ စက်မှု၊ စိုက်ပျိုး၊ မွေးမြူရေးအထက်တန်းကျောင်း၌ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများဘာသာရပ်ဆိုင်ရာလက်တွေ့ဆောင်ရွက်နေမှုနှင့် အခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်း (မြန်မာ့သားကောင်) ၌ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ အေးချမ်းစွာ အတန်းတက်ရောက် ပညာသင်ယူနေမှုတို့ကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုအားပေးပြီး မိမိတို့ဘာသာရပ်အလိုက် စာတွေ့၊ လက်တွေ့ ကျွမ်းကျင်သူများဖြစ်အောင် ကြိုးစားကြစေလိုကြောင်း၊ မိမိတို့၏ ရည်မှန်းချက်များ အောင်မြင်စေရန် ကြိုးစားသင်ယူကြစေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။

ညနေပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ပညာသင်နှစ်အတွက် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များရှိ အခြေခံပညာကျောင်းများကိုယ်ပိုင်ကျောင်းများနှင့် ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်းများ၌ မေ ၂၃ ရက်မှ ဇွန် ၅ ရက်အထိ အခြေခံပညာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၆၈၇၅၀၄ ဦး လာရောက်အပ်နှံပြီးစီးခဲ့ပြီး ကျန်ရှိသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများလည်း သက်ဆိုင်ရာကျောင်းများထံသို့ လာရောက်ကျောင်းအပ်နှံလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ရေစွမ်းအင်နှင့် အစိမ်းရောင်ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖော်ဆောင်ရေးနှင့် အဓိကခရီးစဉ်ဒေသများတွင် ဂေါ်ဖ်ခရီးသွားလုပ်ငန်း (Golf Tourism) အပါအဝင် အားကစားခရီးသွားလုပ်ငန်းဖော်ဆောင်နိုင်ရေး ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇွန် ၆

ရေစွမ်းအင်နှင့် အစိမ်းရောင်ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖော်ဆောင်ရေးနှင့် အဓိကခရီးစဉ်ဒေသများတွင် ဂေါ်ဖ်ခရီးသွားလုပ်ငန်း(Golf Tourism) အပါအဝင် အားကစားခရီးသွားလုပ်ငန်း ဖော်ဆောင်နိုင်ရေး ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့မနက် ၉ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီးဌာန နီလာအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အစည်းအဝေးသို့ ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသက်သက်ခိုင်၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမြ၊ ဦးမြစေတီစိုး၊ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်၊ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာနနှင့် အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနတို့မှ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ မြန်မာနိုင်ငံဟိုတယ်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ၊ ဖိတ်ကြားထားသူများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက မြန်မာနိုင်ငံသို့ ပြည်ပဧည့်သည်များ လွယ်ကူချောမွေ့စွာ လာရောက်လည်ပတ်နိုင်ရန်အတွက် ဗီစာဖြေလျော့မှုများ



အပါအဝင် အားကစားခရီးသွားလုပ်ငန်း၊ ရေစွမ်းအင်နှင့် အစိမ်းရောင်ခရီးသွားလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာနနှင့် အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနတို့မှ တာဝန်ရှိသူများအနေဖြင့် လက်ရှိဆောင်ရွက်နေမှုများကို အခြေခံ၍ အကြံပြုဆွေးနွေးပေးကြစေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။

ငွေကြေးလဲလှယ်မှုများ၊ ငွေပေးချေရေးနှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို ဆက်စပ်ဝန်ကြီးဌာနများနှင့် ပေါင်းစပ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ၌ အကောင်အထည်ဖော်လျက်ရှိသော

ခရီးသွားလုပ်ငန်းအများစုသည် ယဉ်ကျေးမှုနှင့် တောတောင်ရေမြေသာဘာဝကို အခြေခံသည့် ခရီးသွားလုပ်ငန်းများဖြစ်ကြောင်း၊ ယနေ့အစည်းအဝေးတွင် ဂေါ်ဖ်ခရီးသွားလုပ်ငန်း(Golf Tourism)

ထို့နောက် တက်ရောက်လာကြသူများက ရေစွမ်းအင်နှင့် အစိမ်းရောင်ခရီးသွားလုပ်ငန်း အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သွားနိုင်ရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များနှင့် အဓိကခရီးစဉ်ဒေသများတွင် ဂေါ်ဖ်ခရီးသွားလုပ်ငန်း(Golf Tourism) အပါအဝင် အားကစားခရီးသွားလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များကို သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍအလိုက် ဆွေးနွေးတင်ပြကြရာ ဒုတိယဝန်ကြီးက ဆောင်ရွက်ရန်ကိစ္စများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဖြည့်စွက်ဆွေးနွေးပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက နိဂုံးချုပ်အမှာစကား ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

နေရာကွက်၍ မိုးကြီးနိုင်

နေပြည်တော် ဇွန် ၆

ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်အခြေအနေမှာ ကမ္ဘာ့ပင်လယ်ပြင်နှင့် ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တို့တွင် မုတ်သုံလေ အားအသင့်အတင့်မှ အားကောင်းနေပါသည်။ မနက်ဖြန်ဖုန်းတုတ်ချိန်အထိ ခန့်မှန်းချက်မှာ ချင်းပြည်နယ်တွင် နေရာကွက်ကျား၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ကချင်ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကွက်ကျား၊ နေပြည်တော်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)နှင့် အရှေ့ပိုင်း)နှင့် ကယားပြည်နယ်တို့တွင် နေရာစိပ်စိပ်နှင့် ကျန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာအနှံ့အပြား မိုးထစ်ချွန်းရွာပြီး ရခိုင်ပြည်နယ်နှင့် မွန်ပြည်နယ်တို့တွင် ဒေသအလိုက်နှင့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း)နှင့် ကရင်ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကွက်၍ မိုးကြီးနိုင်ပါသည်။ ရွာရန်ရာနန်းပြည့် ဖြစ်ပါသည်။

နောက်(၂)ရက်အတွက် ခန့်မှန်းချက်မှာ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ကရင်ပြည်နယ်နှင့် မွန်ပြည်နယ်တို့တွင် မိုးဆက်လက်ပိုနေမည်။

မိုးဇလ

စက်မှုဇုန်ပြင်ပတွင် လည်ပတ်နေသော လုပ်ငန်းများရှိသဖြင့် စက်မှုဇုန်အသစ်များ ထပ်မံတည်ဆောက်ပေးသွားရမည်

နေပြည်တော် ဇွန် ၆
စက်မှုလုပ်ငန်းနှင့် စက်မှုဇုန် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ရှေ့ဆက်လက် ဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် ပတ်သက်၍ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် စက်မှု ဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပပြုလုပ်ရာ စက်မှုဝန်ကြီး ဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဌာန ဒေါက်တာချာလီသန်း၊ နေပြည် တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ ဦးသန်းထွန်း ဦး၊ ကောင်စီဝင်များ၊ စက်မှုဝန်ကြီး ဌာနမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူးများ၊ နေပြည်တော်ကောင်စီရှိ ဌာန ဆိုင်ရာ အကြီးအကဲများနှင့် စက်မှုဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူ များ တက်ရောက်ကြသည်။

ထပ်မံတည်ဆောက်ပေးရမည့် ဦးစွာပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက မြန်မာနိုင်ငံတွင် တည်ထောင်ပြီး စက်မှုဇုန် ၂၈ ဇုန်၊ စက်မှုရပ်ကွက် ငါးခု၊ ဆောင်ရွက်ဆဲစက်မှုဇုန်စီမံ ကိန်း ၁ ခုရှိကြောင်း၊ အဆိုပါ

စက်မှုဇုန်၊ စက်မှုရပ်ကွက်နှင့် စီမံကိန်းများအတွင်း အငယ်စား၊ အလတ်စားနှင့် အကြီးစားစက်မှု လုပ်ငန်းပေါင်း ၇၉၇ ခုရှိပြီး လုပ်သားပေါင်း ငါးသိန်းကျော်ကို အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်း များ ဖန်တီးပေးထားနိုင်ကြောင်း၊ စက်မှုဇုန်ပြင်ပတွင် လည်ပတ်နေ သော လုပ်ငန်းများရှိသဖြင့် စက်မှု ဇုန်အသစ်များ ထပ်မံတည်ဆောက် ပေးသွားရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ပြည်တွင်း စက်မှုလုပ်ငန်းများ၊ ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက် နိုင်ရန်အတွက် စက်မှုဇုန်အသစ် များ တည်ထောင်ရန်နှင့် တည်ထောင်ထားရှိသော စက်မှု ဇုန်များ စနစ်တကျဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေး ရည်ရွယ်၍ စက်မှုဇုန်ဥပဒေကို ၂၀၂၁ ပြည့်နှစ် မေ ၂၆ ရက်တွင် အတည်ပြုပြဋ္ဌာန်းခဲ့ပြီး တာဝန်ခံ ဝန်ကြီးဌာနသည် စက်မှုဝန်ကြီး ဌာနဖြစ်ကြောင်း၊ အတည်ပြုပြီး စက်မှုဇုန်ဥပဒေနှင့်အညီ ဗဟို ကော်မတီဒေသဆိုင်ရာကော်မတီ၊ စီမံခန့်ခွဲရေး ကော်မတီများ

ဖွဲ့စည်းပြီး စက်မှုဇုန်အသစ်များ စနစ်တကျ ထူထောင်သွားရန်၊ တည်ထောင်ပြီး စက်မှုဇုန်များ အား အဆင့်မြှင့်တင်ရန်၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်၊ ရပ်ကွက်များတွင် ပြန့်ကျဲ တည်ရှိနေသော စက်မှုလုပ်ငန်း များအား စက်မှုဇုန်များတွင် စုပေါင်း လုပ်ကိုင်စေခြင်းဖြင့် ရေရှည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများ ခံစား ရရှိစေရန်၊ အလုပ်အကိုင်အခွင့် အလမ်းများ ပေါ်ပေါက်လာစေရန် နှင့် နိုင်ငံစီးပွားတိုးတက်စေရန် ဆောင်ရွက်ကြရန် ပြောကြားသည်။

လက်တွေ့ကျကျစီမံဆောင်ရွက် ထိုနောက် နေပြည်တော် ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌက နေပြည်တော် ကောင်စီအနေဖြင့် ပြည်တွင်း စားသုံးဆီဖူလုံစေရေး၊ အခြား ကုန်ထုတ်လုပ်မှု လုပ်ငန်းများ တိုးတက်စေရေး၊ တန်ဖိုးဖြင့် ထုတ်ကုန်များ ထုတ်လုပ်နိုင်ရေး တို့အတွက် အလားအလာရှိသော လုပ်ငန်းများကို လက်တွေ့ကျကျ စီမံဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး လိုအပ် ချက်များရှိပါက ပြည့်ဆည်း



ဆောင်ရွက်ပေးရန် ဆွေးနွေး ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် စက်မှုလုပ်ငန်း နှင့်စက်မှုဇုန် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဗဟိုကော်မတီ တွဲဖက်အတွင်းရေး မှူး စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်စစ်ဆေး ရေးဦးစီးဌာန၊ ညွှန်ကြားရေးမှူး ချုပ်က စက်မှုဇုန်ဥပဒေနှင့် စက်မှု ဇုန်နှင့်စက်မှုဇုန်ဥပဒေဆိုင်ရာများ၊ စက်မှု လုပ်ငန်းနှင့် စက်မှုဇုန်ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေး ဗဟိုကော်မတီ ဖွဲ့စည်းမှု၊ ရှေ့ဆက်လက်ဆောင် ရွက်မည့် အစီအစဉ်များ၊ စက်မှုဇုန် အသစ် တည်ထောင်ခြင်းနှင့် သတ်မှတ်ကြေညာခြင်း၊ စက်မှု လုပ်ငန်းများနှင့် ဆောင်ရွက်ဆဲ စက်မှုဇုန်စီမံကိန်းများကို ရှင်းလင်း တင်ပြသည်။

ဆက်လက်၍ နေပြည်တော် ကောင်စီဝင်က ဒက္ခိဏသီရိစက်မှု ဇုန် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု၊ စက်မှုဇုန် အသစ်များ ထပ်မံဖော်ဆောင်မည့် အခြေအနေကို လည်းကောင်း၊ သတင်းစဉ်

ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဇော်မြင့် မိတ္ထီလာမြို့ရှိ တက္ကသိုလ်၊ ပညာရေးဒီဂရီကောလိပ်နှင့် အခြေခံပညာကျောင်းများသို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် ဇွန် ၆
ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဇော်မြင့်သည် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် မိတ္ထီလာပညာရေး ဒီဂရီ ကောလိပ်သို့ရောက်ရှိပြီး ပညာရေး ဒီဂရီကောလိပ် လေးနှစ်သင်ကျောင်းသားကျောင်းသူများနှင့်လုပ်ငန်း ခွင်အကြို မူလတန်းဆရာအတတ် သင်တန်းသား သင်တန်းသူများနှင့် ရင်းရင်းနှီးနှီးတွေ့ဆုံကာ လိုအပ် သည့်များကို မှာကြားဖြည့်ဆည်းပေးသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယဝန်ကြီးသည် ပညာရပ်စီမံခန့်ခွဲ မှု ဌာန လုပ်ငန်းခွင်အကြို မူလတန်းဆရာအတတ် ပညာသင်တန်း ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ပြီး သင်ဆရာ၊ မြင်ဆရာ၊ ကြားဆရာများထံမှ နာခံ၊ မှတ်သား၊ အတုယူကာ မိမိတို့၏တာဝန်များကို ဆရာ ကျင့်ဝတ်ငါးပါးနှင့်အညီ ပြန်လည်သင်ကြား ဆုံးမ ပဲ့ပြင်ပေးကြရန် မှာကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့် အဖွဲ့သည် မိတ္ထီလာမြို့ရှိ အမှတ်(၂) အခြေခံပညာ အထက်တန်း ကျောင်း၊ အမှတ်(၃) အခြေခံပညာအထက်တန်း ကျောင်းနှင့် အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း (ချည်စက်)များသို့ သွားရောက်ပြီး ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ အေးချမ်းပျော်ရွှင်စွာ အတန်းတက် ရောက်ပညာသင်ယူနေမှုကို ကြည့်ရှုအားပေးပြီး ဆရာ ဆရာမများနှင့် ရင်းရင်းနှီးနှီး တွေ့ဆုံကာ တပည့်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို လိုအပ် ရေးရှိအောင် သွန်သင်ဆုံးမပေးရန်နှင့် ကျောင်းနေမြ ရေးအတွက် စည်းရုံးဆောင်ရွက်ပေးရန် အမှန်တကယ် စာတတ်မြောက်အောင် သင်ကြားပေးရန် မှာကြား သည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့် အဖွဲ့သည် မိတ္ထီလာတက္ကသိုလ်သို့ရောက်ရှိပြီး သိပ္ပံလက်တွေ့ ခန်းများနှင့် ဘာသာရပ်ဌာနများကို စစ်ဆေးကြည့်ရှု



ပြီး ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ စာသင်ခန်းများတွင် အေးချမ်းပျော်ရွှင်စွာ ပညာသင်ယူနေမှုများ၊ စာသင် လိုအပ်သည်များ မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဆောင်များ သန့်ရှင်းသာယာ သပ်ရပ်မှုရှိအောင် သတင်းစဉ်

ပစ္စုပူအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော်တွင် အသုံးပြုရန် အထိမ်းအမှတ်တံဆိပ် Logo ရေးဆွဲပြင်ပွဲ ကျင်းပမည်

နေပြည်တော် ဇွန် ၆
၂၀၂၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလအတွင်း ပြည်ထောင်စု နယ်မြေ နေပြည်တော်၌ကျင်းပမည့် ပစ္စုပူအကြိမ် အမျိုးသားအားကစားပွဲတော် ကိုယ်စားပြု သတ်မှတ်အသုံးပြုမည့် အထိမ်းအမှတ်တံဆိပ် (Logo) ဖြင့်ပွဲကို ဇွန် ၁၃ ရက်မှ ဇူလိုင် ၁၂ ရက် အတွင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

အထိမ်းအမှတ်တံဆိပ် (Logo) တွင် ပါဝင်ရ မည့် အချက်များအနေဖြင့် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်တွင် ကျင်းပမည်ဆိုသည့် အဓိပ္ပာယ် ကျင်းပမည့် အကြိမ်အရေအတွက်နှင့် ပါဝင် ယှဉ်ပြိုင်မည့်ဝန်ကြီးဌာနများ၊ ပြည်နယ်နှင့် တိုင်း ဒေသကြီးများကို ကိုယ်စားပြုသော အဓိပ္ပာယ်၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အိုလံပစ်အထိမ်းအမှတ် ပြား၊ ဝါ၊ နတ်၊ စိမ်း၊ နီ အရောင်ပါကွင်း၊ ငါးကွင်း၊ အားကစားသမားအချင်းချင်း၊ ဝန်ကြီးဌာနများနှင့် ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးများအကြား ချစ်ကြည် ရင်းနှီးမှုသဘောဆောင်သည့် ရေးဆွဲချက်၊ မိမိနိုင်ငံ ရှိ ထင်ရှားသော အထိမ်းအမှတ်အဆောက်အအုံများ ကို ဖော်ညွှန်းသည့် အဓိပ္ပာယ်ပါသော ရေးဆွဲချက်၊ မိမိရေးဆွဲယှဉ်ပြိုင်သည့် ပန်းချီ သို့မဟုတ် Graphic Design တွင် ရေးဆွဲထားသော အကြောင်းအရာနှင့် အသုံးပြုထားသော အရောင်တို့၏ အဓိပ္ပာယ်ရင်း လင်းဖွင့်ဆိုချက်များ ပါရှိရမည်ဖြစ်ပြီး ၎င်းပြိုင်ပွဲသို့ မည်သူမဆို ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။

ယခင်က ကျင်းပခဲ့သည့် အမျိုးသားအားကစားပွဲ တော်တွင် အသုံးပြုခဲ့သည့် Logo အစား ယခု ပြိုင်ပွဲတွင် ရွေးချယ်ခြင်းခံရသည့် Logo ကို ပစ္စုပူ အကြိမ်အမျိုးသားအားကစားပွဲတော်တွင် အသုံးပြု သွားမည်ဖြစ်ပြီး ပြိုင်ပွဲတွင် ရွေးချယ်ခြင်းခံရပါက ဆုကြေးငွေအဖြစ် ကျေပွဲ ၂၅ သိန်းကို ချီးမြှင့်ပေး သွားမည်ဖြစ်ကာ ရွေးချယ်ခြင်းခံရသူကို နေ့စဉ် ထုတ်သတင်းစာများတွင် ကြော်ငြာ၍ ဆုချီးမြှင့်ပွဲ ကျင်းပပေးသွားမည်ဖြစ်ပြီး ရွေးချယ်ခံရသော Logo ကို အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ၏ မူပိုင်အဖြစ် သတ်မှတ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

၂၀၂၆ ကမ္ဘာ့ဖလားခြေစစ်ပွဲတွင် အာရှထိပ်သီး ဂျပန်ကို မြန်မာအသင်းအိမ်ကွင်း၌ ရှုံးနိမ့်

ရန်ကုန် ဇွန် ၆
၂၀၂၆ ကမ္ဘာ့ဖလားအာရှဇုန် ဒုတိယအဆင့် ခြေစစ်ပွဲအဖြစ် မြန်မာအသင်းနှင့် ဂျပန်အသင်းတို့ ဇွန် ၆ ရက် ညနေပိုင်းက ရန်ကုန် မြို့ရှိ သုဝဏ္ဏကွင်း၌ ယှဉ်ပြိုင်ရာ ဂျပန်အသင်းက ငါးဂိုးပြတ် အနိုင်ရခဲ့သည်။

ယခုပွဲကို မြန်မာဘောလုံး ဖရိုသတ် နှစ်သောင်းကျော်အထိ လာရောက်အားပေး ခဲ့ကြသည်။ ဂျပန်အသင်းသည် နာမည်ကြီး ကစားသမား ဒိုအန်၊ တာနီဂူချီ နာကာမူရာ၊ အိုဂါဝါ၊ ကာမာဒါ တို့ကို ကစားသမားသစ်များဖြင့် တွဲဖက်ကစားစေခဲ့သည်။ ဂျပန် အသင်းအတွက် အနိုင်ရိုးများကို ၁၇၊ ၉၀+၃ မိနစ်တွင် နာကာမူရာ၊ ၃၄ မိနစ်တွင် ဒိုအန်၊ ၇၅၊ ၈၃

မိနစ်တွင် အိုဂါဝါတို့က သွင်းယူခဲ့ သည်။ အသင်းက ခုနစ်မှတ်၊ မြောက်ကိုရီးယားအသင်းက မြောက်မှတ်၊ မြန်မာအသင်းက တစ်မှတ်ရရှိ ထား သည်။ မြန်မာအသင်းသည် အုပ်စုနောက်ဆုံးပွဲအဖြစ် ဇွန် ၁၁ ရက်တွင် မြောက်ကိုရီးယား အသင်းနှင့် အဝေးကွင်းကစား ရမည်ဖြစ်သည်။ ရဲရင့်လွင်

စာမျက်နှာ ၂၄ မှ
 နည်းကို နည်းစနစ်တကျ စည်းမျဉ်းဥပဒေများနှင့်အညီ ကစားတတ်စေရန်၊ မြန်မာ့လက်ရွေးစင် ဖူဆယ်အသင်းကို ထောက်ပံ့ပေးနိုင်သော ဖူဆယ်အားကစားသမားများ ပေါ်ပေါက်လာနိုင်စေရန် ရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် ကျင်းပခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ပြိုင်ပွဲများတွင် အနိုင်မခံအရှုံးမပေးသည့် အားကစားစိတ်ဓာတ်အပြည့်အဝဖြင့် ပြိုင်ပွဲစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများနှင့်အညီ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကာ နိုင်ငံ့ဂုဏ်ဆောင်အားကစားသမားများ ဖြစ်လာအောင် ကြိုးစားသွားကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ပြောကြားပြီး ပြိုင်ပွဲကို ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ ပြိုင်ပွဲဝင်အားကစားသမားများက ပြိုင်ပွဲဝင်အားကစားသမားအိမ်ရာများ

ရွတ်ဆိုပြီးနောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့သည် ခရိုင် ၁၁ ခုမှ ပြိုင်ပွဲ ဝင် အားကစားသမားများအား လိုက်လံနှုတ်ဆက်၍ အားကစားပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ပြီး ပွဲဦးထွက် ညောင်ဦးခရိုင်အသင်းနှင့် မြင်းခြံခရိုင်အသင်းတို့ အကြိတ်အနယ် ယှဉ်ပြိုင်ကစားနေမှုများကို ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့ကြောင်း နှင့် အုပ်စု ပွဲစဉ်အလိုက် နေ့စဉ် ယှဉ်ပြိုင်ကစားသွားမည်ဖြစ်ပြီး ဇွန် ၁၂ ရက်တွင် ဗိုလ်လုပွဲနှင့် ဆုချီးမြှင့်ခြင်းအခမ်းအနားကို ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(မန္တလေးနေ့စဉ်)
 ၀-၀-၀-၀



မဟာပဋ္ဌာန်းရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲ အောင်ပွဲကျင်းပ

မန္တလေး ဇွန် ၆
 မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပုသိမ်မြို့နယ်၊ ပေါက်မြိုင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ကြံခင်းကျေးရွာကြံခင်းရွာဦးကျောင်းတိုက်တွင် နှစ်စဉ်ကျင်းပဖြစ်သော အကြိမ် (၂၀)မြောက် မဟာပဋ္ဌာန်းရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပွဲ အောင်ပွဲ ရေစက်ချမင်္ဂလာအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက အဆိုပါကျောင်းတိုက် မွှော့စာရမေဗိမာန်တော်၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားသို့ ကြံခင်းရွာဦးကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယက၊ ဗုဒ္ဓသာသနာပြုဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တတိက္ခာစာရ အမျိုးပြုသော ဆရာတော်၊ သံဃာတော်အပါး ၆၀ ကြွရောက်တော်မူကြပြီး ပဋ္ဌာန်းကုသိုလ်ရှင် ဒါယကာ၊ ဒါယိ ကာမများ၊ ဆွမ်း၊ ဟင်း၊ အချို ပွဲ ကုသိုလ် ရှင် များ၊ လူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းနှင့် နဝကမ္မကုသိုလ်ရှင်များ၊ ကျေးရွာပြည်သူများ တက်ရောက်ကြည့်ညိကြပြီး အခမ်းအနားကို နမောတသာ သုံးကြိမ် ရွတ်ဆိုဘုရားကန်တော့ ဖွင့်လှစ်ကြသည်။

ထို့နောက် ချမ်းသာကြီးကျောင်းတိုက်မှ ဘဒ္ဒန္တသုခ ကပတ္တနာဝေဖြာ အောင်ဆုဂါထာတော်ဖြင့် ဘုရားရှိခိုးပြီး ချမ်းသာကြီးကျောင်းတိုက်မှ ဘဒ္ဒန္တပါရဂူက အနုမောဒနာဂါထာတော်ဖြင့် ပူဇော်သည်။ ဆက်လက်၍ ရေခန်းတောင်ကျောင်းတိုက် ဗုဒ္ဓသာသနာပြုဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဂန္ထမာလာထံမှ ပရိသတ်များက သီလခံယူဆောင်တည်ကြပြီး ရေစက်ချအနုမောဒနာတရားနာယူကြကာ အမျှပေးဝေကြသည်။

ထို့နောက် ပေါက်မြိုင်ကျောင်းတိုက်မှ ဘဒ္ဒန္တအာဓိတ္တက အခမ်းအနားသိမ်းအောင်ပွဲ ဂါထာတော်ဖြင့် ပူဇော်၍ ချမ်းသာကြီးကျောင်းတိုက်မှ ဘဒ္ဒန္တပုဂံမက နတ်ဗြဟ္မာအပေါင်းတို့အား ပြန်လည်ပို့ဆောင်ပြီး အခမ်းအနားကို ဗုဒ္ဓသာသနံ စိရိတိဋ္ဌတု သုံးကြိမ် ရွတ်ဆို၍ ရုပ်သိမ်းလိုက်သည်။

ဆက်လက်၍ ဆွမ်းကုသိုလ်ရှင်မိသားစုက သံဃာတော်အပါး ၆၀ အား နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၀၄၃)

ညောင်ဦးမြို့နယ်အတွင်း MSMEs လုပ်ငန်းများပွံ့ပြိုးတိုးတက်စေရေး ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

ညောင်ဦး ဇွန် ၆
 မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ညောင်ဦးခရိုင် မြို့နယ်အတွင်း MSMEs လုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေး ပူးပေါင်းအဖွဲ့များဖြင့် လုပ်ငန်းများ စနစ်တကျရှိစေရေး၊ ပြည်တွင်းရောင်းကုန်များမှသည် ပြည်ပရောင်းကုန်များအထိ ထိုးဖောက်ရောင်းချနိုင်ရေး ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခြင်းကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီခွဲက မြင်းပျံပုရားရည်ကြီးလုပ်ငန်းသို့ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(အောက်ပုံ)
 မြင်းပျံပုရားရည်ကြီးလုပ်ငန်း ထုတ်ပိုးမှုစနစ်တကျရှိစေရေး၊ သန့်ရှင်းသပ်ရပ်ရေး၊ မီးဘေးလုံခြုံရေးကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခြင်း၊ မီးငြိမ်းသတ်ရေးလက်တွေ့ သရုပ်ပြခြင်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ခြင်းများ

အား ပူးပေါင်းအဖွဲ့များဖြစ်သော ညောင်ဦးခရိုင် စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဒေါ်စိုးစိုးအေးနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ အသေးစား စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန၊ ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဒေါ်သီတာထွန်းနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ မြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန၊ ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးစော်ဌေးအောင်နှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ ညောင်ဦးခရိုင် စားသုံးသူရေးရာဦးစီးဌာန၊ ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးသန်းစိုး၊ ခရိုင်/မြို့နယ် မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများ ပူးပေါင်း၍ MSMEs လုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေး၊ ထုတ်ကုန်များ သန့်ရှင်းကောင်းမွန်စေရန်၊ လုပ်ငန်းခွင်အတွင်း နေ့စဉ်သန့်ရှင်းသပ်ရပ်မှုရှိစေရေး၊ အဆင့်မြင့်ထုတ်ပိုးမှုများ လုပ်ဆောင်လာ

နိုင်ရေး Automating Systems အဆင့်မြင့်စက်ကိရိယာများ အသုံးပြုလာနိုင်ရေး၊ လုပ်ငန်းခွင်မီးဘေးလုံခြုံရေး အစီအမံများရှိစေရေး အသိပညာပေးခြင်း၊ လက်တွေ့ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်ခြင်းတို့ကို ပူးပေါင်းကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(၄၀၀)
 ၀-၀-၀-၀



ပန်းမန်သစ်ပင် လေသန့်စင်၍ ဥယျာဉ်တောတန်း စိတ်ရွှင်လန်း၏။

၂၀၂၄ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူရေး အသိပညာပေးဆိုင်ဘုတ် စိုက်ထူ

မိတ္ထီလာ ဇွန် ၆
 မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မိတ္ထီလာခရိုင်နှင့် မိတ္ထီလာမြို့နယ်တို့မှ ၂၀၂၄ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူရေး အသိပညာပေး Billboard စိုက်ထူခြင်း အခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ၈ နာရီက နန်းတော်ကုန်းရပ်ကွက် မိတ္ထီလာ-ကျောက်ပန်းတောင်း ကားလမ်း အမှတ်(၁)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းအနီးတွင် ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

၂၀၂၄ ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူရေး အသိပညာပေး Billboard စိုက်ထူခြင်း အခမ်းအနားတွင် ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ အတွင်းရေးမှူး ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုတိယရဲမှူးကြီးအေးမင်း၊ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစော်အောင်လေးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ခရိုင်မြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးမျိုးမင်းစော်နှင့် ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများအား ၂၀၂၄ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်

အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူရေး အသိပညာပေး နံရံကပ်စာစောင်များအား ပေးအပ်ခဲ့သည်။ ၎င်းနောက် ၂၀၂၄ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူရေး အသိပညာပေး Billboard အား ခရိုင်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစော်ဇော်ဦး၊ အဖွဲ့ဝင် ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး ဝင်းမင်းထွန်းနှင့် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးနိုင်ဝင်းကျော်တို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး ၂၀၂၄ ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူ

ရေးအသိပညာပေး Billboard အား ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစော်ဇော်ဦးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက အမွှေးနံ့သာများဖြင့် ပက်ဖျန်းခဲ့ကြသည်။ ထို့နောက် ခရိုင်အမျိုးသမီးရေးရာ အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာစောမြင့်ထူးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန မိတ္ထီလာမြို့နယ်ရုံးမှ ဝန်ထမ်းက ၂၀၂၄ ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူရေး အသိပညာပေး လက်ကမ်းစာစောင်များအား ဖြန့်ဝေပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(အောက်ပုံ)
 (၄၆၉)
 ၀-၀-၀-၀



စာမျက်နှာ ၂၄ မှ

ထဲရောက်တယ်။ အဲဒီရေတွေကို စက်ရုံ ၉ ခုကနေ စုပ်ယူပြီး Water Level နှိမ်ချထားခြင်း အားဖြင့် မြို့ပေါ်က မိုးရေတွေ က အမြန်စီးဆင်းသွားရာက ရပ်ကွက်နဲ့လမ်းတွေပေါ် ကြာ ကြာရေမရှိနိုင်တော့ဘူး။ အဲဒါ တွေကို ကျွန်တော်တို့ဌာနက ဆောင်ရွက်နေပါတယ်။ ဟု ၎င်းက ဆက်လက်ပြောကြားသည်။

မိုးရာသီကာလတွင် မန္တလေး မြို့တွင်း၌ ရေကြီးရေလျှံမဖြစ် စေရန် မြို့တွင်းမှ စီးဆင်းလာ သည့် မိုးရေများ ထိန်းသိမ်း သော သင်္ဘောချောင်း၊ ကန်တော် ကြီး၊ တောင်သမန်ကန်၊ ရွှေတ ချောင်း စသည်တို့တွင် မိုးကြို ကာလကတည်းက Water Level များ နေ့စဉ်ထိန်းညှိ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (မန္တလေးနေ့စဉ်-၉)

စာမျက်နှာ ၂၄ မှ

မယ့်နှမ်းမျိုးစုံ ပေါက်ဖျော့တွေ့ဖျော့ကောင်းနေပါတယ်။ မြေပဲအနီလုံးဆန်ထိပ်စတင်ပိသော ငွေကျပ်၇၈၀-၈၀၀ဝတန်တွေ က တော့တရုတ်လှိုင်၊ အဝယ် ကောင်းနေပါတယ်။ နောက် တရုတ်လှိုင်၊ ဝယ်တာကျန်တဲ့ မြေပဲဆန်တွေကိုတော့ ပြည်တွင်း စက်ပိုင်းတွေ အဝယ်ရှိနေပါတယ်။ မြေပဲဆန် ဈေးကတော့ ဈေးကွက်ဆင်းစရာ မရှိပါဘူး။ ဟု ၎င်းကပြောသည်။

ဇွန် ၅ ရက်တွင် ပို့ကုန်ပုံ များ ဈေးတည်ငြိမ်နေရာ ပို့ကုန်မတပ်တစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ် ၃၂၅၀၀၊ ပဲစင်းငုံတစ် အိတ်လျှင်ငွေကျပ် ၄၂၅၀၀ ပေါက်ဖျော့ ဖြစ်လာသည်။ ပဲတီစိမ်းရွှေဝါ တစ်အိတ် လျှင် ငွေကျပ် ၂၁၄၀၀၊ အညာ တစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ် ၁၉၂၀၀ ပေါက်ဖျော့ဖြင့်တက်လာ သည်။

ပြည်တွင်းသုံး ကုလားပဲအုပ်စုမှာ ဆက်လက်ဖျော့ပြန် မြင့်တက်လာရာ ဇွန် ၅ ရက်တွင် ကုလားပဲ V2 တစ်အိတ် လျှင် ငွေကျပ် ၂၅၀၀၀၊ ကုလားပဲ V7 တစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ် ၂၆၀၀၀၊ ထိုင်ဝမ်ကုလားပဲ တစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ် ၂၂၈၀၀၊ ၉၂၉ ကုလားပဲတစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ် ၂၄၀၀၀ အသီးသီး ဈေးမြင့်တက်လာသည်။

ပြည်တွင်းသုံးပဲမာလှိုင်းများမှာ တရုတ်လှိုင်းအဝယ်ကောင်း သည့်ပဲအမျိုးမျိုးမြင့်တက်လာသော်လည်း ကျန်ပဲများ ပုံမှန်အရောင်းအဝယ်ပုံမှန်သာရှိနေရာ ပဲကြီးတစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ် ၂၉၀၀၀၊ ပဲထောပတ်တစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ် ၄၁၅၀၀၊ မြေထောက်ပဲ တစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ် ၃၄၀၀၀၊ ကျွန်းစားတော်ပဲ တစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ် ၂၅၅၀၀၊ ပေါက်ဖျော့ရှိနေပြီး မြေပဲအနီလုံးဆန်တစ် ပိသောလျှင် ငွေကျပ် ၇၄၀၀ ပေါက်ဖျော့ ရှိနေသည်။

ဇွန် ၅ ရက်တွင် နှမ်းမျိုးစုံ အနည်းငယ်ဆက်လက် မြင့်တက် လာရာ နှမ်းဖြူ(၇၅ပုန့်) ၄၅ ပိသောတစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ် ၄၃၅၀၀၊ နှမ်းညိုတစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ် ၃၄၅၀၀၊ နှမ်းနက်စမုန့် တစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ်၄၅၀၀၀ အသီးသီး ပေါက်ဖျော့ရှိနေကြောင်း သိရသည်။ (ရွှေမုန့်)

မိတ္ထီလာခရိုင် မြန်မာ့လယ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်ခွဲမှ ၂၀၂၄ မိုးရာသီစိုက်ပျိုးစရိတ်ချေးငွေ ပေးအပ်

မိတ္ထီလာ ဇွန် ၆

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မိတ္ထီလာခရိုင် မြန်မာ့လယ်ယာ ဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်ခွဲမှ ၂၀၂၄ခုနှစ် မိုး ရာသီစိုက်ပျိုးစရိတ်ချေးငွေ ပေးအပ်ပွဲတွင် မြို့

နံနက် ၁၀နာရီက အဆိုပါဘဏ်ခွဲ တွင် ကျင်းပခဲ့သည်။ ၂၀၂၄ခုနှစ် မိုးရာသီ စိုက်ပျိုး စရိတ်ချေးငွေ ပေးအပ်ပွဲတွင် မြို့ နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့၊ ဥက္ကဋ္ဌ ပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစော်

အောင်လေးက အမှာစကားပြော ကြားပြီး မြန်မာ့လယ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေး ဘဏ်ခွဲ မိတ္ထီလာခရိုင်မန်နေဂျာ ဒေါ်မာမာသီက မြို့နယ်အတွင်း ချေးငွေကြေးကုန်များ ပြေကြေစွာ ကောက်ခံရရှိရေးနှင့် ပြေကြေသည့် တောင်သူများအား ချေးငွေသစ်များ ပြန်လည်ထုတ်ချေးပေးခြင်းကိစ္စ ရပ်များနှင့် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်း များ၊ အတိုးနှုန်းများ၊ ငွေချေး တောင်သူများ သီးနှံအာမခံထားရှိ နိုင်ရေးနှင့် ဘဏ်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ များကို အသေးစိတ်ရှင်းလင်း ဆွေးနွေးသည်။ ဆက်လက်၍ ခရိုင်အာမခံ လုပ်ငန်းတာဝန်ခံ ဦးဌေးလွင်က



သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါ ကြိုတင်ကာကွယ်ရေး ပုံး၊ သွန်း၊ လဲ၊ စစ် လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်

ညောင်ဦး ဇွန် ၆ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ညောင်ဦးမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျောင်း သား၊ ကျောင်းသူများနှင့် ပြည်သူ များ သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါ ကြိုတင်ကာကွယ်နိုင်ရေးအတွက် ပုံး၊ သွန်း၊ လဲ၊ စစ် လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် အတိတ်ဆေး ခပ်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ယနေ့ နံနက် ၉နာရီခွဲအချိန်က ကျန်းမာ ရေးဦးစီးဌာနဝန်ထမ်းများ၊ မြို့နယ် မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေး အသင်းတို့ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက် ခဲ့ကြသည်။

ကန်၊ ရေစည်ပိုင်း၊ သံပေပါများထဲ သို့ အတိတ်ဆေးခပ်ခြင်း၊ ရေတင် ကျန်နိုင်သည့် နေရာများတွင် ပုံး၊ သွန်း၊ လဲ၊ စစ်လုပ်ငန်းများ ဆောင် ရွက်ခြင်းနှင့် ခြင်သားလောင်း ပေါက်များ မပေါက်ပွားနိုင်အောင် အသိပညာပေး ဟောပြောခြင်းလုပ်

ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ ယင်းသို့ဆောင်ရွက်ရာတွင် ညောင်ဦးမြို့နယ်မိခင်နှင့်ကလေး စောင့်ရှောက်ရေးအသင်း၊ ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ဇာဇာဝင့်နှင့် အသင်းဝင်များ၊ မြို့နယ်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဝင် များ၊ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ (အပေါ်ပုံ) (၄၁)



ပုံး၊ သွန်း၊ လဲ၊ စစ်ကွင်းဆင်း ဆောင်ရွက်ရာတွင် အ-ထ-က၊ အ-မ-မ-ကကျောင်းများနှင့် မြို့နယ် အတွင်းရှိ လူနေအိမ်များရှိ အတိ

သီးနှံအာမခံအကြောင်းကို ရှင်း လင်းဆွေးနွေးပြီး တောင်သူများက အာမခံလုပ် ငန်းနှင့်ပတ်သက်၍ သိရှိလိုသည်များ မေးမြန်းဆွေးနွေး ရာ ခရိုင်တာဝန်ခံက ပြန်လည် ရှင်းလင်း ဆွေးနွေးပေးခဲ့သည်။ ထို့နောက် မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး အဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ မြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစော်အောင်လေး၊ မိတ္ထီလာ ခရိုင်မန်နေဂျာ ဒေါ်မာမာသီနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ညောင်ကိုင်း

ကျေးရွာမှ တောင်သူ ဂဠုန်းတို့အား စပါးတစ်စကလျှင် ငွေကျပ် တစ် သိန်းခွဲနှုန်း၊ ယာသီးနှံတစ်စက လျှင် ငွေကျပ်တစ်သိန်းနှုန်းတို့ဖြင့် မိုးစပါး စိုက်စက ၂၈၁ စကနှင့် အခြားသီးနှံ စိုက်စက ၁၃စကတို့ ၁၂၀၀၀နှင့် အခြားသီးနှံစက အတွက် စိုက်ပျိုးစရိတ်ချေး ငွေကျပ် သိန်း ၄၃၄ ဒသမ ၅၀ ကို ထုတ်ချေးခဲ့သည်။ မိတ္ထီလာခရိုင် မြန်မာ့လယ်ယာ (၄၆၉)

အကြမ်းဖက်အုပ်စုအဖြစ် ကြေညာထားသော CRPH၊ NUGနှင့် ၎င်းတို့၏ လက်ဝေခံများ၏ လှုံ့ဆော်၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်းများ လိုက်ပါလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ အားပေးကူညီခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့သူများကို ဖော်ထုတ်အရေးယူ

နေပြည်တော် ဇွန် ၆ အကြမ်းဖက်အုပ်စုအဖြစ် ကြေညာထားသော CRPH၊ NUG နှင့် ယင်းတို့၏ လက်ဝေခံ အဖွဲ့အစည်း များ၊ ယင်းတို့နှင့် ဆက်သွယ်နေသော အဖွဲ့အစည်းများ၊ လူပုဂ္ဂိုလ်များသည် နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး ကို ပျက်ပြားစေရန်နှင့် ပြည်သူ့လူထုကို အကြောက် တရားများ ဖြစ်ပေါ်စေပြီး အစိုးရယန္တရားများ ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်လျက် လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒ ဖြန့်ခြင်း၊ ခြိမ်းခြောက်ခြင်းများကို လူမှုကွန်ရက် များမှတစ်ဆင့် နည်းမျိုးစုံဖြင့် ပြုလုပ်လျက်ရှိ သည်။ ပြည်သူများအနေဖြင့် ယင်းတို့၏ လှုံ့ဆော်မှု၊

ဝါဒဖြန့်မှုများအပေါ် မသိနားမလည်၍ဖြစ်စေ၊ ကြောက်ရွံ့၍ဖြစ်စေ လိုက်ပါလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ အသံဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ပြုလုပ်မှုဖြင့်ဖြစ်စေ၊ တစ်နည်းနည်း ဖြင့် ဖြစ်စေ အများပြည်သူအနှောင့်အယှက်ဖြစ်စေ မည့် ပြုလုပ်မှုများ ပြုလုပ်ခြင်း၊ လှုံ့ဆော်ဝါဒဖြန့်မှု များကို ထပ်ဆင့်ဝေမျှခြင်း၊ အားပေးကူညီခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့လျှင် အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေး ဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၂(က)၊ ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ ၁၂၄-ကနှင့် ပုဒ်မ ၅၁၅-က၊ အီလက်ထရောနစ်ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက် ရေးဥပဒေပုဒ်မ ၃၁ (က)နှင့် တည်ဆဲဥပဒေများအရ အရေးယူခံရမည်အပြင် ဖြစ်မှုနှင့် သက်ဆိုင်သည့် ရွှေ့ပြောင်းနိုင်သောပစ္စည်း၊ မရွှေ့ပြောင်းနိုင်သော

ပစ္စည်းများကို အကြမ်းဖက်မှု တိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေ အရ သိမ်းဆည်းခံရနိုင်ပြီး ပြစ်မှုထင်ရှားစီရင်ခြင်းခံရ ပါက နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းဆည်းခံရနိုင် ကြောင်း၊ ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၂၅ ရက်တွင် နိုင်ငံပိုင် မီဒီယာများမှတစ်ဆင့် အသိပေးသတင်းထုတ်ပြန် ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ ထိုကဲ့သို့ သတင်းထုတ်ပြန်ခြင်း ဖြစ်သော်လည်း ဇွန် ၅ ရက်တွင် အသိပေး သတင်းထုတ်ပြန်ချက် အပေါ် မျက်ကွယ်ပြု၍ နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ် အေးချမ်းရေးကို ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်ကာလူမှု ကွန်ရက်စာမျက်နှာပေါ်၌ လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်း များပြုလုပ်ဆောင်ခဲ့သည့် "Henry Soe Moe"

Facebook အကောင့်ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ ဧရာဝတီတိုင်း ဒေသကြီး ဟင်္သာတမြို့နယ် ကနေ့အထိရက်ကွက်နေ စောစိုးမိုးအား ည ၈ နာရီ မိနစ် ၂၀ တွင် ဟင်္သာတမြို့ မ ရဲစခန်း၌ တရားဥပဒေနှင့်အညီ ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်း အမှုဖွင့်လှစ်အရေးယူဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ ထိုကဲ့သို့ CRPH၊ NUG နှင့် ယင်းတို့၏ လက်ဝေခံ အဖွဲ့အစည်းများ၊ ယင်းတို့နှင့် ဆက်သွယ်နေသော အဖွဲ့အစည်းများ၊ လူပုဂ္ဂိုလ်များသည် နိုင်ငံတော် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကို ပျက်ပြားစေရန်နှင့် အစိုးရယန္တရားများ ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်လျက် လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့မှုအပေါ် အားပေးကူညီခြင်း၊ ပြုလုပ်ခဲ့သူများကို ဥပဒေ နှင့်အညီ ထိရောက်စွာ အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း နှင့် ထိုသို့ လှုံ့ဆော်သူ၊ ဝါဒဖြန့်သူများအား ဆက်လက် ဖော်ထုတ်အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။ သတင်းစဉ်

နိုင်ငံတကာ ရုပ်ရှင်၊ ဂီတ သတင်းများ

Jung Kook မှ V မွေးနေ့ အမှတ်တရခရီးသွားပုံတင်ပြ

ဘီတီအက်စ်အဖွဲ့ဝင်ဂျောင်ဂုနှင့်ဗွီ(ခေါ်)ကင်ထယ်ယောင်းတို့မှ ရင်းနှီးသော ဆက်ဆံရေးရှိပြီး ဂျောင်ဂုက ဗွီမွေးနေ့အမှတ်တရခရီးသွားသောပုံ တင်ပြထား၍ ပရိသတ်များ စိတ်ဝင်စားမှုမြင့်မားခဲ့သည်ဟု ဆွန်ဝီဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် ဖော်ပြသည်။

ဘီတီအက်စ်အဖွဲ့သည် သင်တန်းသားဘဝဝယ်စဉ်ကပင် အိမ်လွမ်းနားကျနေသည့် ဂျောင်ဂုကို

အစစအရာရာ ဂရုစိုက်ပေးခဲ့သော ဗွီက လက်ရှိအချိန်အထိ ဂရုတစိုက်နှင့် သင်တန်းသားဘဝတွင်ပင် သွားရောက်လည်ပတ်အားပေးထားသည်။

ဂျောင်ဂုကလည်း ဗွီ(ခေါ်)ကင်ထယ်ယောင်းမွေးနေ့အမှတ်တရ နှစ်ဦးတည်း လျှို့ဝှက်စွာ သွားခဲ့သောခရီးမှ ဓာတ်ပုံကို တင်ထားရာ ဗွီက Thank U members and JK ဟု တုံ့ပြန်ထားသည်။



သွားခဲ့သည့်ခရီးကို စိတ်ဝင်တစားဖြစ်ခဲ့ကြကာ အားပေးမှုတစ်ခဲနက် ရရှိထားသည်။ (SKY)

အဆစ်အမြစ်ရောင်ရောဂါပျောက်ဆေးအချို့ ပိုမိုရောဂါများကို သက်သာပျောက်ကင်းစေနိုင်

အဆစ်အမြစ်ရောင်ရောဂါသက်သာပျောက်ကင်းအောင် သောက်ရသည့် ဘိုင်ဖီစဖိုနိုက်အပီအင်ဆေးဝါးအချို့၏ အာနိသင်နှင့်ပတ်သက်၍ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုကာတာဓာတ်ခွဲခန်းတွင် မကြာသေးမီက ဓာတ်ခွဲခွဲတေးသန့်ပြု လေ့လာခဲ့ကြသည်။

ထိုသို့လေ့လာရာမှ ဘိုင်ဖီစဖိုနိုက်အုပ်စုတွင်ပါဝင်သော ရီဆေဒရိုနိုတ်၊ အလင်ဒရိုနိုတ်နှင့် ဖီလေဒရိုနိုတ် ဆေးဝါးနှင့် ဗွီစွဲရောဂါပျောက်ဆေးများဖြစ်သည့် ဆေးများကို တွဲဖက်သောက်သုံးလျှင် ပိုမိုထိရောက်ကြောင်း ဖော်ထုတ်တွေ့ရှိခဲ့သည်။

ဗွီစွဲရောဂါဖြစ်ပွားစေသော ဗွီအမျိုးမျိုးကို အဆိုပါ ဆေးအတွဲနှစ်မျိုး၏အာနိသင်ဖြင့် တိုက်ဖျက်ခဲ့ရာများစွာ အကျိုးသက်ရောက်မှုရှိကြောင်း ဖော်ထုတ်တွေ့ရှိကြောင်း ဦးဆောင်သူတေးသီ အိုင်ဒန်ကိန်းက ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ဘိုင်ဖီစဖိုနိုက်ဆေးဝါးတစ်မျိုးတည်းနှင့်ပင် လူတို့၏ ဗွီစွဲရောဂါများကို ပျောက်ကင်းစေနိုင်မည်ကြောင်း သိရသည်။ (SKY)



EXO မှ Baekhyun ၏ အနုပညာခံယူချက် ရင်ဖွင့်ထား

အိမ်ထောင်ဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးဖြစ်သည့် ဘီတီဟွမ်က သူ၏ အနုပညာခံယူချက်အကြောင်း ရင်ဖွင့်ပြောကြားထားသည်ဟု ဆွန်ဝီဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် ဖော်ပြသည်။

ဘီတီဟွမ်ကို ၁၉၉၂ ခုနှစ် မေ ၆ ရက်တွင် မွေးဖွားခဲ့ပြီး ဆိုးလ်အနုပညာတက္ကသိုလ်တက်နေစဉ်တွင် အက်စ်အိမ်၏ လူစစ်ရွေးချယ်ပွဲအောင်မြင်ခဲ့ကာ လေ့ကျင့်ရေး စတင်ခဲ့သည်။

အိပ်ဖီ အဖွဲ့၏ အဓိက အဆိုရှင်အဖြစ် ပွဲဦးထွက်ခဲ့ပြီး heart နှင့်နာမည်ကြီးခဲ့၍ ဆောင်းဟေကို သူနှင့်အတူတွဲ၍ သရုပ်ဆောင်လျှင် ထပ်မံနာမည်ကြီးဦးမည်ဟု ပြောကြားသွားသည်။

ပရိသတ်များက ခုံညားချောမောသည့် ဆောင်းဆေးဟွန်နှင့် နုပျိုလှပသည့် ဆောင်းဟေကိုတို့ နှစ်ဦးကို အတူတွဲသရုပ်ဆောင်ရန် မျှော်လင့်နေကြသည်။ (SKY)

ဇာတ်ဝင်တေးများနှင့် ဇာတ်လမ်းတွဲများတွင် ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ခဲ့ကာ အင်္ဂလိပ်၊ ကိုရီးယားနှစ်ဘာသာနှင့် ဂီတစွမ်းရည်ပြည့်ဝသူဖြစ်သည်။

ဘီတီဟွမ်သည် အက်စ်အိမ်၏ အက်စ်ဒီ မှ အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်တေယွန်နှင့် ချစ်သူဖြစ်၍ ဝေဖန်ခံရပြီး နာကျင်စွာတောင်းပန်ခဲ့ကာ သူ၏စိတ်ပြအနုပညာရှင်မှာ ရိုနိုးဖြစ်သည်။

သူ၏ အနုပညာအပေါ် ခံယူချက်များကို ရင်ဖွင့်ထားရာ ဘဝဆိုသည်မှာ အစွမ်းကုန်ကြိုးစားရမည့် လမ်းဖြစ်ပြီး အမှန်တရားကို လွယ်လွယ်နှင့်ရှာမရနိုင်ပါ။ အားတင်း၍ ရင်ဆိုင်ရန် အားပေးနေမည်ဖြစ်ပြီး ယုံကြည်မှုကို နှစ်ရှည်တည်ဆောက်ရသော်လည်း ပျက်သွားခဲ့လျှင် တစ်သက်လုံးပြန်မရသဖြင့် အရာအားလုံးအကြောင်းတရားသာဖြစ်သည်ဟု သူ့ခံယူချက်များ ရင်ဖွင့်ပြောကြားခဲ့သည်။ (SKY)



Lee Jung Jae နှင့် Yoo Jae Suok တို့ ရင်းနှီးသော ဆက်ဆံရေးရှိကြ

နာမည်ကြီးဝါရင့်မင်းသား Squid Game သရုပ်ဆောင်လီဂျောင်ဂျေးနှင့်နိုင်ငံအချစ်တော် ယူဂျေဆွတ်တို့မှာ ရင်းနှီးသော ဆက်ဆံရေးရှိ ခဲ့ကြသည်ဟု Youquiz on the block တွင် ပြောကြားထားသည်ဟု ဆွန်ဝီဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် ဖော်ပြသည်။

သူတို့နှစ်ဦးနာမည်မကြီးမီ သင်တန်းသားဘဝကပင် သွေးသောက်ညီအစ်ကိုနှစ်ဦးဖြစ်ခဲ့ကြပြီး ယူဂျေဆွတ်က လီဂျောင်ဂျေးကို ကျန်းပိုး၍ တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ရသည်အထိ ရင်းနှီးမှုရှိခဲ့ကြသည်။

အနုပညာကို ချစ်မြတ်နိုးကြသူနှစ်ဦးဖြစ်ပြီး လီဂျောင်ဂျေးက သရုပ်ဆောင်ထူးချွန်ပြောင်မြောက်၍ အနုပညာထူးချွန်ဆုများစွာ ရရှိထားကာ ယူဂျေဆွတ်မှာလည်း နိုင်ငံအချစ်တော် ကမ္ဘာကျော် အစီအစဉ်တင်ဆက်သူ ဖြစ်လာကာ သူပါဝင်ထားသည့် ရသရှိုးတိုင်း အောင်မြင်မှုများစွာ သိမ်းပိုက်နိုင်ခဲ့သူ ဖြစ်သည်။ (SKY)

G Dragon@ Kwang Jiyoung က တက္ကသိုလ်တွင် ဟောပြောပွဲအတွက် လက်မှတ်အခမဲ့ ပေးခဲ့

ကေပေါ့ပီအနုပညာရှင်များ တက္ကသိုလ်တွင် ဂီတဖျော်ဖြေပွဲများ ကျင်းပနေချိန် ဂျီဒရယ်ဂွန် (ခေါ်) ကွမ်ဂျီယောင်းက KAIST Innovate Korea 2024 Event တွင် ဟောပြောမည်ဖြစ်ကာ လက်မှတ်များအခမဲ့ ပေးခဲ့သည်ဟု ဆွန်ဝီဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် ဖော်ပြသည်။

ကေပေါ့ပီဘုရင် အဖြစ် သတ်မှတ်ခံထားရသည့် ဂျီဒရယ်ဂွန်က သီချင်းမဆိုဘဲ တက္ကသိုလ်တွင် လာရောက်ဟောပြောမည်ဖြစ်၍ ပရိသတ်ရင်ခုန်နေကြပြီး အလွန်အဖိုးတန်မည့် ဟောပြောပွဲဟု သတ်မှတ်ထားကြသည်။

အနုပညာစွမ်းရည်ပြည့်ဝသည့် ဂျီဒရယ်ဂွန်မှာ တေးရေး၊ တေးဆို၊ ထုတ်လုပ်သူ၊ ကုမ္ပဏီပိုင်ရှင် (နိုက်အားကစားဖိနပ်နှင့်တွဲ၍) ဖြစ်ကာ အနုပညာအတွေ့အကြုံများပြားပြီး စကားပြောစွမ်းရည်လည်း ကြွယ်ဝသူဖြစ်သည်။

သူ၏ ဟောပြောပွဲအတွက် လက်မှတ်များ ရောင်းကုန်သွား၍ ပရိသတ်နားဆင် နိုင်ရန် အတွက် လက်မှတ်များ အခမဲ့ ဝေပေးခဲ့သဖြင့် နှစ်မြို့က်သဘော ကျနေကြသည်။ (SKY)



Sara Ali Khan တို့မောင်နှမ အီတလီနိုင်ငံရောမမြို့တွင် လည်ပတ်ခဲ့

အိန္ဒိယဘီလုံနာ အိမ်ဘာနီ၏သား အကြိုမင်္ဂလာပွဲ ဒုတိယအကြိမ်ကျင်းပခဲ့ရာ ဘောလီဝုဒ်အနုပညာရှင် များစွာ တက်ရောက်ခဲ့ကြပြီး ဆာရာအလီခန်တို့ မောင်နှမ အီတလီနိုင်ငံရောမမြို့တွင် လည်ပတ်ခဲ့သော ပုံများ မျှထေးထားသည်ဟု ဘောလီဝုဒ်ဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် ဖော်ပြသည်။

ဆာရာအလီခန်က အကြိုမင်္ဂလာပွဲတက်ရင်း လည်ပတ်ခဲ့သော ပုံများ ပထမဦးဆုံးတင်သည့် အနုပညာရှင်ဖြစ်ကာ သင်္ဘောပေါ်မှ ပါတီပွဲတက်ဖက်ရှင်အလုပ်၊ အီတလီရောမမြို့တွင် လည်ပတ်နေပုံ၊ မောင်နှမနှစ်ဦးညစာစားပွဲ မတက်မီပုံ၊ မင်္ဂလာပွဲတက်သော သူငယ်ချင်းများနှင့်ပုံ၊ ရောမအလှူနောက်ခံနှင့် မောင်နှမနှစ်ဦးလည်ပတ်နေပုံများ ပရိသတ်ထံ မျှဝေပေးထားသည်။

အီတလီနိုင်ငံရောမမြို့တွင် ကျင်းပခဲ့သည့် အကြိုမင်္ဂလာပွဲပုံရိပ်များနှင့် ဘောလီဝုဒ်စတားများကို တောက်ပစွာ မြင်တွေ့ကြရသည်။ (SKY)

Song Seung Heon မှ Song Hye Kyo နှင့်တွဲ၍ သရုပ်ဆောင်ရန် ပြောကြား

နာမည်ကြီးအနုပညာရှင် တစ်ဦးဖြစ်ခဲ့သည့် ဆောင်းဆေးဟွန်က သူနှင့်တွဲ၍ သရုပ်ဆောင်လျှင် ဆောင်းဟေကိုက အောင်မြင်မှုထပ်မံရရှိဦးမည်ဟု အရိုအစားပြောကြားသွားသည်ဟု ကိုရီးယားဘိုးဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် ဖော်ပြသည်။

ဆောင်းဆေးဟွန်က အင်တာဗျူးတစ်ခုတွင် The Glory နှင့် အောင်မြင်မှုရရှိထားသော ဆောင်းဟေကိုကို သူနှင့်အတူ တွဲရိုက်ခဲ့သည့် ဆောင်းဦးရွက်ကြွေ ချစ်သက်သေ Autumn in my



ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ ရုပ်ကြွင်းလောင်စာထုတ်လုပ်မှု လျှော့ချရန် ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ် တိုက်တွန်းဆော်ကြား



ဝါရှင်တန် ဇွန် ၆ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ ရုပ်ကြွင်းလောင်စာထုတ်လုပ်မှု လျှော့ချရန် ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ်

အန်တိုနီယိုဂွတာရက်စ်က ဇွန် ၅ ရက်တွင် တိုက်တွန်းဆော်ကြားလိုက်ကြောင်း အယ်လ်ဂျာဇီးရာ သတင်းဌာနက ဖော်ပြသည်။ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု နယူးယောက်မြို့ရှိ သဘာဝသမိုင်း

ပြတိုက်တွင် ကျင်းပသော ရာသီဥတုအပြောင်းအလဲဆိုင်ရာ အစည်းအဝေးတွင် ၎င်းက ထိုသို့တိုက်တွန်းလိုက်ခြင်းဖြစ်သည်။

ယင်းလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ကြော်ငြာများကိုလည်း တစ်ကမ္ဘာလုံးရှိ မီဒီယာလုပ်ငန်းများက အသိပေးသွင်းဆောင်ကြီးလုပ်ငန်းများကဲ့သို့ ပိတ်ပင်ရန် ၎င်းက ဆက်လက်ပြောကြားခဲ့သေးသည်။

ရေနံ၊ ကျောက်စီးသွေး၊ သဘာဝဓာတ်ငွေ့စသော ရုပ်ကြွင်းလောင်စာသုံးစွဲမှု ထွက်ပေါ်လာသော မီးခိုးငွေ့များကြောင့် ကမ္ဘာ့ရာသီဥတု ပြောင်းလဲကာ ကမ္ဘာ့ပျမ်းမျှအပူချိန်သည် လွန်ခဲ့သော မေလကုန်အထိ တစ်နှစ်ကြာကာလအတွင်း စက်မှုတော်လှန်ရေးမတိုင်မီကာလထက် ၁ ဒသမ ၆၃ ဒီဂရီဆဲလ်ဆီးယပ်စ်အထိ မြင့်တက်ခဲ့ကြောင်း ကော်ပါးနိုကပ်စ် ရာသီဥတုအပြောင်းအလဲဝန်ဆောင်မှုဌာနက ထုတ်ပြန်ကြေညာထားသည်။

ကမ္ဘာ့ရာသီဥတု ဖောက်ပြန်ပြောင်းလဲမှုကို ထိန်းချုပ်ရန်အတွက် ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ် အန်တိုနီယိုဂွတာရက်စ်က ယင်းကဲ့သို့ တိုက်တွန်းခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **Mon**

INTERNATIONAL NEWS

နိုင်ငံတကာသတင်းများ

ဟစ်ဇဘိုလာတို့ကို စစ်ဆင်တိုက်ခိုက်ရန် အစ္စရေးဘက်က အသင့်ပြင်ထားပြီဟု ဆို

ဂျေရုဆလင် ဇွန် ၆ ဟစ်ဇဘိုလာတို့ကို စစ်ဆင်တိုက်ခိုက်ရန် မိမိတို့ အစ္စရေးဘက်က အသင့်ပြင်ထားပြီဖြစ်ကြောင်း ဝန်ကြီးချုပ် ဘင်ဂျမင် နက်တန်ယာဟုက ဇွန် ၅ ရက်တွင် ထုတ်ဖော်ပြောကြားလိုက်ကြောင်း အယ်လ်ဂျာဇီးရာသတင်းဌာနက ဖော်ပြသည်။

လက်ဘနွန်နယ်စပ်အနီးရှိ ဟစ်ဇဘိုလာတို့ ခိုးလက်နက်ဖြင့်

ဟစ်ဇဘိုလာတို့ကို သွားရောက်စစ်ဆေးစဉ် ဒေသခံများကို ၎င်းက ထိုသို့ပြောကြားခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။

ဟစ်ဇဘိုလာတို့ကို ချေမှုန်းရန် အစ္စရေးလက်ယာအစွန်းရောက်ဝန်ကြီးနှစ်ဦးကလည်း အစိုးရကို ဖိအားပေးနေကြောင်း သိရသည်။ **Mon**

0-0-0-0-0



လုပ်ကြံခံရမှုမှ လွတ်မြောက်လာသော ရောဘတ်ပီကို မိန့်ခွန်းပေးပို့ပိုင်အား အင်တာနက်ပေါ်သို့ လွှင့်တင်

ဘရာဇစ်လီယာ ဇွန် ၆ မိမိအနေဖြင့် သေနတ်ဖြင့် ပစ်ခတ်လုပ်ကြံခံခဲ့ရသော အသက် ၇၁ နှစ်အရွယ် ဂျူရတ်စီကို ခွင့်လွှတ်သည်ဟု ထိုမိန့်ခွန်းတွင် ထည့်သွင်းပြောကြားသည်။

ဝန်ကြီးချုပ်ပီကို ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်လာပြီဖြစ်သဖြင့် ဇွန်လကုန်နှင့် ဇူလိုင်လဆန်းပိုင်းတွင် တာဝန်ပြန်လည်ထမ်းဆောင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **Mon**

ချက်သမ္မတနိုင်ငံ ပါရူဘီစ်မြို့ ဘူတာရုံတွင် ဇွန် ၅ ရက်ညပိုင်းက ဖြစ်ပွားကာ လူလေးဦးသေဆုံးကာ ၂၀ ဦးကျော် ဒဏ်ရာရစေခဲ့သော မီးရထားနှစ်စင်းတိုက်မှု ဖြစ်ပွားသည့်နေရာသို့ တာဝန်ရှိသူများ လာရောက်စစ်ဆေးနေစဉ်။



ဂျေရုဆလင်နေ့ အစ္စရေးအလံကိုင်ချီတက်ပွဲ၌ လူပေါင်းသိန်းနှင့်ချီ၍ ပါဝင်ဆင်နွှဲခဲ့ကြ

ဂျေရုဆလင် ဇွန် ၆ ဂျေရုဆလင်နေ့ အစ္စရေးအလံကိုင်ချီတက်ပွဲကို နှစ်စဉ် ကျင်းပပုံအတိုင်း ဇွန် ၅ ရက်က ကျင်းပရာ လူပေါင်း သိန်းနှင့်ချီ၍ ပါဝင်ဆင်နွှဲခဲ့ကြကြောင်း ဘီဘီစီသတင်းဌာနက ဖော်ပြသည်။

၁၉၆၇ ခုနှစ်တွင် ဂျေရုဆလင်မြို့အရှေ့ဘက်ခြမ်းကို သိမ်းပိုက်နိုင်ခဲ့သောအောင်ပွဲ အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် အစ္စရေးနိုင်ငံသားများက နိုင်ငံတော်အလံများ ကိုင်ဆောင်လွှင့်ထူပြီး ချီတက်ခဲ့ကြခြင်း ဖြစ်သည်။

အစ္စရေးမျိုးချစ်ဝါဒီ အမျိုးသားလုံခြုံရေးဝန်ကြီး အီတာမာ

ဘီဂျေပီပါတီ အစိုးရပွဲစဉ်နှင့်အတွက် အင်ဒိုနီးအေပါတီများက အားပေးထောက်ခံခဲ့

ဒေလီ ဇွန် ၆ အိန္ဒိယနိုင်ငံ၏ ၂၀၂၄ ခုနှစ် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ မဲရလဒ်များ ထွက်ပေါ်လာအပြီးတွင် အာဇာနည် ဘီဂျေပီပါတီအနေဖြင့် ယခင်ရွေးကောက်ပွဲများကလို ထောက်ခံမဲ အပြတ်အသတ်ဖြင့် အနိုင်ရခဲ့ခြင်းမဟုတ်သဖြင့် ပါတီဝင်များနှင့် ပေါင်းစည်းကာ ၎င်းတို့နှင့်အတူ ညွန့်ပေါင်းအစိုးရ ဖွဲ့စည်းပေးအခြေအနေသို့ ရောက်ခဲ့သည်။

ဇွန် ၅ ရက်က ဘီဂျေပီပါတီမှ တာဝန်ရှိသူများသည် အင်ဒိုနီးအေပါတီအမျိုးသားဒီမိုကရက်တစ်မဟာမိတ်အုပ်စုနှင့် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခဲ့ရာ ထိုအုပ်စုထံမှ

ပါတီဝင်များက လိုက်လျောညီထွေတူညီခဲ့ကြသည်။

ယင်းသဘောတူညီချက်အရ ဘီဂျေပီပါတီက ဦးဆောင်ပြီး အစိုးရဖွဲ့စည်းရန်နှင့် နာရင်ဒရာ မိုဒီကို ဝန်ကြီးချုပ်အဖြစ် ဆက်လက်တင်မြှောက်ရန် ဆက်လက်စီစဉ်နေပြီဖြစ်သည်။

ယခုအကြိမ်တွင် ဘီဂျေပီပါတီသည် ပါတီဝင်များ၏ ကျောထောက်နောက်ခံပြုမှုကို အားကိုးခဲ့ရသဖြင့် အုပ်ချုပ်ရေးပိုင်းတွင် ယခင်ကထက် ဒီမိုကရေစီနည်းလမ်းတကျဖြစ်လာလိမ့်မည်ဟု မျှော်လင့်နေကြသည်။ **Mon**

0-0-0-0-0



ဆူနိုဝီလျှပ်နှင့် ဘွတ်ချိုဝီမိုးတို့ နှစ်ဦး အာကာသစခန်းသို့ ဘေးကင်းစွာရောက်ရှိ

ဝါရှင်တန် ဇွန် ၆ အမေရိကန်အာကာသယာဉ်မှူးများဖြစ်သော ဆူနိုဝီလျှပ်နှင့် ဘွတ်ချိုဝီမိုးတို့နှစ်ဦး ဇွန် ၆ ရက်တွင် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အာကာသစခန်းသို့ ဘေးကင်းစွာ ရောက်ရှိခဲ့ကြောင်း စီအင်အင်နီသတင်းဌာနက ဖော်ပြသည်။

ဘိုးရင်းကုမ္ပဏီက ထုတ်လုပ်ခဲ့သည့် စတားလိုင်နာ အာကာသယာဉ်က ၎င်းတို့နှစ်ဦးကို အာကာသစခန်းသို့ ပို့ဆောင်ပေးခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။

အဆိုပါ အာကာသယာဉ်မှူးနှစ်ဦး စီးနင်းလိုက်ပါရန် စတားလိုင်နာ အာကာသယာဉ်ထဲ၌ အသင့်ရှိနေစဉ် ဇွန် ၅ ရက် ညပိုင်းက အိပ်ပျော်တော့မည့်အခိုက်အတန့်၌ ခရီးစဉ်စတင်တော့မည်ဆိုသဖြင့် ပြန်နိုးလာခဲ့ကြသည်။

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု ဖလော်ရီဒါပြည်နယ်ရှိ ကိပ်ကာ နာဗေရယ်လ် အာကာသစခန်းမှ လွှတ်တင်လိုက်သော အက်တ

လတ်စီဒိုးပျံက စတားလိုင်နာ အာကာသယာဉ်ကို တင်ဆောင်သွားခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။

ထိုအာကာသယာဉ်မှူး နှစ်ဦးကို အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာအာကာသစခန်းမှ အာကာသယာဉ်မှူး ၇ ဦးတို့က ကြိုဆိုခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ **Mon**



နိုင်ငံတကာ အားကစား သတင်းများ

ပြင်သစ်အသင်းက လူငယ်ဘက်အသင်းအား သုံးဂိုး၊ ဂိုးမရှိဖြင့် အနိုင်ရရှိ

ပါရီ ဇွန် ၆

ပြင်သစ်အသင်းအတွက် နိုင်ငံတကာဘောလုံးခြေစမ်းပွဲစဉ်အဖြစ် ယနေ့ နံနက်ပိုင်းက ပြင်သစ်အသင်းနှင့် လူငယ်ဘက်အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြရာ ပြင်သစ်အသင်းက လူငယ်ဘက်အသင်းအား သုံးဂိုး၊ ဂိုးမရှိဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။

ပြင်သစ်အသင်းအတွက် သွင်းဂိုး သုံးဂိုးကို ပွဲချိန် ၄၃ မိနစ်တွင် ကိုလိုမူနီ၊ ပွဲချိန် ၇၀ မိနစ်တွင် ဂျီနာသန်၊ ပွဲချိန် ၈၅ မိနစ်တွင် ဘာပေတို့က အသီးသီး သွင်းယူပေးခဲ့သည်။ ပြင်သစ်အသင်းသည် နိုင်ငံတကာ ခြေစမ်းပွဲစဉ်အဖြစ် လာ



မည် ဇွန် ၁၀ ရက်တွင် ကနေဒါကစားသွားမည်ဖြစ်သည်။ (အပေါ်ပုံ)(NGB)

နာပိုလီအသင်းနည်းပြ ကွန်တီအား ၂၀၂၄ ခုနှစ်ထိ စာချုပ်ချုပ်ဆိုကာ နည်းပြသစ်အဖြစ် ခန့်အပ်

တူရင် ဇွန် ၆

နာပိုလီအသင်းသည် နည်းပြ ကွန်တီအား ၂၀၂၄ ခုနှစ်ထိ စာချုပ် ချုပ်ဆိုကာ နည်းပြသစ်အဖြစ် ခန့်အပ်ခဲ့ကြောင်း အတည်ပြု ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့သည်။ အဆိုပါ နည်းပြသည် နည်းပြဘဝ သက်တမ်းတစ်လျှောက်တွင် စပါး၊ အင်တာမီလန်၊ ချဲလ်ဆီး၊ ဂျူဗင်တပ် စသည့်ကလပ်အသင်းများအပြင် အခြားကလပ်အသင်းများစွာအား ကိုင်တွယ်



ခဲ့ပြီး အတွေ့အကြုံရှိသည့် နည်းပြတစ်ဦးဖြစ်ခြင်းကြောင့် နာပိုလီအသင်းက နည်းပြသစ်အဖြစ် ခန့်အပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။



၂၀၂၄ ဥရောပ ယူ ၁၇ ချန်ပီယံရှစ်ပြိုင်ပွဲ ချန်ပီယံဆုအား အီတလီအသင်းဆွတ်ခူး

တူရင် ဇွန် ၆

၂၀၂၄ ဥရောပ ယူ ၁၇ ချန်ပီယံရှစ်ပြိုင်ပွဲ ဗိုလ်လုပွဲစဉ်အဖြစ် အီတလီအသင်းနှင့် ပေါ်တူဂီအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြရာ အီတလီအသင်းက ပေါ်တူဂီအသင်းအား သုံးဂိုး၊ ဂိုးမရှိဖြင့် အနိုင်ရရှိကာ ချန်ပီယံဆုအား ထိုက်ထိုက်တန်တန် ဆွတ်ခူးခဲ့သည်။ အီတလီအသင်းအတွက် အစိုးတန် သွင်းဂိုး ဥရီးကို ပွဲချိန် ၇၆ မိနစ်တွင် ဖက်ဒရီကို၊ ပွဲချိန် ၁၆ မိနစ်နှင့် ၅၀ မိနစ်တွင် ကာမာဒါတို့က အသီးသီး သွင်းယူပေးခဲ့သည်။

ဆုအား ဆွတ်ခူးနိုင်ခဲ့လို အတိုင်း မယ် ဂုဏ်ယူမိပါတယ်။ အခုလို အသင်းအား ချန်ပီယံဆု ရရှိအောင် အစွမ်းကုန်ကြိုးစားပေးခဲ့ကြတဲ့ နည်းပြအဖွဲ့ဝင်တွေနဲ့ ကစားသမားတွေအားလုံးကို အထူးကျေးဇူးတင်ပါတယ် ဟု ထုတ်ပြန်သည်။ (အပေါ်ပုံ)(NGB)



မိုဒရစ် ဂိုးရဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းနှင့် သက်တမ်းတိုးစာချုပ် ချုပ်ဆို

၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘောလုံးရာသီ အင်္ဂလိပ်အက်ဖ်အေပလားပြိုင်ပွဲ အကောင်းဆုံးကစားသမားဆုကို မိုင်းနူး ဆွတ်ခူး

မန်ချက်စတာ ဇွန် ၆

ဘောလုံးပရိသတ်များက မဲပေးရွေးချယ်သည့် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘောလုံးရာသီ အင်္ဂလိပ်အက်ဖ်အေပလားပြိုင်ပွဲ အကောင်းဆုံး ကစားသမားဆုကို ဆွတ်ခူးခဲ့လို အတိုင်းမယ် ပျော်ရွှင်မိပါတယ်။ နောက်ထပ်လည်း ယခုလိုဆုတွေနဲ့ အသင်းအောင်မြင်မှုများ ရရှိဖို့ ဆက်လက်ကြိုးစားသွားမှာပါ ဟု ပြောသည်။ (ယာပုံ)(NGB)

မိုင်းနူးက ကျွန်တော် အခုလို ပရိသတ်များ မဲပေးရွေးချယ်သည့် အင်္ဂလိပ်အက်ဖ်အေပလား တစ်နှစ်တာအကောင်းဆုံး ကစားသမားဆုကို ဆွတ်ခူးခဲ့လို အတိုင်းမယ် ပျော်ရွှင်မိပါတယ်။ နောက်ထပ်လည်း ယခုလိုဆုတွေနဲ့ အသင်းအောင်မြင်မှုများ ရရှိဖို့ ဆက်လက်ကြိုးစားသွားမှာပါ ဟု ပြောသည်။ (ယာပုံ)(NGB)



Player of the Season award.

ဒီဘရိုင်း ဘယ်လ်ဂျီယံလက်ရွေးစင်အသင်းနှင့်အတူ နိုင်ငံတကာပွဲ ၁၀၀ ပြည့်မြောက်

လန်ဒန် ဇွန် ၆

ဝါရင့် ကွင်းလယ်ကစားသမား ဒီဘရိုင်း ဘယ်လ်ဂျီယံလက်ရွေးစင်အသင်းနှင့်အတူ နိုင်ငံတကာပွဲပေါင်း ၁၀၀ ပြည့်မြောက်ခဲ့ပြီ ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ ကွင်းလယ်ကစားသမားသည် နိုင်ငံတကာဘောလုံးခြေစမ်းပွဲစဉ်အဖြစ် ဘယ်လ်ဂျီယံအသင်းက မွန်တီနီဂရိုးအသင်းအား နှစ်ဂိုး၊ ဂိုးမရှိဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည့်ပွဲစဉ်တွင် ပါဝင်ကစားပြီးနောက် ယခုလို ပွဲပေါင်း ၁၀၀ ပြည့်မြောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ကွင်းလယ်ကစားသမား ဒီ

ဘရိုင်းသည် ဘယ်လ်ဂျီယံလက်ရွေးစင်အသင်းနှင့်အတူ ၂၀၁၀ မှ ၂၀၂၄ အထိ နိုင်ငံတကာပွဲ ၁၀၀ ကစားကာ ၂၇ ဂိုးထိ သွင်းယူထားသည်။

အသက် ၃၂ နှစ် အရွယ်ရှိ ဒီဘရိုင်းက ကျွန်တော် အခုလို လက်ရွေးစင်အသင်းနှင့် နိုင်ငံတကာပွဲ ၁၀၀ ပြည့်မြောက်ခဲ့လို အတိုင်းမယ် ပျော်ရွှင်မိပါတယ်။ လာမည့် ယူဂျီ ၂၀၂၄ ပြိုင်ပွဲမှာလည်း အသင်းနှင့်အတူ ဆုပေးရယူနိုင်ဖို့ အစွမ်းကုန်ကြိုးစားသွားမှာပါ ဟု ပြောသည်။ (အပေါ်ပုံ)(NGB)

နိုင်ငံတကာ ဘောလုံးခြေစမ်းပွဲစဉ်များ နိုင်ငံများ

ယှဉ်ပြိုင်ရက်	အချိန်	ပွဲစဉ်
၇-၆-၂၀၂၄ သောကြာနေ့	ည၇:၃၀နာရီ	ကမ္ဘောဒီးယား - ဖိလစ်ပိုင်
■	ည၁၀:၀၀နာရီ	ချက် - ငယ်လ်တက
■	ည၁၀:၃၀နာရီ	အာမေးနီးယား - ကရစ်စတန်
■	ည၁၁:၃၀နာရီ	ဘီလဂျစ် - ဂျူး
■	■	အယ်စ်ဘေးနီးယား - အာဘီဒီဂျန်
၈-၆-၂၀၂၄ စနေနေ့	နံနက်၀၀:၃၀နာရီ	ရိုမေးနီးယား - လက်ချီစတီနိုး
■	နံနက်၀၁:၁၅နာရီ	စကော့တလန် - ဝင်လန်
■	■	အင်္ဂလန် - အိုက်စလန်
■	■	ဂျီယွန် - ယူကရိန်း
■	■	ဂျာမနီ - ဝါ
■	နံနက်၀၇:၃၀နာရီ	ပိဗူး - ဝါဂျာဗူး

မက်ဒရစ် ဇွန် ၆
ဂိုးရဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းအသင်း ဝါရင့် ကွင်းလယ်ကစားသမား မိုဒရစ်အား ၂၀၂၅ ခုနှစ်အထိ သက်တမ်းတိုးစာချုပ်ချုပ်ဆိုခဲ့ကြောင်း အတည်ပြုထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့သည်။ အဆိုပါ ကွင်းလယ်ကစားသမားသည် ဂိုးရဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းနှင့်အတူ ၂၀၁၂-၂၀၁၃ မှ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘောလုံးရာသီအထိ ပြိုင်ပွဲစဉ် ၅၃၄ ပွဲကစားကာ ၃၉၇ ဂိုး သွင်းယူပြီး ခြေစမ်းပြိုင်ပွဲခြင်းကြောင့် အသင်းက သက်တမ်းတိုးစာချုပ်

ချုပ်ဆိုခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ အသက်(၃၈)နှစ်အရွယ်ရှိ မိုဒရစ်က ကျွန်တော်အခုလိုအသင်းနဲ့ သက်တမ်းတိုးစာချုပ်ချုပ်ဆိုနိုင်လို အတိုင်းမယ်ပျော်ရွှင်မိပါတယ်။ ဒီအသင်းဟာ ကျွန်တော်ရဲ့အိမ်ပါပဲ။ ကျွန်တော့်သီးသားစုကလည်း ဒီမှာ ပျော်ရွှင်နေပါတယ်။ ဒီအသင်းနဲ့အတူ ဆုပေးလာတွေ့များစွာလည်း သိမ်းပိုက်ရယူသွားလိုပါတယ်။ ကစားသမားဘဝကိုလည်း ဒီအသင်းမှာပဲ ကုန်ဆုံးသွားလိုပါတယ် ဟု ပြောသည်။(အပေါ်ပုံ)(NGB)



2024 French Open တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲ ဆီမီးဖိုင်နယ်အဆင့်သို့ Iga Swiatek တက်ရောက်

ပဲရစ် ဇွန် ၆

ပြင်သစ်နိုင်ငံ၊ ပဲရစ်မြို့တွင် ကွင်းပလျက်ရှိသော နာမည်ကျော် အမျိုးသမီးတင်းနစ်ပြိုင်ပွဲ ဖြစ်သည့် 2024 French Open တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲ ဆီမီးဖိုင်နယ်အဆင့်သို့ ပိုလန်တင်းနစ်မယ် Iga Swiatek တက်ရောက်ခဲ့သည်။ အဆိုပါ ပိုလန်တင်းနစ်မယ် Iga Swiatek နှင့် အမေရိကန်တင်းနစ်မယ် Coco Gauff တို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားသွားမည် ဖြစ်သည်။ (ပဲပုံ)(NGB)

တင်းနစ်မယ် Marketa Vondrousova အား ၆-၀၊ ၆-၂ ဖြင့် အနိုင်ရရှိကာ ဆီမီးဖိုင်နယ်အဆင့်သို့ တက်ရောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

2024 French Open တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲ ဆီမီးဖိုင်နယ်အဆင့်တွင် ပိုလန်တင်းနစ်မယ် Iga Swiatek နှင့် အမေရိကန်တင်းနစ်မယ် Coco Gauff တို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားသွားမည် ဖြစ်သည်။ (ပဲပုံ)(NGB)



မန္တလေးပညာရေးဒီဂရီကောလိပ်တွင် သင်တန်းများ စတင်ဖွင့်လှစ်သင်ကြား

မန္တလေး၊ ဇွန် ၆
မန္တလေး၊ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်ရှိ မန္တလေးပညာရေးဒီဂရီကောလိပ်တွင် ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ပညာသင်နှစ် သင်တန်းအသီးသီးကို ဇွန် ၃ ရက်မှ စတင်၍ ဖွင့်လှစ်သင်ကြားသည်။
ထိုသို့ သင်တန်းများဖွင့်လှစ်ရာတွင် လုပ်ငန်းခွင်အကြံပြု မူလတန်း ဆရာဆရာမပညာသင်တန်း (PPTT)(၁၁/၂၀၂၄)သင်တန်း

အိန္ဒိယနိုင်ငံ၏ ပဲလိုအပ်ချက်မြင့်မားနေမှုကြောင့် ပို့ကုန်ပဲများ ဈေးမြင့်တက်နေ

အိန္ဒိယနိုင်ငံ၏ ပဲလိုအပ်ချက်မြင့်မားနေမှုကြောင့် ပို့ကုန်ပဲများ ဖြစ်သည့် မတ်ပဲနှင့် ပဲစင်းငုံမှာ ဆက်လက်ဈေးမြင့်တက်နေဆဲဖြစ်ကြောင်း ပဲကုန်သည်များထံက သိရသည်။
အိန္ဒိယနိုင်ငံမှာလည်း မတ်ပဲဈေးက မြင့်တက်နေပြီး မြန်မာပြည်တွင်း၏ ပဲဈေးကိုစောင့်ကြည့်ကာ အမြင့်ဆုံးနှင့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်နေကြောင်း ပဲနှမ်းဈေးကွက်မှ သိရသည်။
အိန္ဒိယတွင် ပဲစင်းငုံနီလည်း အထွက်နှုန်းကျဆင်းနေပြီး ဈေးနှုန်းမြင့်တက်လာမှုကြောင့် ၂၀ ရာခိုင်နှုန်းမှ ၃၀ ရာခိုင်နှုန်းထိ ဈေးမြင့်တက်နေကြောင်း အိန္ဒိယပဲကုန်သည်များက သုံးသပ်ထားသည်။
အိန္ဒိယ၏ ရာသီဥတုမမှန်မှုကြောင့် ပဲထုတ်လုပ်မှုမှ ၃၀ ရာခိုင်နှုန်းခန့် လျော့ကျနေကြောင်း ဝန်ကြီးဌာနက ထုတ်ပြန်ထားပြီး

အိန္ဒိယဈေးကော်မဂ္ဂအပြီး ပဲဈေးများထပ်မံမြင့်တက်လာနိုင်ကြောင်း ပဲကုန်သည်များက သုံးသပ်ထားသည်။
မြန်မာ-အိန္ဒိယ ကုန်သွယ်မှုတွင် ဒေါ်လာအစားရူပီး-ကျပ် တိုက်ရိုက်ပေးချေမှုများဖြင့် ဆောင်ရွက်နေပြီ ဖြစ်သည်။
အိန္ဒိယနိုင်ငံတွင် မြန်မာမတ်ပဲ တစ်တန်လျှင် ရူပီး ၉၂၂၅ ပေါက်ဈေးရှိနေပြီး ယခင်သီတင်းပတ်ထက် ရူပီး ၁၅၅ မြင့်တက်လျှင် ရူပီး ၁၀၆၀၀ ရှိပြီး ယခင်သီတင်းပတ်ထက် ၂၂၅ ရူပီးဈေးမြင့်တက်ခဲ့သည်။
ပြည်တွင်းရန်ကုန်ဈေးကွက်မှာ မတ်ပဲတစ်တန်လျှင် ငွေကျပ် ၃၃၉၀၀၀ ပေါက်ဈေးရှိပြီး ယခင်သီတင်းပတ်ထက် ငွေကျပ် ၆၀၀၀၀ ဈေးမြင့်တက်ခဲ့သည်။ ပဲစင်းငုံနီမှာ တစ်တန်လျှင် ငွေကျပ် ၄၄၅၀၀၀ ပေါက်



ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်တွင် ကြက်သွန်များ လှိုင်လှိုင်ထွက်ရှိ

ပြင်ဦးလွင်၊ ဇွန် ၆
ရေမြေသဘာဝကောင်းမွန်ပြီး စိုက်ပျိုးမြေဆီလွှာများ ကောင်းမွန်သော ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်တွင် စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဖြစ်ထွန်းအောင်မြင်လျက်ရှိရာ ကြက်သွန်စိုက်ခင်းများလည်း ဖြစ်ထွန်းအောင်မြင်လျက်ရှိသော်လည်း ကြက်သွန်များလှိုင်လှိုင်ထွက်ချိန်၌ ဈေးနှုန်းအကျတက်တွင်သာရှိနေ၍ ဈေးကောင်းရရှိရန် ဒေသခံတောင်သူများ မျှော်လင့်နေကြောင်း ပြင်ဦးလွင်မြို့မှ ကြက်သွန်စိုက်တောင်သူတစ်ဦးထံက သိရသည်။
ဈေးကွက်တွင် လက်ကားဈေးအနေဖြင့် ကြက်သွန်အနီ၂ အသေးအရွယ် တစ်ပိဿာ ငွေကျပ် ၂၅၀၀ နှင့် အကြီးအရွယ် ငွေကျပ် ၃၀၀၀၊ ကြက်သွန်အဖြူ ရှမ်းကြက်သွန်ဖြူအသေး တစ်ပိဿာလျှင် ငွေကျပ် ၈၀၀၀ နှင့် ရှမ်းကြက်သွန်ဖြူအကြီး တစ်ပိဿာလျှင် ငွေကျပ် ၁၀၀၀၀ မှ ၁၂၀၀၀ ကြား လက်ကားဈေးပေါက်ကြောင်း သိရသည်။
*ဒီနှစ်မှာ ကြက်သွန်က အထွက်ကောင်းပြီး အပျက်နည်းပါတယ်။ ကြက်သွန်ဈေးကောင်းရရှိ မျှော်လင့်နေပါတယ် ဟု ကြက်သွန်စိုက် တောင်သူတစ်ဦးက ပြောသည်။



ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် စုပေါင်းသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲ ကျင်းပ

ရင်းဦးစွာ မြို့နယ်သစ်တောဦးစီးဌာန ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ ဖြစ်ပေါ်လာပွဲကျင်းပခြင်းကြောင့် တက်ရောက်လာသူများက သတ်မှတ်နေရာများတွင် စုပေါင်းသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲကို ကျင်းပခဲ့သည်။
အဆိုပါ ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် ကျွန်းပျိုးပင် ၅၀၀ ပင်၊ ပျဉ်းကတိုးပျိုးပင် ၄၀၀ ပင်၊ ရေမနေ၊ စကားဝါနှင့် မဟော်ဂနီပျိုးပင် ၆၀၀ ပင်၊ မန်ဂျာများ ၅၀ ပင် ပျိုးပင်စုစုပေါင်း ၁၅၅၀ ပင်အား စုပေါင်းစိုက်ပျိုးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
(၈၄)

အခြေခံစားသောက်ကုန်များကို အထူးသက်သာသောဈေးနှုန်းဖြင့် ပြည်သူများထံသို့ တိုက်ရိုက်ရောင်းချပေးလျက်ရှိ



မန္တလေး၊ ဇွန် ၆
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏စီစဉ်ကြိုကြားပွဲဖြင့် မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ စားသုံးသူရေးရာဦးစီးဌာန၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကုန်သည်များနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ ဆန်စက်လုပ်ငန်းရှင်များအသင်း၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဆီကုန်သည်များနှင့်ဆီလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းတို့ ပူးပေါင်း၍ ကုန်ဈေးနှုန်းတည်ငြိမ်ရေးအတွက် ပြည်သူများထံသို့ ဆန်၊ ဆီ၊ ကြက်ဥ၊ ဘဲဥ၊ ငါးများကို အထူးသက်သာသော ဈေးနှုန်းဖြင့် တိုက်ရိုက်ရောင်းချမှု အစီအစဉ် ကို နေ့စဉ် နံနက် ၆ နာရီခွဲမှ စတင်ကာ အောင်မြေသာစံမြို့နယ်၊ ဒေါ်နန္ဒာ့ရပ်ကွက်၊ အက္ကတံ (၄၁၈) အုတ်စက်ရွာလယ်ဓမ္မာ

ရောင်းချပေးမည့် အစီအစဉ်များကို ဇွန် ၇ ရက်တွင် ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီရုံးကြီး၊ ၂၆ လမ်းနှင့် ၂၇ လမ်းကြား၊ ၇၁ လမ်းနှင့် ၇၂ လမ်းကြားတွင် ဖွန်းလွှဲ၂ နာရီမှ စတင်ကာ ရောင်းချပေးသွားမည် ဖြစ်သည်။
မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီပိုင်ဈေးများနှင့် စားအုန်းဆီအသင်းမှ ဖြန့်ဖြူးရောင်းချပေးသော အဆိုပြု ဆီဆိုင်များတွင် စားအုန်းဆီများကို နံနက် ၈ နာရီမှစတင်ကာ နေ့စဉ် ရောင်းချပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
(အပေါ်ပဲပုံ)
(မန္တလေးနေ့စဉ်-၆)
* - * - * - * - *
* - * - * - * - *

ဝိုင်းမော် ဇွန် ၆

၂၀၂၄ ခုနှစ် ဇွန် ၅ ရက်တွင် ကျရောက်သည့် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် စုပေါင်းသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲကို ဇွန် ၅ ရက် နံနက် ၇ နာရီခွဲက ဝိုင်းမော်မြို့နယ် မန်ဒေါင်ကျေးရွာအုပ်စု ခဝမ်းကျေးရွာ မူလတန်းလွန်ကျောင်းဝင်းအတွင်း ကျင်းပပြုလုပ်ရာ မြို့နယ်သစ်

တောဦးစီးဌာနမှူး ဦးငြိမ်းထွန်းနှင့် ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ကျေးရွာနေပြည်သူများ၊ အင်အား ၁၀၀ ကျော် တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။
(၈၄)



မြစ်သားမြို့နယ်တွင် နွေစပါး GW11 စိုက်စနစ်စံပြကွက်အား ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေး



မြစ်သား ဇွန် ၆
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မြစ်သားမြို့နယ်၊ ခန္တောကျေးရွာ အုပ်စု ကွင်းအမှတ်(၅၃၁/ခ)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၁၇/၂)ရှိ တောင်သူ ဦးဌေးကြိုင်၏ နွေစပါး GW11 စိုက်စနစ်စံပြကွက် ၁၀ ဧကစိုက်

ကွင်းအား တိုင်းစိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး ဦးဝင်းထိန်နှင့် ခရိုင်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးချစ်ဆွေဦးတို့သည် ယမန်နေ့ နံနက်ပိုင်းက ကွင်းဆင်း စစ်ဆေးခဲ့သည်။ ရှေးဦးစွာ တိုင်းစိုက်ပျိုးရေး

ဦးစီးဌာန တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူးက သိပ္ပံနည်းကျ စိုက်ပျိုးနည်းစနစ်များကို တောင်သူလက်ဝယ် အရောက် အနီးကပ်ပညာပေး ဆောင်ရွက်ရမှာဖြစ်ကြောင်း၊ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနအနေဖြင့် ယခုခတ်တွင် တိုးတက်နေသော IT နည်းပညာစနစ်ဖြင့် တောင်သူများအား ပညာပေးဆောင်ရွက်ရန်အတွက် နည်းလမ်းတစ်ခုရှိကြောင်း အထူးသဖြင့် သီးနှံစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်ရာတွင် မျိုးကောင်းမျိုးသန့်သုံးစွဲရေးကို အထူးအလေးထား ပညာပေးဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်ကြောင်း မြို့နယ်ဦးစီးမှူးနှင့် ဝန်ထမ်းများအား မှာကြား

ခဲ့သည်။ အဆိုပါ မြစ်သားမြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနရုံးတွင် မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးမောင်မောင်ငြိမ်းက တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး၏ လမ်းညွှန်မှာကြားချက်များအပေါ် အလေးထားဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ကွင်းတာဝန်ခံဝန်ထမ်းများနှင့် ဆက်စပ်ဌာနဆိုင်ရာများ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းပြီး စိုက်ဧကပြည့်မီရေး၊ ပန်းတိုင်အထွက်နှုန်းရရှိရေး၊ ဆီထွက်သီးနှံအထူးစုန်များ အောင်မြင်စွာ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သွားမည် အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။
(အပေါ်ပုံ)
သီတာအောင်(မြစ်သား)
* - * - * - *



သာစည်မြို့နယ်ဘက်၌ မိုးရာသီစိုက်ပျိုးစရိတ် ထုတ်ချေးငွေပေးအပ်ပွဲ ကျင်းပ

သာစည် ဇွန် ၆
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မိတ္ထီလာခရိုင်၊ သာစည်မြို့နယ် မြန်မာ့လယ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်ခွဲ၌ ဇွန် ၄ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီက ၂၀၂၄ မိုးရာသီစိုက်ပျိုးစရိတ် ထုတ်ချေးငွေပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနား

ကျင်းပခဲ့သည်။ ၂၀၂၄ မိုးရာသီစိုက်ပျိုးစရိတ်ထုတ်ချေးငွေ ပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်ချေးငွေအကြံပေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမျိုးသက်ကျော်က အမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်ဘဏ်ခွဲမန်နေဂျာ ဦးတင်မင်းထွန်းက မြို့နယ်အတွင်း ချေးငွေကြွေကျန်များ ပြေကြေစွာကောက်ခံရရှိရေးနှင့် ပြေကြေစွာ တောင်သူများအား ချေးငွေသစ်များ ပြန်လည်ထုတ်ချေးပေးခြင်းကိစ္စရပ်များနှင့် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများ၊ အတိုးနှုန်းများ၊ ငွေချေးတောင်သူများ သီးနှံအာမခံထားရှိနိုင်ရေးနှင့် ဘဏ်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာများကို အသေးစိတ်ရှင်းလင်းဆေးကြောခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ ခရိုင်အစစ်လုပ်ငန်းတာဝန်ခံ ဦးဌေးလွင်က သီးနှံအာမခံအကြောင်းကို ရှင်းလင်းဆေးကြောပြီး တောင်သူများက အာမခံလုပ်ငန်းနှင့်ပတ်သက်၍ သိရှိလိုသည်များ မေးမြန်းဆွေးနွေးရာ ခရိုင်တာဝန်ခံက ပြန်လည်ရှင်းလင်းဆေးကြောပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ထို့နောက် သမင်ဇာကုန်းကျေးရွာမှ တောင်သူ ၆၆ ဦးတို့အား စပါးတစ်ဧကလျှင် ငွေကျပ် တစ်သိန်းခွဲနှုန်း၊ အခြားယာသီးနှံတစ်ဧကလျှင် ငွေကျပ် တစ်သိန်းနှုန်းတို့ဖြင့် စပါး ၁၆၃ ဧကနှင့် နှမ်း ၁၅၀ ဧကတို့အတွက် စိုက်ပျိုးစရိတ်ချေးငွေကျပ် ၃၉၄၅၀၀၀ ကို ထုတ်ချေးခဲ့သည်။ သာစည်မြို့နယ်တွင် ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ခုနှစ် ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၌ စိုက်ပျိုးစရိတ် ချေးငွေထုတ်ချေးရန်လျာထား စပါးဧက ၁၆၃၅၆နှင့် အခြားသီးနှံဧက ၁၄၄၆၆ တို့အတွက် ချေးငွေကျပ် သိန်းပေါင်း ၄၂၀၀၀ လျာထားသည်။
(အပေါ်ပုံ)
(၁၅၇)

သင်္ဂီဇာချောင်း၊ ကန်တော်ကြီးနှင့် ကမ်းနားလမ်း သန့်ရှင်းသာယာလှပရေး ဆောင်ရွက်

မန္တလေး ဇွန် ၆
မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီသည် သင်္ဂီဇာချောင်း၊ ကန်တော်ကြီးနှင့် တောင်သမန်ကန်အရည်အသွေးကောင်းမွန်ရေး၊ ရေစီးရေလာကောင်းမွန်ရေးနှင့် သန့်ရှင်းသာယာလှပရေးအတွက် လုပ်ငန်းကော်မတီဖွဲ့စည်း၍ လုပ်ငန်းများကို စီမံချက်ချမှတ်ပြီး လုပ်ငန်းကဏ္ဍအသီးသီးအလိုက် နေ့စဉ် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ ထိုသို့လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရာတွင် ယမန်နေ့က သင်္ဂီဇာချောင်းရေစီးရေလာကောင်းမွန်ရေးအတွက် အောင်မြင်သောမြို့နယ် သန့်ရှင်းရေးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများသည် သင်္ဂီဇာချောင်းအလယ်ပေါင်တံတားအနောက်ဘက်ချောင်းအတွင်းမှ ဗေဒါနှင့် ဒိုက်များကို လုပ်သားများက ဆယ်ယူရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ကြသည်။ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ် သန့်ရှင်းရေးဌာနမှတာဝန်ရှိသူများ

သည် သင်္ဂီဇာချောင်း ရေစီးရေလာကောင်းမွန်ရေးအတွက် သင်္ဂီဇာချောင်းအရှေ့ဘက်ပတ်လမ်း ၂၉ လမ်းနှင့် လမ်း၃၀ကြား ချောင်းအတွင်းမှ ဗေဒါနှင့် ဒိုက်အမှိုက်များကို လုပ်သားများက ဆယ်ယူရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။ သင်္ဂီဇာချောင်းသည် ကန်တော်ကြီးအတွင်း စီးဝင်သည့်ချောင်းတစ်ခုဖြစ်ပြီး အလားတူရွာတချောင်းမြောင်း၊ တက်မြောချောင်း၊ ငွေတချောင်းမြောင်း၊ ရေကြည်မြောင်းများသည်လည်း စီးဝင်သဖြင့် ရေစီးရေလာကောင်းမွန်စေရေးချောင်းကို မြောင်းရှေ့နှင့် ဆေးချသည့်အသုံးပြုဆောင်ရွက်ထားကြောင်း သိရသည်။ ကန်တော်ကြီးသာယာလှပရေးအတွက် ယခုယူဆောင် ကွင်းများဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများသည် ကန်တော်ကြီးတောင်ဘက်ကန်ရှိ ဗေဒါများကို လှူအင်အား ၃၀ ဦး၊ ဘက်ဟိုးစက်တစ်စီးနှင့် မှော်ဆယ်စက်တစ်စီး အသုံး

ပြု၍ ကမ်းကပ်ဆယ်ယူရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ကြရာ တန် ၈၀ ခန့် ပြီးစီးအောင် ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြပြီး ဗေဒါဖြတ်စက်နှစ်စီးဖြင့် ခုတ်မောင်းဖြတ်တောက်ဆောင်ရွက်ရာတွင် နှစ်ဧကခန့် ပြီးစီးအောင် ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည်။ ကမ်းနားလမ်းသာယာလှပရေးအတွက် ဇွန်များသတ်မှတ်၍ လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ယမန်နေ့ မွန်းလွဲပိုင်းက ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ် သန့်ရှင်းရေးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများသည် ဇွန်(၂) ၃၃လမ်းနှင့် ၃၅လမ်းကြားလမ်းဘေး ၈၊ ယာနှင့် လမ်းလယ်ကျွန်နေရာများတွင် အမှိုက်များ တံမြက်လှည့်ခြင်း၊ အမှိုက်ကောက်ဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် သိမ်းဆည်းခြင်းလုပ်ငန်းများကို လုပ်သားများက စုပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။
(အောက်ပုံ)
(မန္တလေးနေ့စဉ်-၃)
* - * - * - *



(၃၃)ကြိမ်မြောက် အရှေ့တောင်အာရှအားကစားပြိုင်ပွဲအတွက် လေ့ကျင့်ပညာလက်တွေ့အားကစားသမားအား ထောက်ပံ့

မန္တလေး ဇွန် ၆
(၃၃)ကြိမ်မြောက် အရှေ့တောင်အာရှအားကစားပြိုင်ပွဲကို ထိုင်နိုင်း၊ ဘန်ကောက်မြို့ အားကစားကွင်းတွင် ဒီဇင်ဘာလအတွင်း ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပြီး မန္တလေး၊ မဟာအောင်မြေမြို့နယ်မှ လက်တွေ့အားကစားသမား မောင်ကျော်စိုးမိုးအား ပဏာမရွေးချယ်ထားပြီး နေပြည်တော်လက်တွေ့အားကစားလေ့ကျင့်ရေးစခန်းတွင် စခန်းသွင်းလေ့ကျင့်သွားမည်ဖြစ်ရာ မန္တလေးတိုင်း

ဒေသကြီး လက်တွေ့ဆောင်ရွက်မီ ဥက္ကဋ္ဌမှ ဇွန် ၄ ရက်က မဟာအောင်မြေ လက်တွေ့အားကစားရုံတွင် ထောက်ပံ့ငွေများ ပေးအပ်ခဲ့သည်။ (၃၃)ကြိမ်မြောက်အရှေ့တောင်အာရှအားကစားပြိုင်ပွဲတွင် မန္တလေးတိုင်းဂုဏ်ထောင် လက်တွေ့အားကစားသမားများ ဆုတံဆိပ်များရရှိ ဆုငွေထိုက်တန်စွာ ချီးမြှင့်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
(အပေါ်ပုံ)
(၀၄၅)

မိုးရာသီအကြို စုပေါင်းသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲ ကျင်းပ

ကလေး ဇွန် ၆
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ကလေးခရိုင်၊ ကလေးမြို့နယ် အမှတ်(၁) အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းဝင်းတွင် ဇွန် ၄ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲက မိုးရာသီအကြို စုပေါင်းသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲအခမ်းအနားကျင်းပခဲ့သည်။ အခမ်းအနားတွင် ကလေးခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်စိုးတင်က အဖွဲ့အမှာစကားပြောကြားကာ ခရိုင်၊ မြို့နယ် သစ်တောဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးမှူးနှင့်တာဝန်ရှိသူများ၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဝင်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာများမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ဆရာ၊ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါ မိုးရာသီအကြိုစုပေါင်းသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲတွင် ကျွန်း၊ ပျဉ်းကတိုး၊ ကုံကော်၊ ပိတောက်၊ တမာ စသည့် သစ်မျိုးပင် ၅ မျိုးအပင်အရေအတွက် အပင် ၅၀၀ စိုက်ပျိုးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။
(၀၅၇)



အခမ်းအနားသို့ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဝင် ဦးစိုးဝင်းအောင်၊ မြို့နယ်ဘဏ်ခွဲဝန်ထမ်းများနှင့် သမင်ဇာကုန်း ကျေးရွာတောင်သူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
(အပေါ်ပုံ)
(၄၀၇)

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးတင့်လွင် မင်းဘူးမြို့ရှိ အဓိကလမ်းမကြီးအား နိုင်လွန်ကတ္တရာလမ်းအဖြစ် အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နေမှု ကွင်းသင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေး



မင်းဘူး ၈ ဇွန် ၆
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မင်းဘူးခရိုင်၊ မင်းဘူး-စလင်း-တညောင်-ဆိပ်ဖြူလမ်းပိုင်း၌ အများပြည်သူအသုံးပြုလျက်ရှိသော မင်းဘူးမြို့ရှိ အဓိကလမ်းမကြီးကို ပြည်သူများ သွားလာရေး လွယ်ကူချောမွေ့အောင်မြင်စေရန် ယခင်ကတ္တရာလမ်းပိုင်းအား နိုင်လွန်ကတ္တရာလမ်းအဖြစ် အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှုကို မကွေးတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးတင့်လွင်နှင့် အဖွဲ့ဝင် ဝန်ကြီးများ တိုင်း၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများသည် ၈ ဇွန် ၄ ရက် နံနက်ပိုင်းက သွားရောက်ကွင်းသင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့သည်။

ဦးစွာ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် မင်းဘူးမြို့ နိုင်လွန်ကတ္တရာလမ်းခင်းခြင်းလုပ်ငန်းခွင်သို့ ရောက်ရှိပြီး ရှင်းလင်းလုပ်ဆောင်ရာ၌ လမ်းဦးစီးဌာန၊ လမ်းအထူးအဖွဲ့(၁၁)မှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးတင့်လွင်၊ မင်းဘူး-စလင်း-တညောင်-ဆိပ်ဖြူလမ်းပိုင်း၌ မင်းဘူးမြို့၊ စနီယာ(အဓိကလမ်း)မှလက်ကတ္တရာလမ်းအရည် ၁ မိုင် ၁ ဖာလုံအား ပေ ၃၀ အကျယ်မှ ၄၈ ပေ အကျယ်တိုးချဲ့၍ နိုင်လွန်ကတ္တရာလမ်းခင်းခြင်းလုပ်ငန်းကို ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ လမ်းဦးစီးဌာန၊ လမ်းအထူးအဖွဲ့(၁၁)မှ ပြည်ထောင်စုအဖွဲ့မှ ငွေလုံးငွေရှင်းဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေမှ ခွင့်ပြုလျာထားငွေကျပ် ၁၈၄၂ ဒသမ ၂၁

သန်းဖြင့် လမ်းအရည် ၄ ဖာလုံ၊ တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေမှ ခွင့်ပြုလျာထားငွေကျပ် ၂၄၂၀ သန်းဖြင့် လမ်းအရည် ၅ ဖာလုံတို့ကို ဆောင်ရွက်သွားမည့်အပြင် အုတ်စီရေနုတ်ခြောင်းနှင့် Box Culvert သုံးစင်း တိုးချဲ့ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း လမ်းဦးစီးဌာန၊ လမ်းအထူးအဖွဲ့(၁၁)မှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး(မြို့ပြ) ဦးကြည်ပိုထံမှ သိရသည်။ (၆၀)

အဆိုပါ နိုင်လွန်ကတ္တရာလမ်းခင်းခြင်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရာတွင် မင်းဘူးမြို့ အမှတ်(၁) ရပ်ကွက်အနီးရှိ တုတ်ချောင်းတံတားမှ မြောက်လှည်းကောက်အထိ အပတ်အကျော်အထိ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယခုလက်ရှိတွင် မင်းဘူးမြို့ အမှတ်(၁)အခြေစိုက်ပညာအထက်တန်းကျောင်းရှေ့မှ သာသနာ့ဦးစာနီအထိ လမ်းအရည်ပေ ၇၀၀ ကို ဦးစွာဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး နိုင်လွန်ကတ္တရာလမ်းခင်းခြင်းလုပ်ငန်း(လမ်းအရည် ၁ မိုင် ၁ ဖာလုံ)ကို ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း အပြီးဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (၅၀၀)



ရသဘာဏ် စာကြည့်တိုက်ဖွင့်ပွဲကျင်းပ

စဉ့်ကိုင် ၈ ဇွန် ၆
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ စဉ့်ကိုင်မြို့နယ်၊ ကျောက်တန်းကျေးရွာရှိ ဘဒ္ဒန္တပညာဝံသ(ပုလဲဆရာတော်)တည်ထောင်လျက်ရှိသော ဘဝဆည်းဆာဓမ္မရိပ်သာတွင် ရွှေစင်အကယ်ဒမီ ကိုဦးသံ လူဒါန်းသော ရသဘာဏ် စာကြည့်တိုက်ဖွင့်ပွဲကို ယနေ့ နံနက်ပိုင်းက ကျင်းပသည်။

အဆိုပါဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ မန္တလေးမြို့၊ နန်းရှေ့၊ စာပေတိုင်းကျပ်မှ စာရေးဆရာများ၊ ပုသိမ်ကြီးမြို့နယ်စာရေးဆရာများ၊ အမရပူရမြို့နယ် စာရေးဆရာများနှင့် စဉ့်ကိုင်မြို့စာရေးဆရာများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာဘဒ္ဒန္တပညာဝံသ (ပုလဲဆရာတော်)က အဖွင့်အမှာစကားမိန့်ကြားပြီး ဆရာတော်ကိုစ(ချုပ်သင်း)မှ မုဒိတာစကားမိန့်ကြားကာ စာရေးဆရာ အောင်တင်ဝင်း၊ (ငါ့သရောဂါ)နှင့် စာရေးဆရာမြင့်သိန်း(ပညာရေး)တို့က မုဒိတာစကားအသီးသီးပြောကြားပြီး စာကြည့်တိုက်ကို ဖဲကြီးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ ရွှေစင်အကယ်ဒမီ ကိုဦးသံက စာကြည့်တိုက် လူဒါန်းရခြင်းနှင့် စာအုပ်လူဒါန်းကြသူများကို ကျေးဇူးတင်စကားပြန်လည်ပြောကြားခဲ့သည်။

ထို့နောက် ကဗျာဆရာများက ဂုဏ်ပြုကျားပွဲပြီး မြို့မစာကြည့်တိုက်မှ ဆရာဦးလှိုင်လေးမှ စာအုပ်များလူဒါန်းပြီး တက်ရောက်လာသူများကို နေ့လယ်စာဖြင့် တည်ခင်းစဉ်ခံခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (အပေါ်ပုံ) ရွှေစန် ၀-၀-၀-၀-၀-၀-၀

ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် ရောင်စုံပန်းချီပြိုင်ပွဲဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနား ပြုလုပ်



ကန်ဘလူ ၈ ဇွန် ၆
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကန်ဘလူမြို့နယ်တွင် ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့အထိမ်းအမှတ်ခရိုင်အဆင့်ရောင်စုံပန်းချီပြိုင်ပွဲဆုချီးမြှင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို ၈ ဇွန် ၅ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ခရိုင်ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဦးစီးဌာနမှူးအစည်းအဝေးခန်းမတွင် ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

အခမ်းအနားတွင် ခရိုင်ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဦးစီးဆက်လက်ပြီး ခရိုင်ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဦးစီးဌာန လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်နန်းမြင့်၊ ပန်းချီဆရာကြီး ဦးစိုးမြင့်တို့က ကမ္ဘာ့ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနေ့ဖြစ်ပေါ်လာပုံ၊ ရောင်စုံပန်းချီ ပြိုင်ပွဲရည်ရွယ်ချက်နှင့်ဆုရွေးချယ်မှုများနှင့်ပတ်သက်၍ အမှာစကားများ အသီးသီးပြောကြားသည်။

ကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဦးစီးဌာန လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးညီညီစော်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ရောင်စုံပန်းချီပြိုင်ပွဲ ဆုများ ရရှိသည့် ပထမဆုံး၊ ဒုတိယဆုံး၊ တတိယဆုံးနှင့်ဆုဆုရရှိသူများအား ဂုဏ်ပြုပတ်တစ်လွှာများ ချီးမြှင့်ခဲ့ကြပြီး အမှတ်တရပေါင်း ဓာတ်ပုံရိုက်ကူးခဲ့ကြသည်။ (အပေါ်ပုံ) (၀၅၅)



မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်း(အတိုးရငွေ)များ အချိန်မီပြန်လည် ပေးဆပ်နိုင်ရေး အသင်းသား၊ အသင်းသူများနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေး

ဓမ္မသီရိ ၈ ဇွန် ၆
နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ၊ ပျဉ်းမနားခရိုင်၊ ဓမ္မသီရိမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာနက ကျေးလက်နေပြည်သူများ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းနှင့် မိသားစုဝင်ငွေ တိုးပွားရေးအတွက် မြစ်မီးရောင် ကျေးရွာစီမံကိန်းလုပ်ငန်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သည့် ရှားတောကျေးရွာ၌ အသင်းသား၊ အသင်းသူများအား (၆/၂၀၂၄)လတွင် စီမံကိန်း(အတိုးရငွေ)များ အချိန်မီ ပြန်လည်ပေးဆပ်နိုင်ရေးအတွက် ၈ ဇွန် ၅ ရက်၊ ယနေ့ နံနက်ပိုင်းက အဆိုပါကျေးရွာရှိ(SMU) ခန်းမ၌ တာဝန်ရှိသူများအဖွဲ့က သွားရောက်ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့သည်။

ထိုသို့ အသင်းသား၊ အသင်းသူများနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးရာတွင် ဓမ္မသီရိမြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်ကေဇော်လှိုင်က မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်း လုပ်ငန်းများ ရေရရှိမှုဖြင့် တိုးတက်စေရန် စီမံကိန်းပါ မူဘောင်များနှင့်အညီ စနစ်တကျ လုပ်ကိုင်ကြရန်၊ စီမံကိန်းချေးငွေများ လေလွင့်ဆုံးရှုံးမှုမရှိစေရေးနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးရာတွင် စနစ်တကျ ပြုစုထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်ရန်နှင့် သတ်မှတ်လအလိုက် ပေးဆပ်ရမည့် ချေးငွေများကို အချိန်မီ ပြန်လည်ပေးဆပ်သွားကြရန် ဆွေးနွေးပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ကျေးရွာစီမံကိန်းရန်ပုံငွေကြီးကြပ်မှုကော်မတီဝင်များနှင့် စီမံကိန်းဝင်အသင်းသား၊ အသင်းသူများက မိမိတို့ ကျေးရွာ၌ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် မြစ်မီးရောင် ကျေးရွာစီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ၏ အားသာချက် အားနည်းချက်များနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးခဲ့သည်။

ချက်များနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးရာတွင် ပြုစုထိန်းသိမ်းထားရှိမှုအခြေအနေများကို တင်ပြဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ ထို့နောက် မြို့နယ်ဦးစီးမှူးနှင့် စီမံကိန်းတာဝန်ခံ ဝန်ထမ်းများက ရှားတောကျေးရွာ၌ မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်သည့် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေး၊ အရောင်းအဝယ်နှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများအပေါ် စီမံကိန်းအသင်းသား၊ အသင်းသူများအနေဖြင့် (၆/၂၀၂၄)လတွင် (၄)လစာအတွက် စီမံကိန်းအတိုးရငွေများကို အချိန်မီပြန်ဆပ်၍ ဘဏ်သို့ ပေးသွင်းကြရန် ဆွေးနွေးခဲ့ကြပြီး စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး လိုအပ်သည်များကို ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၆၀) (၄၄၅)

ဥတုရာသီ
တောကို ပို၏။

ညောင်ဦးမြို့နယ်တွင် စာကြည့်တိုက်အသစ် ဆောက်လုပ်မည့်မြေနေရာ ရွေးချယ်သတ်မှတ်ခြင်းနှင့် ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာစာကြည့်တိုက်များ အဆင့်မြှင့်တင်နိုင်ရေး ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေး

ညောင်ဦး ဇွန် ၆
 မြိုင်တော်အစိုးရက ပြည်သူများ စာပေလေ့လာဖတ်ရှုစေရေး၊ အသိပညာဗဟုသုတ တိုးပွားစေရေးနှင့် စာအုပ်စာစောင်များကို လက်လှမ်းမီစွာ ထားရှိပေးနိုင်ရန်အတွက် စာကြည့်တိုက်အသစ်များ ဖွင့်လှစ်ထားရှိနိုင်ရေး ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာအတွင်းရှိ စာကြည့်တိုက်များ အဆင့်မြှင့်တင်နိုင်ရေးတို့ကို အလေးထား စီစဉ်ဆောင်ရွက် လျက်ရှိရာ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ညောင်ဦးမြို့နယ်၊ အောက်ညဉ့်ကျေးရွာအုပ်စု၊ သူကောင်းတည်ကျေးရွာ စာကြည့်တိုက် အသစ် ဆောက်လုပ်မည့် မြေနေရာ ရွေးချယ်သတ်မှတ်ခြင်းနှင့် မြို့နယ်အတွင်းရှိ မြေပြင်၌ အမှန်တကယ် ရှင်သန်လျက်ရှိသော ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာစာကြည့်တိုက်များအား အဆင့်မြှင့်တင်နိုင်ရေး

အတွက် မြို့နယ်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစော်ဌေးအောင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဇွန် ၄ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ စာကြည့်တိုက်ကော်မတီဝင်များအား တွေ့ဆုံ၍ မြေပြင်အခြေအနေအား ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့သည်။

ရွေးဦးစွာ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့်ဝန်ထမ်းများ၊ ညောင်ဦးမြို့နယ် ကြေးတိုင်နှင့် မြေစာရင်းဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ သွားရောက်၍ မြိုင်တော်အစိုးရမှ စာကြည့်တိုက် ဖွင့်လှစ်နိုင်ရန် ကူညီထောက်ပံ့ပေးမည့် ရန်ပုံငွေနှင့် သူကောင်းတည်ကျေးရွာ ကျေးရွာစာကြည့်တိုက် အသစ်ဆောက်လုပ်နိုင်ရန် မြေနေရာတို့အား ကွင်းဆင်းတိုင်းတာ



ကြည့်ရှုကြသည်။ (အပေါ်ပုံ) ဆက်လက်၍ ခရိုင်ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့် ဝန်ထမ်းများက တက်သိမ်းရပ်ကွက်ရှိ စာကြည့်တိုက်နှင့် စာကြည့်တိုက်များ၊ ကော်မတီဝင်အဖွဲ့များနှင့် တွေ့ဆုံ၍ မြေပြင်၌ အမှန်တကယ်ရှင်သန်စေရန်အတွက် စာကြည့်တိုက် အဆင့်မြှင့်တင်ရေးလုပ်ငန်းများ

ပခုက္ကူ ရက်ကန်းနှင့် အသက်မွေးပညာသင်တန်းကျောင်း၌ အခြေခံစက်ချုပ်သင်တန်းဆင်းပွဲ ကျင်းပ



ပခုက္ကူ ဇွန် ၆
 သမဝါယမနှင့်ကျေးလက် ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန၊ အသေးစားစက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန၊ ရက်ကန်းနှင့်အသက်မွေးပညာသင်တန်းကျောင်း၊ အခြေခံစက်ချုပ်သင်တန်းဆင်းပွဲအား အမှာ

ပညာသင်တန်းကျောင်း၊ ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်သန္တာယုက ရက်ကန်းပညာရပ်များ တိမ်ကောပပျောက်မှုမရှိစေရေးအတွက် ရက်ကန်းလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ နည်းပညာများနှင့် အတတ်ပညာများ ပိုမိုထွန်းကားကျယ်ပြန့်စေရေး၊ ရက်ကန်းပညာရှင်များ တိုးပွားလာစေရေးတို့အတွက် နှစ်စဉ် ရက်ကန်းပညာနှင့် စက်ချုပ်ပညာ ရပ်ဆိုင်းရာသင်တန်းများ ဖွင့်လှစ်

သင်ကြားပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူများ အနေဖြင့် စက်ချုပ်နည်းပညာရပ်ဖြင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပြုနိုင်ရေး၊ မိသားစုဝင်ငွေတိုးပွားလာစေရေးတို့အတွက် မိမိလေ့လာသင်ယူထားသည့် အတတ်ပညာများကို စနစ်တကျ ပြန်လည်အသုံးချတတ်ကြရန် လိုအပ်ကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ (အပေါ်ပုံ)

ထို့နောက် ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီးနှင့်တာဝန်ရှိသူများက စက်ချုပ်အတတ်ပညာရပ်ဖြင့် အမှန်တကယ်လုပ်ငန်းထူထောင်လုပ်ကိုင်မည့် သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူများအား အပ်ချုပ်စက်ပစ္စည်းများနှင့် သင်တန်းဆင်းလက်မှတ်များအား အသီးသီးပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြရာ သင်တန်းသား၊ သင်တန်းသူများကိုယ်စား သင်တန်းသူတစ်ဦးက ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည်ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ တာဝန်ရှိသူများက သင်တန်းကာလအတွင်း ရက်လုပ်ထားသည့် တိုင်းရင်းသားရိုးရာအထည်များ၊ ချည်ထည်ပိုးထည်များ၊ စက်ရက်ကန်းနှင့် လက်ရက်ကန်းစင်တို့အား လိုက်လံကြည့်ရှုကြသည်။

အခြေခံစက်ချုပ်သင်တန်းကို ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ မေ ၆ ရက်မှ ဇွန် ၄ ရက်အထိ စက်ချုပ်အတတ်ပညာဘာသာရပ် (၁၂)ခုကို စာတွေ့လက်တွေ့စနစ်တကျ ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးလျက်ရှိရာ သင်တန်းသူ ၂၀ ဦး တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၃၄၀)



ကျောဇီးထပ်ကြည့်

- * တိုတစ်တွေ အနာဂတ်ကိုပုဂံရည်မြတ် ကျောင်းပညာ။ ကိုယ့်နိုင်ငံ ကိုယ့်လူမျိုး ကောင်းကျိုးဆောင်ရာ။
- * လုံ့လထားလို့ သင်ကြားကာ တတ်သိဖြာ မှတ်စုဆောင်း။ ပညာသည် အစဉ်တောက်ပလို့ ဂုဏ်လှစေကြောင်း။
- * အတန်းပညာ သင်ယူပေါင်းကာပခေါင်းဆောင်ကောင်း ဖြစ်ရန်လေ။ ကျောင်းတော်တွင် အစဉ်ပျော်မွေ့ သင်လေ့စာတွေ။
- * ဘဝအတွက် ပညာအမွေ မလွဲသွေ သင်ယူဖို့။ စိတ်တူညီ ကမ်းလက်ဆက်ကာ ကျောင်းတက်ကြစို့။

မင်းမြတ်မိုး(မန်းမြေ)

မော်တော်ယာဉ်များ အမည်ပြောင်းခြင်း ပြုလုပ်ပါက ယာဉ်စစ်ဆေးခြင်း ဆောင်ရွက်ရမည်

မန္တလေး ဇွန် ၆

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကြောင့် ခေတ္တရပ်ဆိုင်းခဲ့ရသည့် မော်တော်ယာဉ်၊ မော်တော်ဆိုင်ကယ် နှစ်လ သက်တမ်းတိုးလုပ်ငန်းများ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်ရာ ရုံးများတွင် လူစုလူဝေးအနည်းဆုံး ဖြစ်စေရေးနှင့် လုပ်ငန်းများ မြန်ဆန်စွာပြုစီစဉ်ရေးအတွက် တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်၊ ခရိုင်ရုံးများတွင် မှတ်ပုံတင်ထားသော မော်တော်ယာဉ်နှင့် မော်တော်ဆိုင်ကယ်များအနက် Road Safety ဖြစ်စေရေးအတွက် အရေးကြီးသည့် အများပြည်သူသယ်ယူပို့ဆောင်ရေး ခရီးသယ်တင်ယာဉ်များသာ ယာဉ်စစ်ဆေး၍ အခြားမော်တော်ယာဉ်နှင့် မော်တော်ဆိုင်ကယ်များကို ၂၀၂၄ ခုနှစ် ဇွန် ၃၀ ရက်အထိ ယာဉ်စစ်ဆေးခြင်းမပြုဘဲ မှတ်တမ်းနှင့်သာ တိုက်ဆိုင်စစ်ဆေး၍ ယာဉ်စစ်ဆေး ကင်းလွတ်ခြင်း၊ သက်တမ်းတိုးခြင်းကို ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။

ယာဉ်စစ်ဆေးရန် သတ်မှတ်ထားသည့် ပြောင်းလဲခြင်းများတွင် မော်တော်ယာဉ်များ အမည်ပြောင်းပါက သက်တမ်းရှိသည့်ဖြစ်စေ၊ သက်တမ်းမရှိသည့်ဖြစ်စေ ဇွန် ၄ ရက်မှစ၍ ယာဉ်စစ်ဆေးဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် (မော်တော်ဆိုင်ကယ်၊ သုံးဘီးမော်တော်ဆိုင်ကယ်၊ လူစီးသုံးဘီးမော်တော်ယာဉ်၊ ထရော်လာဂျီယာဉ်များ) ယာဉ်စစ်ဆေးခြင်း ကင်းလွတ်ထားကြောင်း ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေး ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနက အသိပေးထားသည်။ (၀၄၅)

ဗလင်းတန်ဖွံ့ဖြိုးဖို့ စာအုပ် စာပေ လေ့လာဖို့။

သတင်းပဒေသာ

ကလေးငယ်များအား

လစဉ်ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းဆောင်ရွက်

ရမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း)၊ မိုင်းဆောင်မြို့အတွင်းရှိ ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်များနှင့် ကလေးငယ်များအား လစဉ်ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်း၊ တိုက်ကျွေးခြင်းလုပ်ငန်းများကို ယမန်နေ့ နံနက် ၈နာရီက တိုက်နယ်ကျွန်းမာရေးဌာနတွင် ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေးများ ထိုးနှံပေး

ရမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)၊ လားရှိုးမြို့၌ ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ပညာသင်နှစ် စတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည့်နေ့တွင် လားရှိုးတက္ကသိုလ်ရှိ ဆရာ၊ ဆရာမများ ၎င်းတို့၏ မိသားစုဝင်များ၊ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများကို ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကာကွယ်ဆေးများကို ယမန်နေ့ နံနက်ပိုင်းက ထိုးနှံပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

လူထုအခြေပြုပဟိဌာနတွင် စာပတ်ပိုင်းကျင်းပ

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေဘိုခရိုင်မြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနနှင့် (Youth Club) အဖွဲ့ဝင်များပူးပေါင်း၍ လူထုအခြေပြုပဟိဌာန (Community Centre) ခန်းမ၌ စာရေးဆရာ မောင်ခင်မင်(ဓနုဖြူ) ရေးသားသည့် 'အမွေခံတစ်ယောက် အမွေပေးသူတစ်ရာ' စာအုပ်ဖြင့် ယနေ့နံနက်ပိုင်းက စာပတ်ပိုင်း ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

နည်းပညာတက္ကသိုလ် (ရတနာပုံဆိုင်ဘာစီးတီး) ဖွင့်လှစ်သင်ကြားလျက်ရှိ

နိုင်ငံရေးရှည်မြဲဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အမှန်တကယ် အားထားရသည့် အင်ဂျင်နီယာပညာရှင် လူငယ်မောင်မယ်များစွာ ပေါ်ထွန်းလာစေရေးနှင့် ပြောင်းလဲတိုးတက်နေသော နည်းပညာအရွေ့နှင့်အတူ လိုက်ပါနိုင်ရေး အလေးထားဆောင်ရွက်ရန် ရည်ရွယ်၍ နည်းပညာတက္ကသိုလ်(ရတနာပုံဆိုင်ဘာစီးတီး)တွင် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ်၊ ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ပညာသင်နှစ်များ၏ ဘွဲ့ကြို၊ ဘွဲ့လွန်သင်တန်းများကို ဇွန် ၃ ရက်မှစတင်၍ ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ ဖျော်ရွှင်စွာ ပညာသင်ကြား

ရမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း)၊ လင်းခေးရိုင်၊ မောက်မယ်မြို့နယ်အတွင်း ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ပညာသင်နှစ်တွင် အခြေခံပညာကျောင်းများအားလုံးက ယမန်နေ့က စတင်ဖွင့်လှစ်ရာ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများဖျော်ရွှင်စွာ ပညာသင်ကြားနေကြောင်း သိရသည်။

ကလေးငယ်များကို ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံပေးလျက်ရှိ

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မြင်းခြံခရိုင်၊ ငါးခွန်းမြို့နယ်၊ မြို့နယ်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ မိခင်ကလေးကျန်းမာရေးဌာနတွင် ဇွန် ၂ ရက် နံနက် ၈နာရီက ကိုယ်ဝန်ဆောင် မိခင်များနှင့် မွေးစမှ (၂)နှစ်အောက် ကလေးငယ်များကို ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းနှင့် ဆေးတိုက်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သင်ခန်းစာများ သင်ကြားပို့ချပေးလျက်ရှိ

မကွေးတက္ကသိုလ်တွင် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ် ဒုတိယပညာသင်ကာလနှင့် ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ပညာသင်နှစ် ပထမပညာသင်ကာလ သင်တန်းနှစ်အသီးသီးကို ယမန်နေ့တွင် ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်လျက်ရှိပြီး သက်ဆိုင်ရာအတန်းအလိုက် သင်ခန်းစာများ သင်ကြားပို့ချပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

မဟာမုနိဘုရားကြီးအားချိတ်ဆွဲရန် ရွှေထည်ပစ္စည်းများနှင့် ဘက်စုံပြုပြင်ရန်ငွေများ လာရောက်လှူဒါန်း



မန္တလေး ဇွန် ၆ မန္တလေးမြို့ မဟာမုနိဘုရားကြီးဘက်စုံပြုပြင်ရေးနှင့် ချိတ်ဆွဲရန် ရတနာပစ္စည်းများ၊ ရွှေထည်များ လာရောက်လှူဒါန်းလျက်ရှိသည်။ ဇွန် ၄ရက် နံနက် ၉နာရီက မန္တလေးမြို့နေ ကိုညီညီ+မအေးမာ မိသားစု၊ ရန်ကုန်မြို့နေ ဦးထွန်းကြည်+ဒေါ်ဖြူဖြူလွင်(ပွင့်သစ်စ ရွှေဆိုင်) မိသားစုတို့က အလေးချိန် တစ်ကျပ်တစ်ပုံရှိ ရွှေထီး တစ်ခု၊ ရွှေညောင်ရွက်အသေး တစ်ခု၊ ပဋ္ဌာန်းရိုင်းသေး တစ်ခု၊ ရွှေကလစ် တစ်ခု၊ လက်စွပ် တစ်ကွင်းတို့ကိုလည်း ကောင်း၊ မန္တလေး အောင်မြေသာစံမြို့နယ် ဥပုသ်တော်ရပ်နေ ဦးကဘာ+ဒေါ်မြခင် မိသားစုက ဘက်စုံပြုပြင်ရန်ငွေကျပ် ငါးသိန်းတို့ကို မဟာမုနိဘုရားမိုးကောင်းဓမ္မာရုံတွင် လာရောက်လှူဒါန်းရာ ဂေါပကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြဝင်း၊ အတွင်းရေးမှူး ဦးသန်းဦးနှင့် ဂေါပကအဖွဲ့ဝင်များက လက်ခံရယူပြီး ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာ ပြန်လည်ပေးအပ်သည်။ မဟာမုနိဘုရားကြီးသို့ ရွှေသင်္ကန်းကပ်လှူရန်၊ ဘက်စုံပြုပြင်ရန်၊ ကျောင်းတော်ရွှေချရန်၊ စာတံမီးတော်ပူဇော်ရန်၊ ငွေပဒေသာပင်စိုက်ထူထွန်း အလှူငွေ လှူဒါန်းလိုသော အလှူရှင်များအနေဖြင့် KBZ Bank ငွေစာရင်းအမှတ် 08730206100449101 နှင့် UAB ဘဏ်ငွေစာရင်းအမှတ် 017130100012259 နှင့် နိုင်ငံခြားငွေစာရင်းအမှတ် 0170121000 00750 နှင့် ဖုန်း- ၀၉-၄၄၄၀၄၄၄၇၅၊ ၀၉-၄၀၂၅ ၉၉၉၁၃ သို့ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

ရန်၊ ကျောင်းတော်ရွှေချရန်၊ စာတံမီးတော်ပူဇော်ရန်၊ ငွေပဒေသာပင်စိုက်ထူထွန်း အလှူငွေ လှူဒါန်းလိုသော အလှူရှင်များအနေဖြင့် KBZ Bank ငွေစာရင်းအမှတ် 08730206100449101 နှင့် UAB ဘဏ်ငွေစာရင်းအမှတ် 017130100012259 နှင့် နိုင်ငံခြားငွေစာရင်းအမှတ် 0170121000 00750 နှင့် ဖုန်း- ၀၉-၄၄၄၀၄၄၄၇၅၊ ၀၉-၄၀၂၅ ၉၉၉၁၃ သို့ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ (အပေါ်ပုံ) (ကဆ)

ပြည်လုံးချမ်းသာတိုင်းရင်းသား မိဘမဲ့ကလေးများကျောင်းသို့ ကျွေးမွေးလှူဒါန်း

မန္တလေး ဇွန် ၆ မန္တလေး ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ် ငွေတော်ကုက္ကိုကုန်း ရဲဘော်ကွက်သစ်ရပ်ကွက်အတွင်းရှိ ပြည်လုံးချမ်းသာ တိုင်းရင်းသားမိဘမဲ့ကလေးများစောင့်ရှောက်ရေး ပရဟိတဂေဟာကျောင်းတိုက်ရှိ ကလေးငယ် ၂၀၀ကျော်တို့အား နေ့လယ်စာ အဟာရထမင်းဟင်းများ ကျွေးမွေးလှူဒါန်းခြင်းကို ယမန်နေ့ နံနက်ပိုင်းက အဆိုပါကျောင်း၌ ကျင်းပသည်။



ပြည်လုံးချမ်းသာ တိုင်းရင်းသားမိဘမဲ့ကလေးများစောင့်ရှောက်ရေး ပရဟိတဂေဟာကျောင်းတိုက်သို့ ထာဝရငွေပဒေသာပင်စိုက်ထူထွန်းလှူဒါန်းလိုပါကလည်းကောင်း၊ တစ်ရက်တာအဟာရဒါန(နံနက်၊ နေ့လယ်၊ ညနေ) ကျွေးမွေးလှူဒါန်းလိုပါကလည်းကောင်း၊ အခြားဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးရေးအလှူငွေများ လှူဒါန်းလိုပါကလည်းကောင်း ဦးစီးပဓာန နာယကဆရာတော် ဖုန်း ၀၉-၂၁၀၅၅၂)နှင့် ဆက်သွယ်နိုင်လှူဒါန်းနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ (အပေါ်ပုံ) (ကဆ)

အလှူရှင် ကသာယာမြို့သစ်နေ ဖခင်ကြီးဦးစန်းလှိုင်ကွယ်လွန်ခြင်း တစ်နှစ်ပြည့်အားရည်စူး၍ (သမီး)မဝတ်ရည်

မိုးက မွေးနေ့မြတ်ဒါနအလှူအဖြစ် ကျောင်းတိုက်သံဃာတော်များအား နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းပြီး မိဘမဲ့တိုင်းရင်းသားကလေးငယ်များအား နေ့လယ်စာအဟာရဒါန ထမင်းဟင်းများဖြင့် ကျွေးမွေးလှူဒါန်းရာ ကျောင်း

တိုက် ဦးစီးပဓာနနာယက မဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိက ဓမ္မဘဒ္ဒန္တဗုဒ္ဓမာဏိလ (ဓမ္မာစရိယ၊ B.A)ဆရာတော်က လှူဒါန်းမှုအတွက် ရေစက်ချတရားဟောကြားချီးမြှင့်ပြီး ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာ ပြန်လည်ပေးအပ်ခဲ့သည်။

အရိန္ဒမာစာကြည့်တိုက်ဖွင့်လှစ် စာအုပ်စင်နှင့် စာအုပ်များလှူဒါန်း

မန္တလေး ဇွန် ၆ တန့်ကြည့်တောင်ဆရာတော်ကြီး၏ဆန္ဒတော်အတိုင်း မင်းကွန်းရွှေစင်တီဝိဇ္ဇာကရေဓမ္မဘဏ္ဍာဂါရိက(မြင်းခြံ)ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဂန္ထမာလာလင်္ကာရ စီမံအုပ်ချုပ်ဖွင့်လှစ်သော မန္တလေးတန့်ကြည့်တောင် ဘာသာန္တရသင်တန်းကျောင်းအတွင်း ရန်ကုန်မြို့ အရိန္ဒမာမိသားစုက လှူဒါန်းသော အရိန္ဒမာစာကြည့်တိုက်ကို ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ် တံခွန်တိုင်း၊ တန့်ကြည့်တောင်မဟာဘုံကျော်ပုဂံတိုက်ဘာသာန္တရသင်တန်းကျောင်းတွင် ၂၀၂၃ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁ ရက်က ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်။

အသင်းမှ စာအုပ်စင် ၁၀စင်နှင့် သူတရသာစာအုပ်မျိုးစုံ ၂၄၀၀ အုပ်ကိုလည်းကောင်း၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ ကျွန်းလုံးညောင်ရပ်ကွက်နေ မြန်မာသံတော်ဆင့်ဂျာနယ်နှင့် ဓမ္မသံတော်ဆင့်စာပေတိုက်မှ ဦးကျော်စွာဝင်း မိသားစုက ဓမ္မသံတော်ဆင့်စာအုပ်ပေါင်းချုပ်နှင့် ဓမ္မသံတော်ဆင့်စာပေမှ ထုတ်ဝေခဲ့



သော ဘာသာရေးဆိုင်ရာစာအုပ်တော်က လက်ခံရယူခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (အပေါ်ပုံ) (ကဆ)

ဆင်းတုတော်များ ရွှေသင်္ကန်း ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပူဇော်နိုင်ရေးဆွေးနွေး

ညောင်ဦး ဇွန် ၆ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးညောင်ဦးမြို့နယ် ပုဂံမြို့ဟောင်းရှိ အေဒီ (၁၂၁၁-၁၂၁၃)ဇေယျသီခ နားတောင်းများမင်းကြီးတည်ထားကိုးကွယ်ခဲ့သည့် ထီးလိုမင်းလိုဘုရား အထက်ပစ္စယ်ရှိ ဆင်းတုတော် လေးဆူနှင့် အောက်ပစ္စယ်ရှိ ဆင်းတုတော် ငါးဆူတို့အား ရွှေသင်္ကန်းကပ်လှူပူဇော်နိုင်ရေး လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ညောင်ဦးခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ အစည်း

အဝေးခန်းမ၌ ဇွန် ၄ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီက ကျင်းပခဲ့သည်။ ရှေးဦးစွာ ထီးလိုမင်းလိုဘုရားကြီး ရွှေသင်္ကန်းကပ်လှူနိုင်ရေးဦးစီးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးစောထွန်းဝင်းက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး ရွှေသင်္ကန်းကပ်လှူပူဇော်နိုင်ရေးဦးစီးကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ(၁) ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး မျိုးနိုင်ဝင်းက ထီးလိုမင်းလိုဘုရားရှိ ဆင်းတုတော်များ ရွှေသင်္ကန်းကပ်လှူခြင်း လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရန် ရှေးမှမပျက်

စေရေးနှင့် စနစ်တကျရှိစေရေး အကြံပြုပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးတက်ရောက်လာသည့် ရွှေသင်္ကန်းကပ်လှူနိုင်ရေးကော်မတီဝင်များက ထီးလိုမင်းလိုဘုရားရှိ ဆင်းတုတော်အတွက် ရွှေသင်္ကန်းကပ်လှူရန် အလေအလွင့်မရှိစေရေး ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်ရန် လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၄၀၁)

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

မန္တလေး၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ (ဆ)ရာဇာနည်ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(၁၁-၂၇)၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၂၄)၊ ဧရိယာ(၀ ဒသမ ၀၅၅၁)ဧက အကျယ်အဝန်းရှိ မြေကွက်သည် ဒေါက်တာလုံလုံမုသိဏ်း အမည်ပေါက် ဂရုန်မြေကွက်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ ဂရုန်မြေကွက်နှင့် မြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဦးကျော်ကျော်ဦး(၁/မစန(နိုင်)၀၂၄၂၀၆)ထံမှ ကျွန်တော် ဦးတင်ထွေး ဝယ်ယူရန် သဘောတူညီပြီး စရန်ငွေတချို့တစ်ဝက်ကို ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။

အဆိုပါမြေကွက်အရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာ သည့်ရက်မှ (၇)ရက်အတွင်း နိုင်လုံသော အထောက်အထားစာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်တော်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အဆိုပါအရောင်း အဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**ဦးတင်ထွေး(ဘ)ဦးကျော်ဦး (၉/ပက(နိုင်)၀၁၅၁၈၉)
၁၁-၄၅/၉၊ (ဆ)ရပ်ကွက်၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်။
၀၉-၄၄၄၀၃၀၀၃၉၊ ၀၉-၂၀၁၉၀၃၆**

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ဒေါ်ကြည်(ဘ)ဦးဘစ်၊ (၉/မရက(နိုင်)၀၂၄၂၂)ကိုိုင်ဆောင်သူ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

(ဦးမြင့်)နှင့် ဒေါ်ကြည်တို့သည် (၁၄၈၉/၉၀)ခုနှစ်တွင် တရားဝင်လက်ထပ်ပေါင်းသင်းခဲ့ပြီး သမီးတစ်ဦး မွေးဖွားခဲ့ပါသည်။ ယခုအချိန်တွင် ဝမ်းနည်းဖြစ်သူ ဦးမြင့်သည် ကွယ်လွန်သွားခဲ့ပြီးဖြစ်ပါ၍ လက်ထပ်ပွားပစ္စည်း များဖြစ်ကြသော (၁) မန္တလေး၊ မဟာအောင်မြေမြို့နယ်၊ သပြေညွှန်ရပ်ကွက်၊ အကွက်(၄၀၆)ရှိ မြေနှင့်အဆောက်အအုံ၊ (၂) အဆိုပါရပ်ကွက်အတွင်း၌ ရိုင်းမြေကွက်အလွတ်၊ (၃) ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ ရပ်ကွက်ကြီး(၈)၊ ဧဝတော်လမ်း၊ အိမ်အမှတ်(၁/၅) မြေနှင့် တစ်ထပ်တိုက်၊ (၄) 1J-8076 CANDIA အမျိုးအား အနက်ရောင်ကား(၁)စီးတို့ ကျွန်ုပ်တို့အား ပြောင်း သိရှိ ရပါသည်။ ဒေါ်ကြည်က သမီးဖြစ်သူ ဒေါ်ယမင်းသွယ်အား သမီးအဖြစ်မှ အမွေပြတ်ခွင့်လွှတ် ထားပါကြောင်းပြောပြ၍ သိရှိခဲ့ရပါသည်။

အထက်ပါ အမှတ်စဉ်(၁ မှ ၄)ရှိ လက်ထပ်ပွားပစ္စည်းအပေါ် တရားဝင်စိုးမိုးဖြစ်သူ ဒေါ်ကြည်၏ သဘောတူညီ၊ ခွင့်ပြုချက်မရရှိဘဲ ကျူးကျော်ဝင်ရောက်နေထိုင်ခြင်း၊ ဖျက်ဆီးခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း များစသည့် ကိစ္စရပ်များအား မပြုလုပ်ပါရန်နှင့် ပြုလုပ်မှုများရှိလာပါက ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်အကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးနိုးပြည့်မောင်(LL.B)(တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ)
စာလမ်း၊ ၄၄လမ်းထောင့်၊ အကွက်(၈၄၃)၊ ချမ်းမြသာစည်မြောက်အရပ်၊
မဟာအောင်မြေမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့၊ ၀၉-၂၀၀၃၄၂၀**

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပုသိမ်ကြီးမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းတောင်မြေ၊ ဥယျာဉ်ပရိယတ္တိသာသင်တိုက်ကြီးသို့ သာသနာတော်အကျဉ်းစာ ဖောင်ကြီး ဦးဟန်ခင်ရန်(ခ)ဦးအေးရွှေ ဝယ်ယူအမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ခဲ့သော မန္တလေး၊ အောင်မြေသာစံမြို့နယ်၊ သီရိမဟာအရေရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(၁၈၈)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၁၅)၊ ဧရိယာ(၀ ဒသမ ၀၅၅၁)ဧကရှိ ဘိုးဘိုပိုင်မြေကွက်နှင့် ထိုမြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား သားကြီး ဦးလှမျိုး(ခ)ဟန်ခင်ရန်နှင့် သားငယ်ဖြစ်သူ ဦးလှမြင့်(ခ)ပုဂံဆိုင်သစ်တို့ (၂)ဦးမှ ကြီးမှူးစီစဉ်ပြုလုပ် သော လှိုင်ပျံတွင် ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့အစည်းအား ဖောင်ကြီး ဒေါ်အေးရွှေ၏ ဝယ်ယူမှုနှင့် ညီငယ်များဖြစ်ကြသော မစီကာကျွန်း(ခ)သီတာရွှေ၊ မဟာလှရွှေ၊ မလိလအတီ(ခ)နီလာရွှေ၊ မသုန္ဒန္တရွှေတို့ မိသားစုဝင်အားလုံးမှ လှူဒါန်းရန် သဘောတူညီကြပါသောကြောင့် မှတ်ပုံတင်လွှာဒီဇာချုပ် ချုပ်ဆိုနိုင်ရန်အတွက် မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာ ရေးကော်မတီမြို့ပြမြေယာစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာနသို့ မြေယာပုံစံ-၁၅(မြေပုံ)နှင့် မြေယာပုံစံ-၁၀၆(မြေရာစင်)တို့၏ တာဝန်ခံ မိတ္တူများ ကူးယူရရှိနိုင်ရန် လျှောက်ထားတောင်းခံမည်ဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ယနေ့မှစ၍ (၁၅)ရက်အတွင်း အကျိုးအကြောင်းပြည့်စုံစွာစာဖြင့် ရေးသား၍ နိုင်လုံသောစာမှတ်စာတမ်း အထောက်အထား များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း လေးစားစွာဖြင့် အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။

အကယ်၍ ကန့်သတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အထက်ပါလှူဒါန်းခြင်း စာချုပ်အား မှတ်ပုံတင် ခြင်းကိစ္စပြီးမြောက်သည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် တစ်ပါးတည်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

**အလှူရှင်များ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးဝင်းအောင် ဒေါ်ခင်သန္တာအောင်(LL.B,LL.M)
B.Ag,H.G.P.D.B.L.P.G.D.L.(Online) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(၃၁-၅-၁၈)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(၁၉-၁၅၅၄/၂၇-၆-၂၀၁၉)
အမှတ်(၂၁၃)၊ ၃၁လမ်း၊ ၈၂လမ်းနှင့် ၈၃လမ်းကြား၊ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။
၀၉-၂၀၁၃၁၃၂**

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မဟာအောင်မြေရပ်၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်(ဆ)ရပ်ကွက်၊ အကွက် အမှတ်(၁၁-၂၂)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၁၅)၊ ဧရိယာ(၀ ဒသမ ၀၅၅၁)ဧက အကျယ်အဝန်းရှိ ဦးအောင်မြင့် အမည်ပေါက် ဂရုန်မြေကွက်ကို လက်ရှိလက်ရောက် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး ဖြစ်လည် ရောင်းချပိုင်ဆိုင် ခွင့်ရှိသည့်ဟု အဆိုပြုသူ ဦးနိုင်နိုင်ဦး (ဘ)ဦးဝင်းဦး (၉/ပက(နိုင်)၀၀၅၀၆) ကိုိုင်ဆောင်သူထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်ဆွေးနွေးကာ ဝယ်ယူရန်သဘောတူညီပြီးဖြစ်၍ ရောင်းကြေးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

အထက်ပါမြေကွက်အရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာ သည့်ရက်မှ (၇)ရက်အတွင်း နိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်မှုပြ စာရွက်စာတမ်း၊ စာချုပ်စာတမ်း အထောက် အထားမူရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ပြီးစီးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**ဝယ်ယူသူ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်ခင်တာဝင်(LL.B,D.B.L) ဒေါ်မြနုစင်လွင်(LL.B,LL.M,M.Res)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ
ဦးပွားနိုးကျော်လမ်းနှင့် ခဲပြလမ်းထောင့်၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။ ဖုန်း ၀၉-၄၀၂၅၀၉၅၃**

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ နယ်နိမိတ်အတွင်း အဆောက်အအုံနှင့်ကုန်ရုံဌာနမှ အဆောက်အအုံ ဆောက်မိန့် တင်ပြရာတွင် ကောက်ခံလျက်ရှိသော ကွင်းဆင်းစနှင့် စုပုံခွန်နှုန်းထားများ၊ ခွင့်ပြုမိန့်ရရှိပြီး အဆောက်အအုံများတွင် ပေပိုဆောက် လုပ်ခြင်း၊ သတ်မှတ်ခြေကျွန်ထက်ကျော်လွန်၍ စည်းမျဉ်းမညီဆောက်လုပ်ခြင်း၊ ခွင့်ပြုမိန့်မကျမီ ကြိုတင်ဆောက်လုပ်ခြင်းများအား ယခုကောက်ခံလျက်ရှိသည့် နှုန်းထားများအား အောက်ဖော်ပြပါနှုန်းထားများဖြင့် ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၊ ဇူလိုင်လ (၁)ရက်မှစတင်၍ မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ အဆောက်အအုံနှင့်ကုန်ရုံဌာနမှ အဆောက်အအုံဆိုင်ရာနည်းဥပဒေနှင့်အညီ ပြင်ဆင်သတ်မှတ် ကောက်ခံသွားမည်ဖြစ်ပြီး အဆောက်အအုံနှင့်ကုန်ရုံဌာနမှ ကောက်ခံလျက်ရှိသော ကွင်းဆင်းခ၊ စုပုံခွန်နှင့် ဒဏ်ကြေးနှုန်းထားများကို လွှမ်းမိုးပယ်ဖျက်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

စဉ်	အကြောင်းအရာ	အတိုင်းအတာ/ ကာလ	ကောက်ခံ လျက်ရှိသည့် နှုန်းထား	ပြင်ဆင် ကောက်ခံမည့် နှုန်းထား
(က)	အဆောက်အအုံဆောက်မိန့်ဆိုင်ရာ ကွင်းဆင်းနှင့်စုပုံခွန်နှုန်းထားများ			
(၁)	(RC/SS)အဆောက်အအုံ အထပ်မံမိမိဆောက်/အုံ			
	- မြေအောက်ထပ်(Basement)	၁ စ/ပေ	၁၅/-	၃၆/-
	- မြေညီထပ်	၁ စ/ပေ	၁၅/-	၃၆/-
	- ပထမထပ်	၁ စ/ပေ	၁၅/-	၃၆/-
	- ဒုတိယထပ်	၁ စ/ပေ	၂၅/-	၄၆/-
	- တတိယထပ်	၁ စ/ပေ	၃၆/-	၅၆/-
	(RC/SS)အဆောက်အအုံအထပ်မြင့် ဆောက်/အုံ			
	- မြေအောက်ထပ်(Basement)	၁ စ/ပေ	၁၅/-	၃၆/-
	- မြေညီထပ်	၁ စ/ပေ	၁၅/-	၃၆/-
	- ပထမထပ်	၁ စ/ပေ	၁၅/-	၃၆/-
	- ဒုတိယထပ်	၁ စ/ပေ	၂၅/-	၄၆/-
	- တတိယထပ်နှင့်အထက်	၁ စ/ပေ	၃၆/-	၅၆/-
	နံကပ်အဆောက်အအုံ			
	- မြေညီထပ်	၁ စ/ပေ	၁၅/-	၂၅/-
	- ပထမထပ်	၁ စ/ပေ	၁၅/-	၃၆/-
	- ဒုတိယထပ်	၁ စ/ပေ	၁၅/-	၃၆/-
	ပျဉ်ထောင်(လွှဲမိုး/ပျဉ်ကာ)			
	- မြေညီထပ်	၁ စ/ပေ	၁၆/-	
	- ပထမထပ်	၁ စ/ပေ	၁၆/-	
	စီးပွားရေးအဆောက်အအုံစက်ရုံ အလုပ်ရုံ၊ သိုလှောင်ရုံများ			
	- မြေညီထပ် မှ ပထမထပ်ထိ	၁ စ/ပေ	၃၆/-	၅၆/-
	- ဒုတိယထပ်နှင့်အထက်ကို ၁ထပ်တိုးတိုင်း ၁ စ/ပေ လျှင်၅၅/နှုန်းတိုးမြှင့်ကောက်ရန်			ဒုတိယထပ်နှင့်အထက် ကို ၁ထပ်တိုးတိုင်း ၁ စ/ပေလျှင် ၁၆/နှုန်း တိုးမြှင့်ကောက်ရန်
	- (ဖူးဆယ်ကွင်း(စီးပွားရေးအဆောက်အအုံတွင်အကျုံးဝင်ပါသည်။)			
(၂)	ခြံစည်းရိုးကာရံခြင်း			
	- RC/ သံပန်း	အလျား ၁ပေ	၅၆/-	၈၆/-
	- အုတ်/သံပန်း		၅၆/-	၈၆/-
	- အုတ်		၅၆/-	၈၆/-
(၃)	အဆောက်အအုံဖျက်ခွင့်			
	- RC အဆောက်အအုံ	၁ စ/ပေ	၁၆/-	၂၆/-
	- နံကပ်အဆောက်အအုံ	၁ စ/ပေ	၆/-	၂၆/-
	- ကျန် အဆောက်အအုံ	၁ စ/ပေ	၅/-	၂၆/-
(၄)	ပေပိုဆောက်ခံဒဏ်ကြေးဆိုင်ရာ ကောက်ခံသည့်နှုန်းထားများ			
(၁)	သတ်မှတ်ခြေကျွန်အတွင်းပိုမို ဆောက်လုပ်ခဲ့လျှင်			
	- RC အဆောက်အအုံ	၁ စ/ပေ	၁၅၀၆/-	၁၅၀၆/-
	- နံကပ် အဆောက်အအုံ	၁ စ/ပေ	၁၀၀၆/-	၁၀၀၆/-
	- ကျန်အဆောက်အအုံ	၁ စ/ပေ	၈၀၆/-	၈၀၆/-
	- စီးပွားရေး/ကုန်ထုတ်	၁ စ/ပေ	၁၅၀၆/-	၁၅၀၆/-
(၂)	စည်းမျဉ်းမညီဒဏ်ကြေး (သတ်မှတ် By Law ထက်ပိုမို ဆောက်လုပ်ခဲ့လျှင်)			
	- RC အဆောက်အအုံ	၁ စ/ပေ	၁၅၀၆/-	၂၅၀၆/-
	- နံကပ် အဆောက်အအုံ	၁ စ/ပေ	၁၀၀၆/-	၁၀၀၆/-
	- ကျန်အဆောက်အအုံ	၁ စ/ပေ	၈၀၆/-	၁၀၀၆/-
	- စီးပွားရေး/ကုန်ထုတ်	၁ စ/ပေ	၁၅၀၆/-	၃၀၀၆/-
(ဂ)	အဆောက်အအုံကြိုတင်ဆောက် ဒဏ်ကြေးနှုန်းထားများ(ပြီးစီးမှုအနေ အထားအရ)			
	- RC အဆောက်အအုံ	၁ စ/ပေ	၂၅၀၆/-	၂၅၀၆/-
	- နံကပ် အဆောက်အအုံ	၁ စ/ပေ	၁၅၀၆/-	၁၅၀၆/-
	- ကျန်အဆောက်အအုံ	၁ စ/ပေ	၁၀၀၆/-	၁၀၀၆/-
	- စီးပွားရေး/ကုန်ထုတ်	၁ စ/ပေ	၂၅၀၆/-	၂၅၀၆/-
(ဃ)	ခြံစည်းရိုးကြိုတင်ဆောက်ခံဒဏ်ကြေး နှုန်းထားများ			
	- ခြံစည်းရိုး အမျိုးအစား အားလုံး	အလျား ၁ ပေ	၅၀၆/-	၅၀၆/-
(င)	စုပုံခွန်ကောက်ခံနှုန်းထား			
	- RC အဆောက်အအုံ	၁ စ/ပေ	၂၆/-	၂၆/-
	- နံကပ် အဆောက်အအုံ	၁ စ/ပေ	၁၆/-	၁၆/-

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

မန္တလေးမြို့၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ (ဆ)ရပ်ကွက်၊ အထွက်အမှတ်(၁၁-၂၄)၊ ဦးပိုင်နံပါတ်(၃၆)ဟု ခေါ်တွင်သော မြေဧရိယာ(၀ ဒသမ ၀၅၅၁)ဧက၊ (၄၀x၆၀)ပေ အကျယ်အဝန်းရှိ ဦးတင်လှ အမည်ဖြင့် မြေဧရာရကျထားပေးခြင်းခံခဲ့ရသည့် မြေကွက်၏ အနောက်ဘက်ခြမ်း(၂၀x၆၀)ပေ အကျယ်အဝန်းရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်၏ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်၊ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို လက်ရှိလက်ရောက်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆိုဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးစောအောင်(၉/မရတ(နိုင်)၁၀၂၅၀၅၂၄) ၎င်း၏ကိုယ်စား ဦးဝင်းအောင်လတ်(ဘ)ဦးညွန့်ဝင်း(၁၃/တကမ(နိုင်)၁၉၂၅၄၄)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် သဘောတူညီသဖြင့် ရောင်းကြေးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

အထက်ပါ မြေကွက်အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လို့သူများရှိပါက နိုင်လုံသည့်စာချုပ်စာတမ်းများဖြင့် ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးစီးသည့်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဝယ်ယူသူ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ-

ဒေါ်သူစာဝင်း (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ

၅၄လမ်း၊ ၁၂၆လမ်းနှင့် ၁၂၇လမ်းကြား၊ (စ)ရပ်ကွက်၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။
ဖုန်း ၀၉-၂၅၉၀၄၄၄၀၀

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

မန္တလေးမြို့၊ အောင်မြေသာစံမြို့နယ်၊ သောင်ကွဲရပ်ကွက်၊ အထွက်အမှတ်(၁၁)၊ ဦးပိုင်နံပါတ်(၃-က)ဟု ခေါ်တွင်သော မြေဧရိယာ(၀ ဒသမ ၁၁၀၀)ဧက အကျယ်အဝန်းရှိ ဦးတင်လှ အမည်ဖြင့် မြေဧရာရကျထားပေးခြင်းခံခဲ့ရသည့် မြေကွက်၏ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်၊ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို လက်ရှိအမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ထားပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆိုဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးစောအောင်(၉/မရတ(နိုင်)၁၀၂၅၀၅၀၅)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် သဘောတူညီသဖြင့် ရောင်းကြေးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

အထက်ပါမြေကွက် အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လို့သူများရှိပါက နိုင်လုံသည့်စာချုပ်စာတမ်းများဖြင့် ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးစီးသည့်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဝယ်ယူသူ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ-

ဦးတင်အောင်မိုး(LL.B,LL.M) ဒေါ်အိအိစွန်း(LL.B,LL.M)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ

ဒေါ်အေးစုထွန်း (LL.M) ဦးဝေဖြိုးသူ (LL.B) ဦးဖြိုးသာစံ (LL.B) ဒေါ်ကောင်းစုဝမ်း (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ
အမှတ်(D-၁၅၇)၊ ၆၇လမ်း၊ ၁၀၄လမ်းနှင့် ၁၀၅လမ်းကြား၊ ဗြူသစ်(၁)ရပ်ကွက်၊ ရှမ်းမြို့သာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။
ဖုန်း ၀၉-၂၀၂၅၂၅၆၊ ၀၉-၉၇၇၄၄၄၀၅၄၊ ၀၉-၄၀၂၆၀၆၄၀

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြင်ဦးလွင်ခရိုင်၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်၊ ရပ်ကွက်ကြီး(၆)၊ ကွင်းအမှတ်(RA-၁၁၁)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၁၂၆-က)၊ ဧရိယာ(၀ ဒသမ ၀၄၁)ဧက အကျယ်အဝန်းရှိ ဒေါ်အေးအေးအမည်ပေါက် ဂရုန်မြေကွက်၏အတွင်းမှ အရှေ့ဘက်ခြမ်း အရှေ့အနောက်(၆၄)ပေ၊ (တောင်ဘက်ခြမ်း) အရှေ့အနောက်(၅၅)ပေ၊ (မြောက်ဘက်ခြမ်း)တောင်မြောက်(၄၀)ပေ အကျယ်အဝန်းရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ဝင်းမြဲအကာအနံနှင့်တကွ နေထိုင်ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို လက်ရှိလက်ရောက်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟု အဆိုပြုရောင်းချသူဖြစ်သော ဒေါ်သက်သက်အောင်(ဘ)ဦးစိုးညွန့်အောင်(၁၂/ရကမ(နိုင်)၁၀၂၅၀၅၀၅)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်လက် ရောက်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် သဘောတူညီသဖြင့် ရောင်းကြေးငွေများပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

အထက်ပါ အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ဤကြေညာရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း နိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်းအထောက်အထားများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့သို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက ဤအရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဝယ်ယူသူ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ

ဦးအောင်ကိုကိုဦး (ဥပဒေဘွဲ့) ဦးမြီးမျိုးအောင် (ဥပဒေဘွဲ့)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ

မော်ကွန်း ဥပဒေအကျိုးတော်

အမှတ်(A-5)၊ ၃၁လမ်း၊ လမ်း၇၀နှင့် ၇၀လမ်းကြား၊ ရန်မျိုးလုံရပ်၊ ရှမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။ ဖုန်း ၀၉-၉၄၀၇၀၀၀၀၀၊ ၀၉-၉၄၀၇၀၀၀၀၀၊ ၀၉-၉၄၀၈၀၀၀၀၀

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

မန္တလေးမြို့၊ ရှမ်းမြို့သာစံမြို့နယ်၊ ကံသာယာရပ်ကွက်၊ အထွက်အမှတ်(၉-၂)တွင် တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်း တည်ရှိသည့် ဦးပိုင်နံပါတ်(၁၅၄)ဟု ခေါ်တွင်သော မြေဧရိယာ(၀ ဒသမ ၀၃၁)ဧက အကျယ်အဝန်းရှိ ဦးစံသိန်း အမည်ဖြင့် မြေဧရာရကျထားပေးခြင်းခံခဲ့ရသည့် မြေကွက်၊ ဦးပိုင်နံပါတ်(၁၅၁-ခ)ဟု ခေါ်တွင်သော မြေဧရိယာ(၀ ဒသမ ၀၁၇)ဧက အကျယ်အဝန်းရှိ ဒေါ်အိအိစွန်း အမည်ဖြင့် မြေဧရာရကျထားပေးခြင်းခံခဲ့ရသည့် မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်များ၏ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်၊ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို လက်ရှိလက်ရောက်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆိုဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးစောဝင်း(ဘ)ဦးပေါ်မောင်(၉/မရတ(နိုင်)၁၀၂၅၀၅၀၅)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် သဘောတူညီသဖြင့် ရောင်းကြေးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

အထက်ပါမြေကွက်များ အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လို့သူများရှိပါက နိုင်လုံသည့်စာချုပ်စာတမ်းများဖြင့် ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးစီးသည့်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဝယ်ယူသူ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ-

ဦးတင်အောင်မိုး(LL.B,LL.M) ဒေါ်အိအိစွန်း(LL.B,LL.M)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ

ဒေါ်ယုသစင်အောင် (LL.M) ဒေါ်အေးနန္ဒာထွန်း (LL.B) ဒေါ်မာလာစိုး (LL.B) ဒေါ်ဖူးသန့်စွန်း (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ
အမှတ်(D-၁၅၇)၊ ၆၇လမ်း၊ ၁၀၄လမ်းနှင့် ၁၀၅လမ်းကြား၊ ဗြူသစ်(၁)ရပ်ကွက်၊ ရှမ်းမြို့သာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။
ဖုန်း ၀၉-၂၀၂၅၂၅၆၊ ၀၉-၉၇၇၄၄၄၀၅၄၊ ၀၉-၄၀၂၅၅၅၀၂၊ ၀၉-၄၄၄၀၀၀၅၅၆

အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ အောင်မြေသာစံခရိုင်၊ အောင်မြေသာစံမြို့နယ်၊ သောင်ကွဲရပ်ကွက်၊ အထွက်အမှတ်(၄၁၇-မ/၂၁)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၂၉)၊ ဧရိယာ(၀ ဒသမ ၁၄၂၄)ဧက၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၃၃)၊ ဧရိယာ(၀ ဒသမ ၀၆၂၀)ဧက၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၃၄)၊ ဧရိယာ(၀ ဒသမ ၀၆၄၅)ဧက၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၄၁)၊ ဧရိယာ(၀ ဒသမ ၀၃၀၂)ဧက(အနောက်တောင်တောင့် မျက်နှာစာ အရှေ့အနောက်(၁၀)ပေ၊ တောင်မြောက်(၆၀)ပေပေါ်)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၄၃)၊ ဧရိယာ(၀ ဒသမ ၁၇၂၀)ဧက အကျယ်အဝန်းရှိ ဒေါ်နီလာဝင်း၊ ဦးဇော်လင်းထွန်း အမည်ပေါက် ဂရုန်မြေကွက်များနှင့် ဦးပိုင်အမှတ်(၄၂)၊ ဧရိယာ(၀ ဒသမ ၀၆၀၆)ဧက၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၄၄)၊ ဧရိယာ(၀ ဒသမ ၁၄၄၀)ဧက အကျယ်အဝန်းရှိ အစိုးရအမည်ပေါက်မြေကွက်များနှင့် ယင်းမြေကွက်များပေါ်ရှိ ပေါက်ရောက်သည့် နေထိုင်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို မိမိတို့ တရားဝင်လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ပါကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုကာ အဆိုပြုရောင်းချသူ (၁)ဒေါ်နီလာဝင်း(ဘ)ဦးဝင်းမြင့်(၉/မရတ(နိုင်)၀၉၂၀၂၃)၊ (၂) ဦးဇော်လင်းထွန်း(ဘ)ဦးဝင်းမြင့်(၉/မရတ(နိုင်)၀၉၄၆၄၇)တို့က လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့အသိပေးထားသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့အသိပေးသည့်ကလည်း ဝယ်ယူရန်သဘောတူညီပြီး ရောင်းကြေးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသအဖြစ် စရန်ငွေများ ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။

အထက်ပါ အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ရပိုင်ခွင့်ရှိသူမည်သူမဆို ကန့်ကွက်လို့ပါက ဤကြေညာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း နိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်းအထောက်အထား(မှရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက ဤအရောင်းအဝယ်ကိုစွဲကို ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေး ကြေညာလိုက်ပါသည်။

ဝယ်ယူသူ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ-

ဒေါ်ခင်လပြည့် (ဥပဒေဘွဲ့)

ဦးအောင်မျိုးထွန်း(ဥပဒေဘွဲ့) ဦးထက်ပိုင်ဦး(ဥပဒေဘွဲ့)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ

ဦးမြင့်သိန်းထွန်း ဒေါ်ထက်ထက်လှိုင် ဒေါ်သိမ့်သိမ် ဒေါ်ဝင်းမာ ဦးကျော်ရဲအောင်
(ဥပဒေဘွဲ့) အထက်တန်းရှေ့နေများ
ရုံးခန်း-လမ်း၃၀နှင့် ၃၀လမ်းကြား၊ ၇၀လမ်းနှင့် ၇၂လမ်းကြား၊ ရန်မျိုးလုံရပ်ကွက်၊ ရှမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။
ဖုန်း ၀၉-၂၀၂၅၂၅၆၊ ၀၉-၇၂၅၅၅၅၂၅၆၊ ၀၉-၉၄၀၇၉၀၀၉၀၉၊ ၀၉-၇၉၇၃၅၀၀၇၁၊ ၀၉-၄၀၂၆၀၆၄၄

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ ရပ်ကွက်ကြီး(၅)၊ RA-၂၇ကွက်ပြင်(၅)၊ ဦးပိုင်အမှတ်/မြေကွက်အမှတ်(၂-ဆ/100-G)၊ ဧရိယာ(၀ ဒသမ ၇၄)ဧက အကျယ်အဝန်းရှိ ဒေါ်ခင်ခင်စု၊ ဒေါ်စမ်းစမ်းဝင်း၊ ဒေါ်ယုညိုညိုစု အမည်ပေါက် ဂရုန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ဂရုန်အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ထားပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်အပြည့်အစုံရှိသည်ဟု အဆိုပြုသူ ဒေါ်ခင်ခင်စု(ဘ)ဦးဘသူယု(၉/မရတ(နိုင်)၁၀၂၅၀၅၀၅)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ရောင်းကြေးငွေများကို အပြေအကြေးပေးချေ၍ ဝယ်ယူကာ လက်ရှိလက်ရောက်ပိုင်ဆိုင်လျက်ရှိသော မြေကွက်ဖြစ်ပါသည်။

အဆိုပါ မြေနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လို့သူများရှိပါက နိုင်လုံသောပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်း၊ စာချုပ်စာတမ်းမှရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သို့ ဤကြေညာသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဝယ်ယူသူ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ-

ဒေါ်ထွေးထွေးနိုင် (LL.B) ဒေါ်မြင့်မြင့်သူ (LL.B)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ

HOJ-Law Firm

၃၇(အေ)လမ်း၊ ၅၈လမ်းနှင့် ၅၉လမ်းကြား၊ ရွှေနံတောင်ရပ်ကွက်၊ မဟာအောင်မြေမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။
ဖုန်း ၀၉-၇၈၃၂၆၀၆၅၂၊ ၀၉-၉၆၉၄၆၀၆၅၂၂

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

မန္တလေးမြို့၊ မဟာအောင်မြေမြို့နယ်၊ ရှမ်းမြို့သာစံမြောက်ရပ်ကွက်၊ အထွက်အမှတ်(၈၃၆)၊ ဦးပိုင်နံပါတ်(၁)ဟု ခေါ်တွင်သော မြေဧရိယာ(၀ ဒသမ ၀၃၁၀)ဧက အကျယ်အဝန်းရှိ ဦးကံဆယ်နှင့် ဒေါ်သိန်းတင်တို့ ပူးတွဲအမည်ပေါက် ဘိုးဘုရားပိုင်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်၏ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်၊ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို ပူးတွဲအမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူများကြား၌ ဦးကံဆယ်နှင့် ဒေါ်သိန်းတင်တို့ အသီးသီးကွယ်လွန်သွားခဲ့သဖြင့် လက်ရှိအမွေဆက်ခံပူးတွဲပိုင်ဆိုင်ထားပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆိုဝန်ခံကတိပြုသူများ ဖြစ်ကြသည့် ဦးသန်းဆွေ(၉/မရတ(နိုင်)၀၃၁၅၇၂)၊ ဒေါ်ခင်မြမြကြည်(၉/မရတ(နိုင်)၀၃၂၁၇၃)၊ ဦးအောင်(၁၂/လကမ(နိုင်)၀၀၄၇၄၄)၊ ဦးအောင်မင်း(၉/မရတ(နိုင်)၀၃၁၅၇၅)၊ ဦးဝင်းမင်း(၉/မရတ(နိုင်)၀၃၁၅၇၄)၊ ဦးမင်းသိင်္ဃ(၉/မရတ(နိုင်)၁၂၅၈၀၀)နှင့် ဒေါ်ခင်တာမင်း(၉/မရတ(နိုင်)၁၂၅၈၀၅)တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် သဘောတူညီသဖြင့် ရောင်းကြေးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

အထက်ပါမြေကွက် အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လို့သူများရှိပါက နိုင်လုံသည့်စာချုပ်စာတမ်းများဖြင့် ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးစီးသည့်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဝယ်ယူသူ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ-

ဦးတင်အောင်မိုး(LL.B,LL.M) ဒေါ်အိအိစွန်း(LL.B,LL.M)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ

ဒေါ်အေးစုထွန်း (LL.M) ဦးဝေဖြိုးသူ (LL.B) ဦးဖြိုးသာစံ (LL.B) ဒေါ်ကောင်းစုဝမ်း (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ
အမှတ်(D-၁၅၇)၊ ၆၇လမ်း၊ ၁၀၄လမ်းနှင့် ၁၀၅လမ်းကြား၊ ဗြူသစ်(၁)ရပ်ကွက်၊ ရှမ်းမြို့သာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။
ဖုန်း ၀၉-၂၀၂၅၂၅၆၊ ၀၉-၉၇၇၄၄၄၀၅၄၊ ၀၉-၄၀၂၆၀၆၄၀

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

မန္တလေး၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ တမ္ပတီရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(၄၇၀-က)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၃၉-၅၂) ခေါ်တွင်သော မြေကွက်အတွင်းမှ အရှေ့အနောက် ပေ(၆၀)တောင်မြောက် ပေ(၂၀) စရိယာအကျယ်အဝန်းရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ (၂)ထပ် အဆောက်အအုံ တစ်လုံး၊ အစိတ်စိတ်စီတား၊ သွယ်တန်းလျှပ်စစ်ကြိုး၊ ဝင်းခြံအကာအရံတို့နှင့် တကွ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အလုံးတို့ကို လက်ရှိလက်ရောက်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆိုဝန်ခံကတိပြုသူများဖြစ်ကြသော ၁။ဒေါ်ခင်နန်းမူ (ဘ)ဦးရွှေ(၁၂/လသာန(နိုင်)၀၁၁၆၉၇)၊ ၂။(ရွှေမ)ဒေါ်အေးအေးမာ(ဘ)ဦးစိန်ညွန့်(၉/မရတ(နိုင်)၁၂၃၇၃၇)၊ ၃။(သား)ဦးဆွေသက်စင် (ဘ)ဦးသန်းဆွေ(၁၄/ပသာန(နိုင်)၁၅၀၀၁၀)တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်း ဝယ်ယူရန် သဘောတူညီသဖြင့် ရောင်းကြေးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

အထက်ပါ မြေကွက်အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက နိုင်ငံလုံးသည့် စာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများဖြင့် ဤကြေညာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးစီးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဝယ်ယူသူ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ-

ဦးစိန်ညွန့်(၉/မရတ(နိုင်)၁၂၃၇၃၇) အထက်တန်းရှေ့နေ

သုခမင်္ဂလာ(၂)ရပ်ကွက်၊ စစ်သည်မြို့၊ ပုသိမ်ကြို့မြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။

ဖုန်း ၀၉-၂၂၁၂၀၅၂၊ ၀၉-၉၆၀၆၅၂၄၅

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

မန္တလေး၊ အမရပူရမြို့နယ်၊ နတ်ရေကန်အုပ်စု၊ အကွက်အမှတ်(၀၀-၂)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၅၂-က)၊ စရိယာ(၀ ၃၁၁ ၀၀၆၄)စက အကျယ်အဝန်းရှိ ဒေါ်နီ အမည်ပေါက် ဂရုမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အလုံးတို့ကို အရပ်ကတိစာချုပ်အဆင့်ဆင့်ဖြင့် တရားဝင်လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဟု အဆိုပြုသူ ဦးစိန်ညွန့်(၉/မရတ(နိုင်)၁၅၀၀၁၀)ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် သဘောတူညီသဖြင့် ရောင်းကြေးငွေအချို့ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်တင်ပြ၍ ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ပြီးစီးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ချက်အရ-

ဦးအောင်မင်းဦး (LL.B) ဦးကျော်စိုးလှိုင် (LL.B)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ

၆၄-လမ်း၊ ၃၁လမ်းနှင့်၃၂လမ်းကြား၊ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။

ဖုန်း ၀၉-၄၃၀၀၄၀၃၂၊ ၀၉-၄၀၂၅၈၄၄၁

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

မန္တလေး၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ (ဆ)ရတနာပုံရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(၁၃-၂၇)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၃၁)၊ စရိယာ(၀ ၃၁၁ ၀၅၇၁)စက အကျယ်အဝန်းရှိ မြေကွက်များသည် ၃ဦးလုံးအားဖြင့် အစည်းအဝေးပေါက် ဂရုမြေကွက်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါဂရုမြေကွက်နှင့် မြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အလုံးတို့ကို လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဦးသန်းဝင်းစိုး(၈/မရ(နိုင်)၀၉၀၄၈၉)ထံမှ ကျွန်ုပ်တော် ဦးတင်ထူးက ဝယ်ယူရန်သဘောတူညီပြီးစေရန်ငွေတစ်စိတ်ကို ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။

အဆိုပါ မြေကွက်အရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်ရက်မှ (၇)ရက်အတွင်း နိုင်ငံလုံးသော အထောက်အထား စာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တော်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက အဆိုပါအရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးတင်ထူး(ဘ)ဦးကျော်စိုး (၉/တကစ(နိုင်)၀၁၅၁၈၉)

အကွက်(၁၃-၄၇/၉) (ဆ)ရပ်ကွက်၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။

ဖုန်း ၀၉-၄၄၄၀၃၀၀၃၉၊ ၀၉-၂၁၀၉၀၃၆

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

မန္တလေး၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ (ခ)ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(တတ-၄၀)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၂၉) မြေကွက်အတွင်းမှ မြောက်ဘက်အစွန်းဆုံးနှင့်ကပ်လျက် တောင်ဘက်ခြမ်း တောင်-မြောက် (၁၅)ပေ၊ အရှေ့-အနောက် ပေ(၄၀) အကျယ်အဝန်းရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အာရုံစီ(၁)ထပ် အဆောက်အအုံ၊ ရေခဲအိုး အပါအဝင် ပေါက်ရောက်သစ်ပင်၊ ဝင်းခြံအကာအရံတို့နှင့်တကွ နေထိုင်ပိုင်ဆိုင်အသုံးချအကျိုးခံစားခွင့်၊ အခွင့်အရေးအရပ်အလုံးတို့ကို တရားဝင်လက်ရှိလွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဟု အဆိုပြုသူ ဒေါ်မေဝင်း(ဘ)ဦးဟန်စိန်(၉/မရ(နိုင်)၀၆၀၇၀၀)ကိုင်ဆောင်သူထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းကြေးငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ နိုင်ငံလုံးသော စာချုပ်စာတမ်းအထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်ရန်မရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဝယ်ယူသူ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ-

ဒေါ်အေးအေးမာ(LL.B),(D.B.L),(D.L.L)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ

ဦးပွားစိုးကျော် အရှေ့ဘက်ဆင်း၊ အကွက်(၈၅၄)၊ ချမ်းမြသာစံတာလမ်း၊

ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။ ဖုန်း ၀၉-၇၉၇၁၄၅၅၆

အများသိစေရန် အသိပေး ကြေညာခြင်း

မန္တလေး၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ သံလျက်စော်တောင်ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(၄၀၆)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၁၀၁-ဃ+၁၀၁-၄)၊ စရိယာ (၀ ၃၁၁ ၀၃၃၄ + ၀ ၃၁၁ ၀၃၃၄)စက အကျယ်အဝန်းရှိ မြေကွက်များအတွင်းမှ မြောက်ဘက်ခြမ်း (ပေ ၂၀x၁၅၀) အကျယ်အဝန်းရှိ မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ပေါက်ရောက်သစ်ပင်၊ ဝင်းခြံအကာအရံတို့နှင့်တကွ နေထိုင်ပိုင်ဆိုင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အလုံးတို့ကို ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဟု အဆိုပြုသူ ဦးမင်းသုတ(ခ)သီရိနိုင်(ဘ)ဦးထွန်း(ခ)ထွန်းထွန်းဦး(၉/မရ(နိုင်)၀၅၅၂၀၉)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင် လက်ရောက်လွှဲပြောင်း ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းကြေးငွေအချို့ ပေးချေပြီး ဖြစ်ပါသည်။

အဆိုပါ မြေကွက်၏ ပိုင်ဆိုင်မှုနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း နိုင်ငံလုံးသော အထောက်အထားစာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးမြောက်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ချက်အရ-

ဦးလှဘုန်း (LL.B)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ

ဦးရဲဝင်း (LL.B) ဦးမြည့်ကိုကို (LL.B) ဒေါ်မြင့်မြင့်အေး (LL.M) ဒေါ်ဇော်စု (LL.B) ဒေါ်မခွဲမြင့် (LL.B)

အထက်တန်းရှေ့နေ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ

အမှတ်(အေ-၁)၊ ၆၇လမ်း၊ ၃၁-အလမ်းနှင့်၃၂လမ်းကြား၊ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။ ဖုန်း ၀၉-၂၀၃၇၆၇၂၊ ၀၉-၇၆၂၀၃၇၆၇၂၊ ၀၉-၇၉၂၀၃၇၆၇၂၊ ၀၉-၄၀၂၀၃၇၆၇၂

မန္တလေး၊ ဟောအောင်မြေမြို့နယ်၊ မဟာမြိုင်(၁)ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(အပိုင်-၂)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၆၁-က+၆၁-ဈ)၊ စရိယာ(၀ ၃၁၁ ၁၀၄၆ + ၀ ၃၁၁ ၀၅၉၇)စက အကျယ်အဝန်းရှိသော ဒေါ်ကျော့နှင့် အမည်ပေါက်

ဂရုမြေကွက်များနှင့်ပတ်သက်၍ အများသိစေရန် သတိပေးကြေညာခြင်း

အထက်ဖော်ပြပါ မြေကွက်များနှင့် ယင်းမြေကွက်များပေါ်ရှိ အာရုံစီ(၂)ထပ်အဆောက်အအုံ၊ ရေစိတာ၊ လျှပ်စစ်စီတာ (၂)လုံး (ဆက်လက်သုံးစွဲခွင့်အပါအဝင်)သွယ်တန်းတပ်ဆင်ထားသော ပစ္စည်းအရပ်အလုံးတို့ကို ဝင်းခြံအကာအရံတို့နှင့်တကွ နေထိုင်ပိုင်ဆိုင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အလုံးတို့ကို အမည်ပေါက်နှင့် အမွေဆိုင်သူများဖြစ်ကြသော (၁)ဦးကျော်စိုး(ဘ)ဦးအိုက်တိုး(၉/မရ(နိုင်)၀၇၈၉၇၄)(၂)ဒေါ်ကျော့စု(ဘ)ဦးကျော်စု(၉/မရ(နိုင်)၀၇၄၆၉၁)၊ (၃)ဦးစိန်(ခ)ကျော်စိန်(ဘ)ဦးကျော်စိန်(၉/မရ(နိုင်)၀၄၆၉၇၄)၊ (၄)ဦးအိုက်စိန်(ခ)စိုင်းအောင်(ဘ)ဦးကျော်စိုး(၉/မရ(နိုင်)၀၄၆၉၇၄)၊ (၅)ဦးသန်းစိန်(ဘ)ဦးကျော်စိုး(၉/မရ(နိုင်)၀၄၆၉၇၄)၊ (၆)ဦးစောလင်းထွန်း(ဘ)ဦးကျော်စိုး(၉/မရ(နိုင်)၀၄၆၉၇၄)၊ (၇)ဦးသန်းထွန်းဝင်း(ဘ)ဦးကျော်စိုး(၉/မရ(နိုင်)၀၄၆၉၇၄)တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အဆုံးအပိုင် လက်ရောက်ဝယ်ယူရန် သဘောတူညီပါသဖြင့် ရောင်းကြေးငွေများ ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။

အထက်ပါ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း နိုင်ငံလုံးသော စာချုပ်စာတမ်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် သတိပေးကြေညာလိုက်ပါသည်။

ဝယ်ယူသူ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ-

ဒေါ်ခင်နီနီစိန် (LL.B)

(တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ-၇၉၃၃)

Office - အမှတ်(၁၈၉)၊ လမ်း၈၊ ၁၉လမ်းနှင့် လမ်း၂၀ကြား၊ မန္တလေးမြို့။

ဖုန်း 02-4068839, 09-2006029, 09-792006029, 09-692006029

ladylawyer.khinminisoe @ gmail.com

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

မန္တလေး၊ မဟာအောင်မြေမြို့နယ်၊ ရဲမှန်တောင်ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(၅)တွင်တည်ရှိသော ဦးပိုင်အမှတ်(၂၂-က)၊ ပေ(၃၀x၄၀)အကျယ်အဝန်းရှိ မြေကွက်၏နေထိုင်ပိုင်ဆိုင်ခွင့်၊ မြေပေါ်ရှိ တစ်ထပ်အိမ် အဆောက်အအုံ(ရေခဲအိုးအုံ)၊ မြေပေါ်ရှိ ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အလုံးတို့ကို အဆိုပြုကမ်းလှမ်းရောင်းချသူ ဒေါ်မေဝင်း(ဘ)ဦးမင်းသုတ(ခ)သီရိနိုင်(ဘ)ဦးထွန်း(ခ)ထွန်းထွန်းဦး(၉/မရ(နိုင်)၀၅၅၂၀၉)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူက ဝယ်ယူရန် သဘောတူညီ၍ ရောင်းကြေးငွေများ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

အထက်ပါအရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း အထောက်အထားပြုသည့် စာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဝယ်ယူသူ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ

ဦးလှစိုး(ဥပဒေဘွဲ့) ဒေါ်မေဝေအောင်(ဥပဒေဘွဲ့)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ

အမှတ်(ဒ-၁၁/၄၁+၄၄)၊ ၆၃လမ်း၊ ၃၉လမ်းနှင့်လမ်း၄၀ကြား၊ မဟာမြိုင်(၂)ရပ်ကွက်၊

မဟာအောင်မြေမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။

ဖုန်း 09-2070007, 09-792070007, 09-43250000

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

မန္တလေး၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ ထွန်းတုံးရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(၄၈-၁)တွင်တည်ရှိသော ဦးပိုင်အမှတ်(၁၀၈)၊ စရိယာစက (၀ ၃၁၁ ၀၅၅၁) အကျယ်အဝန်းရှိ ဂရုမြေကွက်၏ နေထိုင်ပိုင်ဆိုင်ခွင့်၊ မြေပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံ(မီးစီတာ)၊ မြေပေါ်ရှိ ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အလုံးတို့ကို အဆိုပြုကမ်းလှမ်းရောင်းချသူ ဦးမေဝင်းအောင်(၉/မရ(နိုင်)၁၁၀၃၀၄)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူက ဝယ်ယူရန် သဘောတူညီ၍ ရောင်းကြေးငွေများ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

အထက်ပါအရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း အထောက်အထားပြုသည့် စာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဝယ်ယူသူ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ

ဦးလှစိုး(ဥပဒေဘွဲ့) ဒေါ်မေဝေအောင်(ဥပဒေဘွဲ့)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ

အမှတ်(ဒ-၁၁/၄၁+၄၄)၊ ၆၃လမ်း၊ ၃၉လမ်းနှင့်လမ်း၄၀ကြား၊ မဟာမြိုင်(၂)ရပ်ကွက်၊

မဟာအောင်မြေမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့။

ဖုန်း 09-2070007, 09-792070007, 09-43250000

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမျိုးအောင် ၂၀၂၄ ခုနှစ် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီးချုပ်လေး ခရိုင်ပေါင်းစုံ အသက် ၂၅ နှစ်အောက် (အမျိုးသား)ပူဆယ်ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ပွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်

မန္တလေး ဇွန် ၆
 ၂၀၂၄ ခုနှစ် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ဝန်ကြီးချုပ် ဖလား ခရိုင်ပေါင်းစုံ အသက် ၂၅ နှစ်အောက်(အမျိုးသား) ပူဆယ်ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်ရှိ မန္တလာသီရိအားကစားကွင်း Multipurpose Stadium တွင် ကျင်းပရာ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမျိုးအောင်၊ တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ် ဒေါ်ခင်သင်းဝေ၊ တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ဝင် ဝန်ကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ တိုင်းဒေသကြီးပူဆယ်ဘောလုံး

ဆင်ကော်မတီမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ခရိုင် ၁၁ ခုမှ ဖြိုင်ပွဲဝင်အားကစားသမားများ၊ အုပ်ချုပ်သူ၊ နည်းပြများ၊ အားကစားဝါသနာရှင်များနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်အားပေးကြသည်။ အခမ်းအနား၌ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားရာတွင် ၂၀၂၄ ခုနှစ်စုလိုင်လတွင် နေပြည်တော်၌ ကျင်းပမည့် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ပူဆယ်ဘောလုံးပြိုင်ပွဲနှင့် ဒီဇင်ဘာလတွင် ကျင်းပမည့် ပဉ္စမအကြိမ်အမျိုးသားအားကစားပွဲတော်တွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအသင်း အောင်မြင်မှုရရှိစေရန်၊ ပူဆယ်အားကစား



မိုးရာသီကာလတွင် မန္တလေးမြို့တွင်း ရေကြီးရေလျှံမှုပုံပြစ်စေရေးအတွက် ရေတွန်းစက်ရုံ ၉ ခုပြင် ဆောင်ရွက်ရန် ကြိုတင်ပြင်ဆင်ထား

မန္တလေး ဇွန် ၆
 မိုးရာသီကာလတွင် မန္တလေးမြို့တွင်း၌ ရေကြီးရေလျှံမှုဖြစ်စေရေးအတွက် မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ ရေနှင့်သန့်ရှင်းမှုဌာနအနေဖြင့် ရေတွန်းစက်ရုံ ၉ ခုမှ မိုးရေများစုရာဝတ်မြစ်အတွင်းသို့ စွန့်ထုတ်နိုင်ရန် Water Level ထိန်းညှိခြင်းများဖြင့် ကြိုတင်ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

မိုးရာသီကာလတွင် မန္တလေးမြို့ ရေကြီးရေလျှံမှုဖြစ်စေရေးအတွက် မိုးရေများအဓိက ထိန်းသိမ်းပေးသည့် သင်္ဂဟဓာတ်၊ ရွှေတချောင်း၊ ကန်တော်ကြီးနှင့် တောင်သမန်ကန်တို့တွင် ရေစီးရေလာကောင်းမွန်ရေးနှင့် Water Level ထိန်းညှိခြင်းများ

ပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်သည်ဟု ယင်းဌာန တာဝန်ရှိသူက ပြောသည်။ “ဌာနအနေနှင့် မြို့တော်သန့်ရှင်းသာယာလှပရေး၊ ရေစီးရေလာကောင်းမွန်ရေးမှာ ကျရာကဏ္ဍက စဉ်ဆက်မပြတ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါတယ်။ မြို့တွင်းလမ်းမကြီးတွေ လူနေရပ်ကွက်တွေထဲကနေ မိုးရာသီကာလမှာ ရေကြီးရေလျှံမှုဖြစ်စေရေးအတွက်လည်း စီးဆင်းလာတဲ့ ရေတွေကို ရေတွန်းစက်ရုံ ၉ ခုကနေ စွန့်ထုတ်နိုင်ဖို့ မိုးကြိုကာလက တည်းက ကြိုတင် စီစဉ်ထားပါတယ်” ဟု ၎င်းက ပြောသည်။

အဆိုပါ စက်ရုံ ၉ ခုမှာ ရွှေတချောင်း၊ ကပ်ကျော်ဘုရားအနီးမှ စက်ရုံအမှတ်(၁)၊ ရွှေခဲနံကပ်အင်းထိပ်မှ စက်ရုံအမှတ်(၂)၊ ကန်တော်ကြီး၊ သံဟာဆေးရုံ

အနီးမှစက်ရုံအမှတ်(၃)၊ စောင်းကလောစက်ရုံအမှတ်(၄)၊ ၂၆လမ်း သင်္ဂဟဓာတ်မှ စက်ရုံအမှတ်(၅)၊ နဂါးစက်ရုံအမှတ်(၆)၊ စောင်းကလောစက်ရုံအမှတ်(၇)၊ ၆၄ လမ်းမှ Detention Pond စက်ရုံအမှတ်(၉)၊ ရွှေခဲရွာအနီးမှ New Pumping Station တို့ဖြစ်ပြီး ၎င်း စက်ရုံ ၉ ခုမှ တစ်ရက်လျှင် ရေဂါလန်ပေါင်း ၂၁၇ ဒသမ ၉၂ သန်းစွန့်ထုတ်နိုင်ကြောင်း သိရသည်။

“စက်ရုံတွေက Water Level ကို ဝန်ထမ်းတွေက နေ့စဉ်စောင့်ကြည့်တယ်။ မိုးရွာရင် ရပ်ကွက်တွေ လမ်းတွေထဲကနေ မြောင်းထဲရောက်တယ်။ မြောင်းထဲကနေချောင်းထဲရောက်၊ ချောင်းထဲကနေ ချောင်းမကြီး

ပြည်တွင်းပဲကုန်သည်များ၏ စောင့်ကြည့်ဝယ်ယူနေတာကြောင့် ပို့ကုန်ပဲများအပါအဝင် ပဲ၊နှမ်း၊ ဈေးကွက်တစ်ခုလုံး အမြင့်ဈေးအတိုင်း တည်ငြိမ်နေကြောင်း ပဲကုန်သည်များထံကသိရသည်။ ဇွန် ပထမ သီတင်းပတ်တွင် ပြည်တွင်း ရွှေဈေး၊ ငွေလဲလှယ်နှုန်း များကို စောင့်ကြည့်နေသည့် အခြေအနေကြောင့် ပြည်တွင်း ပဲ၊နှမ်းဈေးမှာ အပြောင်းအလဲ မရှိ အမြင့်ဈေးတန်းဖြင့်တည်ငြိမ်နေ ခြင်းဖြစ်သည်။

ပြည်တွင်းပဲ၊နှမ်းဈေးကွက်မှာ ပို့ကုန်ပဲများ အမြင့်ဈေးအတိုင်းရှိနေသလို ပြည်တွင်းသုံး ကုလားပဲအုပ်စု၊ ပြည်တွင်းသုံး ပဲမာလင်းများမှာ ထူးထူးခြားခြားဈေးနှုန်း အပြောင်းအလဲ မရှိ တည်ငြိမ်နေသော်လည်းအရောင်းသမား အဝယ်သမား နှစ်ဖက်စောင့် ကြည့် နေတာကြောင့် အရောင်းအဝယ် ခပ်အေးအေးဖြစ်ကြောင်း၊ ဆီထွက်သီး နှံများဖြစ်သည့် နှမ်းမျိုးစုံနှင့်မြေပဲ

ပို့ကုန်ပဲများ အပါအဝင် ပဲနှမ်းဈေးကွက်တစ်ခုလုံး အမြင့်ဈေးဖြင့် တည်ငြိမ်နေ

ဆန်မှာ ဈေးကျဆင်း နိုင်ခြင်းမရှိဘဲ အရောင်းအဝယ်ကောင်းနေကြောင်း မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကုန်သည်များနှင့်စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ နဦးကျော်သွင် (ရွှေစင်သိန်းပွဲရံ) က ပြောသည်။

“ပြည်တွင်း ပဲဈေးကွက်မှာ ဝယ်လိုအားရောင်းလိုအားကို

စောင့်ကြည့်နေတဲ့ အခြေအနေဆိုတော့ ပဲ၊နှမ်းဈေးကွက်မှာ ဈေးတည်ငြိမ်နေတယ်။ အရောင်းအဝယ်ကတော့ခပ်အေးအေးဖြစ်နေပါတယ်။ ပဲမျိုးဈေးကွက်မှာ ထူးထူးခြားခြားဈေးနှုန်းအပြောင်းအလဲ မရှိ ဈေးတည်ငြိမ်နေပါတယ်။ ပြည်တွင်းသုံး ကုလားပဲဈေးတွေလည်း ဈေးငြိမ်နေပေ

